
 
MISKOLC MEGYEI JOGÚ VÁROS 
              KÖZGYŰLÉSE          

 
VI-95.076/2006. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült: Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlésének 2006. július 6-án,  
9 órai kezdettel a Városháza dísztermében megtartott üléséről.   
 
Jelen vannak: Bartha György, Bazin Géza, Dr. Bistei Attila DR., Borkúti László, 
Cseh László, Csordás Mihály, Fedor Vilmos Fodor Zoltán, Halmai István, Dr. 
Hardonyi András, Dr. Hártó György, Hegedűs Andrea, Horváth Attila, Horváth 
Ottóné, Horváth Sándor, Hubay György, Juga György, Kádas Mihály, Káli 
Sándor, Kobold Tamás, Lenártek András, Ludnik Ferenc, Nyakó István, Nyírő 
Pál, Nyulászy Istvánné, Orosz Lajos, Pelczné Dr. Gáll Ildikó, Dr. Simon Gábor, 
Szabó Tamás, Szebeni Péter, Szilágyi Gizella, Dr. Szinay Attila, Szűcs Erika, T. 
Asztalos Ildikó, Tavaszi Zsolt, Tokár Balázs, Dr. Tompa Sándor, Üszögh Lajos, 
Üveges Lajos, Dr. Varga László, Dr. Varga Zoltán, Wagner Róbert, Zámbó 
Tiborné..  
  
Az ülésről távol maradt: Balázsi Tibor, Dr. Kovács László, Dr. Répássy 
Róbert. 
 
Káli Sándor polgármester: Köszönti a Közgyűlésen megjelent vendégeket, az 
elektronikus és az írott sajtó képviselőit, a testület tagjait.  
Külön köszönti a tanácskozási joggal jelenlévő kisebbségi önkormányzatok 
elnökeit.  
Bejelenti, hogy a testület 48 tagja közül a jelenléti ív lezárásáig megjelent 36 fő, 
így a Közgyűlés határozatképes, amit megnyit.  
  
A Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Polgári 
Védelmi Kirendeltségének tájékoztatása szerint Dr. Persányi Miklós miniszter úr 
a 2006. évi tiszai árvíz és a Miskolc Helyi Védelmi Bizottság területén végzett 
helyi vízkár és belvízvédelmi kiemelkedő munkájuk elismeréseként 
emlékérmeket adományozott, melyeket, mint a Miskolc Helyi Védelmi Bizottság 
elnöke szeretne az érintetteknek átadni. 
Megköszöni áldozatos munkájukat, melyet a lakosság életének, anyagi javainak 
megóvása érdekében fejtettek ki, munkájukhoz további jó egészséget és sok 
sikert kíván. 
 
Szólítja a jelenlévő kitüntetetteket: 
 
 Zsíros Sándorné Alsózsolca település polgármestere 

 Galuska László  Nyékládháza település polgármestere 

 Laczkó Győző  DAM 2004. Kft polgári védelmi ügyintéző 

 Rinyu Ferenc Miskolc Térségi Katasztrófa és Polgári Védelmi 
Szövetség társadalmi titkára 



Polgármester: Ezek után kéri, kezdjék meg a Közgyűlés munkáját az ülés 
napirendjének a megállapításával.  
Először a sürgősségi előterjesztések napirendre tűzéséről kéri a Közgyűlést, 
hogy döntsön. A következő sürgősségi előterjesztések kerültek benyújtásra: 
 
 
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a görömbölyi városrészt ellátó 

közforgalmú gyógyszertár létesítésének 
véleményezésére 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony  
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház részére 
történő önkormányzati bérlakások 
juttatására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzat lakásállományának minőségi 
fejlesztésére, összetételének javítására, 
lakásportfolió biztosításával  

 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 39 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
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4. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a diósgyőri villamosközlekedés 
megindulásának 100. évfordulójára 
készített emlékoszlop elhelyezésére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

 
A Közgyűlés 41 igen, 0 nem,  
0  tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a termofor kémények 
felújításának 2006. évi kétlépcsős állami 
támogatásos pályázatával kapcsolatos 
döntések meghozatalára 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

 
A Közgyűlés 42 igen, 0 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 

 
 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Balatonmáriafürdői 

Gyermektábor felújítása” című pályázat 
támogatási szerződés megkötéséhez 
szükséges nyilatkozatok jóváhagyására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 41 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
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7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Regionális 
hulladékgazdálkodási projekt 
önkormányzati saját forrás kiegészítésére 
pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről. 

A Közgyűlés 42 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 
 
 

8. sürgősségi napirend tárgya: Tájékoztató a vízszennyezés tényfeltáró 
bizottság előzetes jelentéséről 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről, azzal az ügyrendi javaslattal kiegészítve, hogy a sürgősségi 
indítványt együtt tárgyalja a testület a meghívó szerinti 20. sz. napirenddel. 
 

A Közgyűlés 40 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette, azzal a 
kiegészítéssel, hogy az indítvány 
együtt kerül megtárgyalásra a 
20. sz. napirenddel. 
 
 
 

9. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a B-A-Z Megyei 
Területfejlesztési Tanács 2006. évi Vis 
maior támogatásának igénybevételére 
vonatkozó pályázat benyújtására „Helyi 
önkormányzatok előre nem látható 
természeti vagy más károkból adódó 
többletkiadásainak részleges vagy teljes 
támogatására IV” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
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Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztés napirendre 
történő felvételéről.  

A Közgyűlés 41 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) a sürgősségi 
előterjesztést az ülés 
napirendjére felvette. 
 

10. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat az „Első lakáshoz jutók pénzügyi 
támogatásának” odaítéléséről a többször 
módosított 19/2002.(V.6) sz. rendelet 
alapján 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

A Közgyűlés 41 igen, 0nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1ő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 
 

11. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Szemán Sándor Miskolci 
Hőszolgáltató Kft. Felügyelő Bizottsági 
tagságának visszahívására, javaslat új 
Felügyelő bizottsági tag személyére 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon az előterjesztésnek a zárt ülés 
napirendjére történő felvételéről. 

A Közgyűlés 41 igen, 0 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 ő) a sürgősségi 
előterjesztést a zárt ülés 
napirendjére felvette. 

 
 

Polgármester: A sürgősségi előterjesztések után a meghívó szerinti napirendi 
javaslat elfogadásáról történő szavazás következik. A meghívó szerinti 
napirendi javaslattal kapcsolatban a következő korrekciót teszi: 
A meghívó szerinti 11. napirend tárgyát módosítani javasolja a következők 
szerint: JAVASLAT A MISKOLC VÁROSI SPORTKÖZPONT ALAPÍTÓ 
OKIRATÁNAK MÓDOSÍTÁSÁRA ÉS MAGASABB VEZETŐI 
ÁLLÁSHELYÉRE TÖRTÉNŐ PÁLYÁZAT KIÍRÁSÁRA 
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A meghívó szerinti 16. napirendre vonatkozóan – melynek tárgya: JAVASLAT 
KÖZOKTATÁSI MEGÁLLAPODÁS MEGKÖTÉSÉRE VONATKOZÓ 
KÉRELEM ELBÍRÁLÁSÁRA a Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és 
Összeférhetetlenségi, valamint az Oktatási Bizottság ügyrendi javaslattal éltek: 
Javasolják, hogy az előterjesztés kerüljön le napirendről. 
Megkérdezi, hogy a két bizottság elnöke közül kívánja-e valaki indokolni az 
ügyrendi javaslatot. 
 
Horváth Ottóné: Az Oktatási Bizottság egyhangúlag azért javasolja az 
előterjesztés napirendről történő levételét, mert tavasszal a fejlesztési tervet át 
kell tekinteni. A nem önkormányzati intézményekkel történő együttműködési 
megállapodást a saját közoktatási intézményeket követően érdemes teljes 
körűen megvizsgálni.  
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 30 igen, 8 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
Polgármester: Kérdése, van-e hozzászólás, észrevétel a napirendi javaslattal 
kapcsolatban. 
 
Juga György: Ügyrendi javaslata, a meghívó szerinti 22. sz. napirendet 
/Javaslat a Búza téri piac fejlesztéséhez és üzemeltetéséhez szükséges 
befektető személyének kiválasztására és azzal közös gazdasági társaság 
létrehozására (II. forduló)/ tárgyalja a testület nyilvános ülésen. Indoklásában 
előadja, a város széles közvéleményét érdekli és érinti a kérdés. 
 

 
A Közgyűlés 19 igen, 23 nem, 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 0 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 
 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a meghívó szerinti napirendi javaslatot, 
figyelembe véve a napirendre felvett sürgősségi előterjesztéseket és az 
elfogadott ügyrendi javaslatot is. 

 
A Közgyűlés 31 igen, 1 nem, 
9 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 1 fő) az ülés 
napirendjét a meghívóban 
foglaltak szerint állapította meg, 
figyelembe véve a napirendre 
tűzött sürgősségi előterjesz-
téseket. 
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Polgármester: A napirend előtti hozzászólásra jelentkezett képviselőtársainak 
adja meg a szót. 
 
T. Asztalos Ildikó: A 3-as út mentén élő emberek nevében szól. A lakosság 
arról tájékoztatta, hogy a forgalom nem csökkent. A Közútkezelő Kht. 
igazgatóját kérte, vizsgáltassa ki a helyzetet.  
Az aknák és a csapadékelvezetők lesüllyesztése sürgős feladat. A 
buszmegállókban az aszfaltréteg felgyűrődött, esős időben ez igen kellemetlen 
dolgokat eredményez.  
Az út mellett élők szellőztetni sem tudnak a porszennyezettség miatt. Javasolja 
legalább locsolókocsival enyhíteni a helyzeten. 
A sebességtúllépések rendszeresek, ami ráadásul a zajszennyezés mértékét is 
növeli. Kéri a rendőrség hatékony fellépését. 
Az említett problémák ráadásul a környék ingatlanjainak értékét is csökkenti. 
Kéri Polgármester úr támogatását, hogy minél jobb megoldást találjanak az itt 
élők gondjainak enyhítésére.  
 
Polgármester: Vargha Tibor főosztályvezető urat kéri fel, a szükséges 
egyeztetéseket folytassa le. A Városgazda Kht. igazgatóját utasítja a locsolás 
feltételeit dolgoztassa ki. A rendőrfőkapitányt személyesen keresi fel a 
sebesség csökkentés megvalósulása érdekében. Képviselő asszony írásban, 
15 napon belül választ kap. 
 
Pelczné Dr. Gáll Ildikó: Újabb meglepetések érték az embereket az utóbbi 
időben, valamennyi negatív volt. A kormány felrúgta ígéreteit. Tegnap a főutcán 
egy ember jogosan kiabálta: „Tönkretették a gazdaságot, a forintot, az 
életünket! Lopnak, csalnak, hazudnak, nekem miért nem lehet? ” Észak-
Magyarországot súlyosan érinti a megszorító csomag. 300 Ft fölé került az 
üzemanyag ára.  A kormány hibás gazdaságpolitikája vezetett el ehhez a 
drámai helyzethez.  
A nagycsaládosok egyesülete szerint a gázkompenzáció egyetlen előnye, hogy 
hatályát veszíti december 31-én. Ez véleménye szerint elgondolkodtató 
álláspont. 
Ma egyre kevesebben tudják átvészelni az áremeléseket, a munkanélküliséget. 
A túlmunka ellen nem is mernek tiltakozni a még dolgozók.  
Jelenleg gazdasági diktatúrában, gazdasági zsarolásban él az átlagember. 
Közgyűlésen csak vagyoneladásról és hitelfelvételről szól a legtöbb 
előterjesztés. A 8000 munkahely is puszta ígéret maradt. 
 
Polgármester: Miskolcról kell beszélni, hiszen itt élnek. Mindig a 8000 
munkahely ígéretét emlegeti az ellenzék, de azt soha, ténylegesen mennyi új 
jött létre. Tavaly év végéig 5500 új munkahely jött létre, ezt a Munkaügyi 
Központ nyilvántartása is alátámasztja. A fejlesztés preferálása elsődleges 
szempont, mind a mérnökök, mind a szakmunkások elhelyezkedése 
érdekében. 
A legfontosabb, hogy a gazdaság stabilitása biztosított legyen. Számos állami 
cégnél túlfoglalkoztatás tapasztalható. Az önkormányzatoknál is racionálisabb 
szervezésre van szükség, a feladatok kapcsolásával. A munkafegyelem is 
erősítésre szorul. 
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Kobold Tamás: Az országos történéseket ismertette Pelczné Dr. Gáll Ildikó, 
aminek sajnos törvényszerűen helyi vonatkozási is vannak. Az új megszorító 
csomagokat óramű pontossággal fogja a kormány végrehajtani. A 
szakszervezeteknek, érdekképviseleteknek igen passzív szerepet szánnak. 
Minden intézkedés végül a lakosságot terheli. A kérdés, miért. Az emberek 
vétkesek voltak a mostani helyzet előidézésében? A politikának nagy 
felelőssége van, csak ezt nem ismerik el. Végeztek felmérést arról, hogyan 
érinti Miskolc lakosságát a megszorításokkal járó csomag? A mai politikát a 60 
év óta tartó ígérgetés tette hiteltelenné. 
Az önkormányzatot érintő megszorításokról nem igaz, hogy a városvezetés 
nem tudna korrekt információkkal szolgálni.  
A lakosság jogos igénye, hogy tisztában legyen a tervezett intézkedésekkel. 
Milyen mértékű elbocsátásokat terveznek? A közszolgáltatások ára emelkedik? 
Mi lesz a közoktatási-, szociális- és egészségügyi rendszerrel? Az 
egyensúlyhiány begyűrűzik a miskolci önkormányzatba is? 
Európa egyik legrosszabbul kereső, élő polgárai élnek majd a régióban, 
Magyarországon az euro bevezetésekor. Nem lehet az itt élőket tovább 
nyomorítani. 
A cégek B-A-Z megyében igen kevés társasági adót fizetnek. Ha a helyi adót 
megszüntetik, mi lesz a várossal?  
 
Polgármester: Képviselő úr gondolatmenetével van probléma. Egyetlen 
kormány sem szívesen dönt a megszorításokról. A kormányzat több lábon álló 
modellben gondolkodik. A felsőbb szinteket is érintik majd az intézkedések. 
A soha nem volt jobb mentalitást nem szereti és inkább az előrehaladásra 
kellene fókuszálni, nem a múltra. Véleménye szerint jelentős változások 
történnek.  
Minden döntés nyilvános. A zárt ülésen hozott határozatok is nyilvánosak. 
A 60-as éveket leszámítva mindig is nehéz helyzetű régió volt. Annak idején 
innen távoztak a legtöbben az USA-ba. A rendszerváltáskor az ipar 
összeomlása tovább nehezítette a felkapaszkodást.  
Az elmozdulás azonban most már világosan tapasztalható, Miskolc, mint a 
régió központja egyre erősíti státuszát. 
 
Ludnik Ferenc: A Bodótetői lakópark ügyében már több ízben szólt. Sajnos 
azóta sem épült semmi a területen és valószínű utoljára szólhat ebben az 
ügyben.  Javasolja, a következő Közgyűlésre kerüljön beterjesztésre egy 
tájékoztató ezzel kapcsolatban. 
 
Polgármester: Felkéri a MIK ZRt. igazgatóját és a Vagyongazdálkodási 
Osztály vezetőjét készítsék el a tájékoztató anyagot. 
 
Juga György: Nem a választás, a megszorító csomag közeledik, illetve már le 
is csapott. A kormány saját tevékenysége eredményeképpen 1000 milliárd Ft-
os megszorítást kénytelen alkalmazni.  
Az emberek az ígéretet úgy értelmezték, hogy 8000-rel csökken a 
munkanélküliség. Jelenleg több a munkanélküli, mint négy évvel ezelőtt.  
Sajnos Miskolc maradt a titkok városa maradt. A mai ülésen ismét zárt körben 
tárgyalnak a Búza térről.  
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Nem igaz, hogy a zárt ülés döntései a Közgyűlést követően nyilvánosak. Mai 
napig nem világos, mi és hogyan történt a tapolcai stranddal. A tapolcaiak sem 
tudnak semmit a tervezett további beruházásokról. 
A bérlakásépítési program, az Erzsébet tér fejlesztése, a MIVÍZ privatizációja 
egyaránt titkos projektek. A MIVÍZ esetében, például, a képviselők ugyan 
betekinthetnek a dokumentációkba, de titoknyilatkozatot is alá kell írniuk, tehát 
a lakosság kimarad ebből az információból.  
Miskolc városa véleménye szerint ettől többet érdemel, egy hiteles 
városvezetést mindenképpen.  
 
Polgármester: A városban jelentős fejlesztések valósultak meg. A titkosságot 
lehet vitatni, de aki Tapolcáról ezt állítja, amnéziás tünetekkel küzd, hiszen ő 
maga legalább háromszor is tartott tájékoztatót.  
Hosszú harc eredménye, hogy a Tapolcai Strand a város tulajdonába 
kerülhetett. Ez az előző városvezetés sara. 
A Titkok városa jópofa szlogen, de vannak keményebb városok is. A 
befektetőnek is vannak érdekei. Üzleti tárgyalások során azonban az 
önkormányzatnak is vannak érdekei, amit ha előzőleg kiadnak, romlik a város 
pozíciója. A képviselők természetesen informálódhatnak, de a 
nagyközönségnek ebbe nincs betekintése, pontosan a státuszromlás veszélye 
miatt. 
 
Fodor Zoltán: Díszalegységek Nemzetközi Fesztiválja kerül megrendezésre 
augusztusban. Szeretettel vár minden érdeklődőt. Kilenc ország képviselteti 
magát a rendezvényen.  
 
 
1.  napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló 
 
Előterjesztő:     Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Az előterjesztést valamennyi bizottság megkapta 
véleményezésre. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 

 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   

1 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság előterjesztő hiányában nem tárgyalta az 

előterjesztést. 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
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 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Egészségügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság az előterjesztést levette 

naprendjéről, mert a külső bizottsági tagok nem kapták meg a beszámolót. 
 Közbeszerzési Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: Május 23-án és június 13-án a Rock Legendák Csarnokáról 
történő egyeztetés szerepel a tájékoztatóban. A kulturális főváros pályázat 
benyújtásakor napirenden volt már ez a kérdés. A helyszín nagyon rossz ötlet. 
Tartalmi problémák is adódnak, egy múzeum önmagában nem attrakció. 
Költségelemzését még nem látott arról, mennyi lenne a befektetés és mennyi a 
várható haszon.   
 
Üszögh Lajos: A tajvani delegációval kapcsolatos eseményeken a képviselők 
zöme részt vett. Üzletemberek is ellátogattak Miskolcra? 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. A kínai nagykövet is ellátogatott 
Miskolcra, testvérvárosi kapcsolat kiépítését és befektetési lehetőségeket 
helyezett kilátásba. Megadja a szót Fedor Vilmos alpolgármester úrnak. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: A Rock Legendák Csarnokának elképzelése 
nem a kulturális főváros pályázat során merült fel először. A Zalka laktanya és a 
Szikla épülete volt annak idején az a két ingatlan, amit a város visszaigényelt a 
felhasználási cél megjelölésével egyidejűleg. 
A kérdés örök, egy kulturális létesítmény lehet-e bevételes. A közelmúltban a 
Monet kiállítás volt az egyetlen, ami közel rentábilisnak mondható. A város 
működésében viszont termelődhet profit. Az idelátogatók beülnek éttermekbe, 
megszállnak valahol, stb. 
A Csarnok megvalósításához több szakmai hozzájárulás is szükséges. 
Javasolja, képviselő úr vegyen részt a megbeszéléseken. 
 

--- Az ülést Szűcs Erika alpolgármester asszony vezeti. --- 
 

2. napirend tárgya:  Javaslat a lakások bérletéről szóló rendelet 
elfogadására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: A közelmúltban életbe lépett törvényi 
módosításokra tekintettel indokolttá vált, hogy a lakások bérletéről új 
önkormányzati rendelet kerüljön megalkotásra, a 68/1995-ös rendelet helyébe. 
Az anyag kiküldését követően még folytatódtak az egyeztetések, melynek 
eredményeként előterjesztői módosító került benyújtásra, amit kér majd a 
szavazásnál figyelembe venni. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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Bizottsági vélemények: 
 

 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását. 

 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 
az előterjesztés elfogadását. 

 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását.  

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   

6 igen, 0 nem és 1 tartózkodó szavazattal  támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város belterületi 

határvonalának módosítására 
 

Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Utoljára 2004. júniusában módosított 
Miskolc belterületi határvonalát. A döntés óta újabb lakossági megkeresések 
érkeztek a belterületi határ kiterjeszthetőségével kapcsolatban. 
2005. júniusi Közgyűlés hozzájárult a módosítás elvi lehetőségéhez azzal, hogy 
a kérelmeket egyenként kell megvizsgálni és bevonhatóságukról dönteni. 
Az előterjesztéshez mellékelt CD lemezen megtalálható az összesen 17 darab 
kérelem áttekintő térképen ábrázolt helye. Az érintett szakhatósági 
véleményeket bekérték, melyet szintén tartalmaz az előterjesztés. 
A Tetemvár északi részének, a Corától és a 304-es úttól délre eső területnek, a 
Corától északra és a Cementgyártól délre eső területnek, valamint a Lillafüredi 
út déli oldala egy részének belterületbe vonásához kaptak eltérő véleményeket 
a szakhatóság részéről így ezeket a Közgyűlésnek szükséges megvitatnia a 
döntés előtt. Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   

egyhangúlag  támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megnyitja a napirendi pont vitáját. 
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Vitában hozzászólók: 
 
Halmai István: A fejlődés nem áll meg, a város érdekeit figyelembe véve a 
határvonalat időközönként módosítani kell. Kifogásolja, hogy a bizottsági 
véleményeknél nem derült ki, mit támogatnak, ugyanis 17 kérelemről van szó. 
Nem világos, mit támogatnak, valószínűleg nem tárgyalták részletesen. A 
városvezetést képviselő Építészi Hivatal álláspontja nem is szerepel az 
anyagban. A hozzájárulás esetén a feltételeket is nagyon fontos lenne kikötni.  
Javasolja, ahol egyértelmű a szakmai vélemény, a Közgyűlés fogadja el a 
módosítási kérelmet.  
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
Megadja a szót Főépítész asszonynak, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Sólyom Margit: A főépítészi vélemény is benne van az igen, nemben, de a 
végső szót a Közgyűlésnek kell kimondania. A határozati javaslat olyan pontot 
nem tartalmaz, hogy egyetért, bizonyos feltétellel. Javasolja, előterjesztői 
módosítót megfogalmazni a szavazásig. 
 
Halmai István: Nem győzte meg főépítész asszony, nem találja a főépítészi 
véleményt a táblázatban. A tervezői, a szakhatósági vélemény szerepel, se 
több, se kevesebb. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Ahol nem értenek egyet, lehet nemmel 
szavazni. Sajnálja, hogy a bizottsági ülésen ezt nem hozták szóba. Valóban 
szerencsésebb lett volna döntési lehetőségként előre megfogalmazni a 
feltétellel egyetértést. 
 
4. napirend tárgya:  Javaslat a Településszerkezeti Terv módosítására és 

Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának a 
Miskolc Építési Szabályzatáról szóló 21/2004. (VII.6.) 
sz. rendelet módosítására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Jelen MÉSZ módosítási előterjesztés 
egyrészt a megváltozott befektetői, építtetői igények szerinti módosítási 
javaslatok elfogadására irányul, másrészt a Közlekedési koncepció nem 
illeszkedett teljes mértékben a már hatályos MÉSZ előírásaihoz, ezért azok 
összhangját is szükséges volt megteremteni, harmadrészt a városi 
villamosvasút fejlesztése érdekében készült a módosítási javaslat. Kéri a 
bizottsági álláspontok ismertetését.  
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. Halmai István nem jelent meg a bizottsági ülésen. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
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 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   
 6 igen, 1 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Halmai István: Az előterjesztésben szerepel, hogy az érintettek értesítése 
megtörtént, a visszajelzéseket várják és a Közgyűlés elé terjesztik. Ezt nem 
találta, kérdése miért. Az összes tételre vonatkozik ez a kitétel, vagy csak a 
Népkertre?  A határozati javaslat hogyan kívánja ezeket az észrevételeket 
kezelni? 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Megadja a szót a főépítész 
asszonynak.  
 
Sólyom Margit: Az építési törvény szerinti eljárási rendben az összes 
módosításra kijelölt terület megküldésre kerül az illetékes szakhatóságoknak. A 
törvényben előírt határidő lejártát követően begyűjtik a véleményeket. A 
Népkert a sarkalatos pont, ezt több szakhatóság sem támogatta. Nem érkezett 
a lakosság részéről észrevétel, ezért nincs mellékelve. 
 
Halmai István: Pozitívan értékeli, hogy a törvényben előírt véleményezési 
eljárást betartva készült az előterjesztés. Utal arra, hogy a közelmúltban két 
döntésnél sem tartották be az előírásokat. A Közigazgatási Hivatal is jelezte ezt 
a problémát törvényességi észrevételben. Az a gond, hogy a törvény 
megkerülése precedenst teremt. 
Javasolja, minden módosításnál tartsák be az előírt eljárást. A benyújtott 
indítványok nem felelnek meg a szabályoknak, kéri ne támogassa a testület. 
A Népkert Miskolc város igen értékes területe, a Közgyűlés felelőssége 
vitathatatlan. A szakmai állásfoglalás sem támogatja az ingatlan további 
zsúfolását. A meglévő létesítményeket kell hatékonyan kihasználni, a zöld 
területekhez nem szabad nyúlni. 
 
Dr. Tompa Sándor: A város életében kulcsfontosságú módosító csomagról 
tárgyalnak most. Az Észak-Magyarországi Területi Főépítészi Iroda által 
megkifogásolt kérdéskörben a frakció álláspontja, hogy a funkcióváltásra 
mindenképpen meg kell teremteni a lehetőséget. 
Tájékoztatja a Közgyűlést, a volt repülőtér egy részének (45 Ha terület) 
átminősítésére módosító indítványt nyújtott be.  
Az érték-, táj- és természetvédelmi zónákban a hirdetések, felület-átalakítások, 
pavilon kihelyezési engedélyezések szigorítását javasolják a másik módosító 
csomagban. 
A csapadékvíz-elhelyezéséről gondoskodni kell, a rendelet-tervezet ezt a 
kérdést szabályozó részt javasolja hatályon kívül helyezni. Ezzel nem ért egyet, 
a módosítóban javasolja korrigálni. 
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
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Juga György: Az építési törvény világosan előírja, hogyan lehet az építési 
szabályzatot módosítani. A szakhatóságoknak véleményezniük kell a 
javaslatokat és a lakosság álláspontját is ki kell kérni. A módosító indítványok 
kikerülik ezt a törvényi szabályozást. 
Nehéz az előterjesztésből kideríteni, mely területek érintettek konkrétan. Utal az 
Erzsébet fürdő melletti területen építendő ormótlan épület esetére. 
Nem érti, mit akar a városvezetés a Népkertbe még építeni. Milyen szándékok 
generálták a módosítást? Valószínűnek tartja, nem elvi síkon merült fel az 
elképzelés, hanem konkrét tervekről van szó. Jó volna erről tájékoztatást kapni. 
 
T. Asztalos Ildikó: Az előterjesztés elején a Népkertről érdekes információkat 
talált. Az biztos, hogy az építész szakma nem támogatja a zöld felület további 
csökkentését. Azt olvasta, hogy a jelenlegi állapot jelenleg törvénytelen. Nem 
érti, ha ez így van, miért nincs a helyzet feloldására vonatkozó javaslat. Az 
SZDSZ frakció nem támogatja a beépítés növelését, de a parkolási gondokkal 
kellene valamit kezdeni. A bitumenes focipálya nem parkoló. 
A szerkezeti terv módosítása mindig igen érzékeny pontja egy városnak. 
Amikor elfogadták a tervet, a fenntartható fejlődést tűzték ki célul. A 
kicsemegézett módosítások sikerülhetnek jól is, de rosszul is.  
 
Polgármester: Megadja a szót főépítész asszonynak. 
 
Sólyom Margit: Konferenciaközpontot terveznek kialakítani a Népkertben a 
zöld terület egy részének bevonásával. A válasz egyébként benne van az 
előterjesztésben. 
A területi főépítész megkifogásolta, hogy a jégcsarnok megépítése zsúfoltabbá 
tette a területet, a parkolási lehetőségek bővítése nélkül. A parkolási gondokat 
tovább nehezíti ez a mostani elképzelés. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
 
Halmai István: Az előterjesztés 7. pontjában az szerepel, hogy az érintettek 
számára a közzététel folyamatban van és később csatolják a véleményeket az 
előterjesztéshez a területi főépítész véleményével együtt.  
 
Sólyom Margit: Az eljárás törvényi rendjét betartották. A 35 szakhatóság, az 
érdekvédelmi szervek véleményezték a javaslatot törvényben előírt eljárásnak 
megfelelően. A Közgyűlés dönthet úgy, hogy a népkerti tételt kiveszi és nem 
fogadja el. 
 
5. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Önkormányzati Vagyonkezelő 

Zártkörűen működő Holding Részvénytársaság 
létrehozására 

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 

 
Polgármester: A napirend tárgyalásához meghívták az IFUA Horváth & 
Partners cég képviselőit, akik a Döntés-előkészítő anyag összeállításában 
szakértőként működtek közre, valamint Dr. Balatinácz Gábor ügyvéd urat, mint 
jogi képviselőt. Kiosztásra került az előterjesztői módosító anyag, mely 
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tartalmazza a személyi javaslatokat, valamint a társasági cégnév módosítására 
vonatkozó javaslatot a lefolytatott jogászi-szakértői egyeztetés alapján. Kéri a 
bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. A bizottság korábban már több alkalommal foglalkozott e 
kérdéssel és az előkészítésben is részt vett. 

 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag  támogatta az előterjesztés 
elfogadását.  

 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  
egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 

 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
IFUA képviselője: A cég szakértői az egységes irányítás létrehozásával 
kapcsolatban a képviselő-testület felhatalmazása alapján ez év márciusában 
kezdte el a munkát. Az anyaggal kapcsolatban csak a főbb sarokpontokat emeli 
ki. Munkájuk során a 3 fő terület a következő volt:  
1. Az egységes irányítás jogi, szervezeti és irányítási feltételeinek 
megteremtése. A képviselő-testület felhatalmazásával jogi értelemben a 
holding, mint irányító szervezet létrejöhet. 
A másik két fő tevékenységről akkor lehet beszélni, ha a holding létrejött. 
A javaslatban bemutatásra kerültek azok a szempontok, melyek alapján a 
tagvállalati kör kialakítására sor kerülhet. A jogi és szervezeti keretek 
kialakításakor talán legfontosabb szempont a jelenleginél hatékonyabb 
tulajdonosi szerepvállalás, illetve érdekérvényesítés biztosítása volt. Véleménye 
szerint az új szervezeti struktúra erre lehetőséget biztosít majd.  
2. Közös feladatok, tevékenységek áttekintése, melyek közös szervezésétől 
jelentős hasznot várhat a város vállalatcsoport szinten. Ez a munka jelenleg is 
zajlik. Köszönetet mond a város és tagvállalatok segítségnyújtásáért, a sok 
értékes információért. Jelezi, hogy a beszerzések, ill. közbeszerzési 
tevékenységek központosítása révén jelentős anyagi hasznot remélhetnek 
rögtön a holding működésének első évében.  
3.  A kontrolling, a tervezés és beszámolás rendszerének kialakítása. Itt az 
átláthatóság kerülhet középpontba, egy precíz információs rendszer 
kiépítésével. Ezzel a munkával is kb. félúton járnak, terveik szerint a 2. illetve 3. 
feladatcsoport területén komoly előrelépésre számítanak. Szeptemberig 
szeretnék azokat a feltételeket megteremteni, melyek a holding hatékony 
működését már január 1-jétől lehetővé teszik. 
 
T. Asztalos Ildikó: Az SZDSZ frakció kezdettől fogva támogatta holding 
létrehozását. Jó lett volna, ha már régebben kialakítják ezt a fajta struktúrát. Az 
átláthatóság megteremtése igen fontos szempont. 
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Véleménye szerint a 4 éves ciklus egyik legfontosabb döntését hozzák meg a 
mai ülésen. A tisztségviselők személyéről is most határoznak. A cégek által 
nyújtott szolgáltatások minősége idővel javulni fognak.  
Megköszöni az előkészítésben résztvevők munkáját. 
 
Juga György: Meglepetésként érte, hogy az előterjesztés tárgyalásának 
megkezdésekor kapta kézhez a személyekről szóló döntési javaslatot. Több 10 
milliárdos vagyonról van szó. A városi közszolgáltatás hatékonyabbá tételéről 
csupán utalások hangzottak el, holott ezzel a céllal tervezték létrehozni magát a 
holdingot. 
A holding létrehozásával elviekben egyetértenek, a részletkérdéseket is 
tisztázni szerették volna. Azonban miután megkapták ezt a mellékletet, mely 
arról szól, hogy a holding igazgatóságába és felügyelő bizottságába csak 
kormánypárti személyeket delegáltak, úgy gondolja, ez elfogadhatatlan. Ez 
újabb példája annak, hogy Miskolc a titkok városa, a városvezetés nem akarja, 
hogy az ellenzék a legcsekélyebb mértékben is belelásson ezekbe a 
vagyongazdálkodási ügyekbe. Korábban a MIK Rt-be sem kaptak lehetőséget 
a delegálásra, most ebbe a holdingban sem, mely a város összes cégét 
tartalmazza. Ez teljes mértékben elfogadhatatlan, minden demokratikus 
játékszabállyal ellentétes, ezért felhívja a széles nyilvánosság figyelmét erre a 
tarthatatlan állapotra, s egyben a frakció nevében bejelenteti, hogy ilyen 
körülmények között ennek a napirendi pontnak a vitájában nem kívánnak részt 
venni. 
 
 

--- Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció képviselői kivonulnak a teremből. --- 
 

Kobold Tamás: Sok mindenben egyetértett az előtte szólóval. Véleményét az 
alábbiakban ismerteti: alapvetően a frakció támogatja a holdingba szerveződést 
a hatékonyság és nyereség optimalizálása érdekében. Mindaddig ez így volt, 
amíg a Gazdasági Bizottság ülésén elé nem került a szakértői előkészítő 
anyag. Áttanulmányozva azt egyértelművé vált, hogy abban a döntési 
mechanizmus – úgy tűnik – politikai megrendelésre készült. Úgy ítélik meg, 
hogy ezek a döntési jogosítványok a Közgyűlés kezéből rengeteg döntési 
lehetőséget elvesznek. Pl. az ármegállapítást a Közgyűlés kezében tartja, 
ugyanakkor a tagvállalati üzleti tervek, beszámolók elfogadását már a holding 
igazgatóság keretébe utalja, pedig jól tudják, hogy árakat megállapítani, egy 
adott cég üzleti terve, elképzelése nélkül nem lehet. Logikailag sem érthető, 
hogy a döntési jogosítványt ebben az esetben miért kellett kettéválasztani. 
Túlságos hatalmi koncentrációt tesz lehetővé a holding kezében a tagvállalati 
szerződések maximum-minimum értéke, holding szerződések maximum-
minimum értékei, mivel ezek a holding igazgatóságának kezébe van telepítve. 
Joggal vetődik fel az a kérdés, hogy tulajdonképpen ki fogja irányítani a várost a 
jövőben: a Közgyűlés, mely szinte mindentől meg van fosztva, vagy a holding 
igazgatósága, ami pártdelegáltakból áll. Jogosnak tartja Juga György felvetését, 
mely szerint ebbe a csapatba az MSZP nem kívánt az ellenzéki oldalról 
delegálni. A holding szerveződéssel egyetértett, a hatékonyság és 
nyereségoptimalizálás érdekében, azonban a hatásköri elhatárolásokkal nem. 
Túlságosan nagy hatalmat ad a holding kezébe, s ezáltal a nép által delegált 
Közgyűlés jogosítványait csökkenti és a megfelelő ellenőrzést az ellenzék 
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képtelen gyakorolni. Az előterjesztés elfogadását az említett hatásköri 
elhatárolások miatt a Kereszténydemokrata frakció nem támogatja. 
 
Dr. Varga Zoltán: Az ellenzék demonstratív politikai attitűdjét nem minősíti. A 
holding alapításra elkészült anyag egy olyan nemzetközi standardok alapján 
nyugvó megoldás, amelynek pozitív példái Magyarországon is találhatók. 
Debrecenben ezt a holding konstrukciót 2000-ben megalkották, s ennek a 
konstrukciónak van olyan eleme, hogy ma a debreceni holding a város 
költségvetésébe befizető pozícióban van, míg Miskolc vonatkozásában ismert, 
milyen mértékű tulajdonosi támogatás szükséges ahhoz, hogy a társaságok 
működése biztosított legyen. Fontos azoknak a szinergiáknak a kihasználása, 
mely a városi gazdasági társaságok azonos feladatok ellátására szerveződött 
csoportjainak összehangolására vonatkoznak. Példaként említi az egyes 
gazdasági társaságok egységes beszerzése kapcsán megjeleníthető üzleti 
hasznot. Elmondja, hogy a debreceni holding mellett egy politikai tanácsadó 
testület működik. 
 
Kobold Tamás: A holding szakmai létrehozását nem ellenezte. A gondot a 
döntési jogosítványok koncentrálásában látja, mivel olyan mértékben 
koncentrálódnak a holding igazgatóságának kezében, hogy a Közgyűlés csak  
díszletet jelent majd ennek működésében. Ez ellen szót emel. A Közgyűlés nem 
kap 5 évig információt és ki lesz szolgáltatva az igazgatóságnak. Abban lehetett 
volna önmérséklet a jelenlegi városvezetés részéről, hogy az ellenzékiek is 
kapjanak szerepet az igazgatóság és a felügyelő bizottság tagjai között. Azt 
pedig, hogy a politikai testület hogy működik Debrecenben, kit érdekel?! Az a 
lényeg, hogy Miskolcon ez hogyan fog működni. Miskolcon nem külön politikai 
tanácsadó testületet kell állítani a cég mellé. Erre itt van a Közgyűlés, amelyik 
ezt a feladatot el kell, hogy lássa. De a Közgyűlés ennek a döntésnek a 
következtében ezt a feladatot nem fogja tudni ellátni.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Megköszöni, hogy a 
Kereszténydemokrata frakció részt vett a vitában. Kockázati tényező valóban 
van a döntési jogok telepítésében. E tényező pedig arról szól, hogy a 
Közgyűlés milyen formában tudja ellenőrizni a cégét. Jelenleg azonban ezzel 
ellentétes az az álláspont, hogy a mai formában nagyon kevéssé tudja cégeit 
ellenőrizni a Közgyűlés. Jelenlegi helyzetben, amikor az ármegállapítás 
történik, akkor a hivatal két kolléganője próbálja a helyzetet kezelni, 
ugyanakkor eredendően az illető cégek érdekei valósulnak meg. Ebben valami 
más rendszert kellene működtetni. Kobold képviselő úr felvetésére a 
túlterjeszkedéssel kapcsolatban elmondta, biztosan van olyan helyzet, de ez 
csak a kisebbik veszély. A nagyobbik a jelenlegi forma, hogy a cégek egy része 
változatlanul úgy képzeli el gazdálkodását, hogy amikor gond van, akkor a 
város támogatásával oldja ezt meg.  Ezt a megszokott magatartásmódot 
követik a cégek. Ez ma már nem fenntartható. Meg kell találni azokat a 
tartalékokat, amelyek a város cégeiben rejlenek. Ez azzal is jár, hogy a 
párthuzamos tevékenységeket a minimálisra kell csökkenteni. Ugyanakkor 
lesznek olyan tevékenységek, melyeket a holding a város érdekében integrálja 
a munkájába. Megköszönte a jelenlévő IFUA cég képviselőinek részvételét és 
elmondta, hogy a munka ezzel nem állt meg. 
  

 17 



6.  napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Város közterületi 
reklámvagyonának hasznosítására II. forduló 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését. 
 
Szűcs Erika alpolgármester asszony: Az első forduló után az elhangzott 
véleményeket megpróbálták összehangolni, de igen ellentétes álláspontokról 
volt szó. Az átalakításra különböző modellek léteznek. Koncesszió keretében 
működő cégnek adják át hasznosításra, vagy az önkormányzat csinálja üzletei 
kereteken belül, cég formájában, vagy a kettő közös kombinációjaként: közös 
cég. A holding miatt javasolták az anyagban szereplő modellt. A holding 
vagyonkezelőként alkalmas erre a feladatra.  
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 

A bizottság örömmel nyugtázta a kiárusítás helyett javasolt modellt. 
 Közbeszerzési Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

5 igen, 0 nem és 2 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
7. napirendi tárgya:  Javaslat a Közbeszerzési Szabályzat módosítására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester  
 
Polgármester:  A Közgyűlés 2004. június 3-i ülésén elfogadott – és azóta 
változatlan formában meglévő – Közbeszerzési Szabályzatunk a hatályos 
törvényi szabályozáshoz képest „elavulttá” vált, és nem alkalmas arra, hogy az 
Önkormányzat közbeszerzési eljárásai gyors és hatékony lefolytatásának 
szabályozási alapja legyen. 
Az Önkormányzat közbeszerzési eljárásainak jelenlegi szabályozás szerinti 
lefolytatása jelentősen – esetenként a célok határidőn belül történő 
megvalósítását, a pályázati pénzek sikeres elköltését veszélyeztetően – lassítja 
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a folyamatokat, a közbeszerzési eljárások elhúzódása pedig az inflációs 
hatások miatt növeli a beszerzések költségigényét.  
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Közbeszerzési Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Gazdasági Bizottság módosítójával együtt támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

5 igen, 2 nem és 0 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Csordás Mihály: Jelenleg a közbeszerzési szabályzat nincs összhangban a 
vagyonrendelettel és a koncessziós törvénnyel. Ügyrendi javaslata, két 
fordulóban tárgyalják a témát. 

A Közgyűlés 27 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 15 fő) az ügyrendi 
javaslatot elfogadta. 

 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 

 
8. napirendi tárgya:  Javaslat bérlemények bérbeadására és új 

szervezetek elhelyezésére 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester:   Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai egyhangúlag támogatta az 

előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Kulturális és Sport Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  5 
igen, 1nem és 1 tartózkodó szavazattal támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 
Polgármester: Tájékoztatja a testületet, arra a megállapításra jutott, hogy a 
XXI. század Sport Club indítványát nem támogatja. Ez egyúttal előterjesztői 
módosító is. A többi kérelem karitatív jelleget is magára ölt. Megnyitja a 
napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Szinay Attila: Polgármester úr szokásához híven utolsó percben tette meg 
javaslatát. Véleménye szerint egy szabadidős tevékenységet preferáló sport 
szervezetet minél hatékonyabban kell támogatni. Udvariatlan, kicsinyes és 
modortalan lépés ez a miskolci sport felé. Kéri, adjanak lehetőséget a 
fiataloknak az őket érdeklő sport űzéséhez. Van olyan álláspont is, miszerint 
kedvezményezett vallási csoporthoz tartozók kapnak kedvezményt. Véleménye 
szerint egyenlő mércével kellene mérni, és ez vonatkozik a XXI. Század Sport 
Clubra is. 
 
Bartha György: Megérti, hogy az ellenzék a hozzá közelálló szervezetet 
támogatja. Véleménye szerint képviselő úr nem akarja érteni a 2002. óta 
történteket. Az igaz, a civileket kell támogatni, de nem biztos a darts az a sport, 
ami tömegeket megmozgat és szabadtéren játszódik.  
 
Polgármester: Az előterjesztői módosító javaslatát úgy korrigálja, szavazzon a 
testület erről a tételről külön.  
 
Lenártek András: A Pénzügyi Bizottság minden tételről külön szavazott. Az 1., 
7. és a 8. pontot nem támogatta a Pénzügyi Bizottság. A 8. sz. pontban a 
Kommunikációs Kht. kér egy helyiséget. Jó volna erről többet tudni. Az új épület 
átadásán a közelmúltban részt vettek és úgy tűnt korrekt elhelyezést biztosít az 
ingatlan a Kommunikációs Kht-nek. Nem érti, ha már bővítésről van szó, miért 
nem az okmányiroda feletti második szintet újítják fel. Mi az új feladata a Kht-
nek? Ügyrendi javaslata, szavazzanak pontonként. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az elhangzott ügyrendi javaslatot.  
 

A Közgyűlés 10 igen, 15 nem, 0 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott 19 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 

 
Fodor Zoltán: Pozitívan értékeli az előterjesztést, hiszen az Avast érintő 
kérdésről is szól. Megoldódik a tűcsere-program az Avason is, az ÖKO-kör is 
méltó helyet kap. 
 
Szilágyi Gizella: Véleménye szerint az ÁMEN is ide tarozik. A szociális 
területen működő társaságokat nem szabadna a kulturális szférával 
összekeverni.  
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A társaságok az önkormányzat vagyonát kapják meg használatra. Javasolja, 
készüljön átfogó tájékoztatás az önkormányzat ingatlanjait használó 
szervezetekről. Megközelítőleg 250 millió Ft-ról van szó. 
Úgy tűnik, az Áfa kérdésben előrelépés várható.  
 
Polgármester: A helyiségek hasznosulása igen vegyes. Nehezen elérhető 
cégek is vannak, homályos tevékenységi körrel. 
 
Juga György: Rossz érzéssel töltötte el Bartha György empatikus 
hozzászólása. Értelmezhetetlen, hogy egy egyesület bármilyen módon 
politikához köthető. Valamilyen hátsó megfontolás vezette Polgármester urat, 
hogy ezt a tételt indoklás nélkül kivetesse. A funkcionális sorban több fajta 
szervezet van. Nem érti, miért pont a XXI. század Sport Club a kakukktojás. A 
civil szervezet lényege a köz javára végzett tevékenység és nem az, hogy a 
tagok milyen párttal szimpatizálnak.  
Az áfát a teljes bérleti díjra kell megfizetni. Javasolja, átgondolni a tényleges 
érdemi segítség adásának konstrukcióját, ami a majdnem tehermentességet 
jelenti. A helyiségek zöme piaci alapon úgysem értékesíthető, illetve 
hasznosítható. A kontroll szerepe nagy kell, hogy legyen, hogy a szervezetek 
működése, tevékenysége folyamatosan ellenőrzötté váljon. 
 
Polgármester: Felkéri a MIK Zrt. Igazgatóját, reagáljon a Kommunikációs Kht. 
helyiségigényére reagáljon. 
 
Dr. Halmai Gyula: Komoly előkészítő munka zajlik a következő Közgyűlésre 
beterjesztendő tájékoztatóval kapcsolatban. A Kht. a közelmúltban költözött új 
helyére, a tárolással viszont gondjaik vannak. Bérleti díj kieséséről szó sincs, a 
Kht. addig használja a helyiséget, amíg piaci értékesítésről nem lehet szó. 
 
Polgármester: Nem érti, miért a belvárosban kellene ezt a sportot űzni. Ha 
meg nem sport, akkor fizesse meg a társaság a szórakozóhely fenntartásának 
költségeit.  
 
Dr. Szinay Attila: Valószínű a nem megfelelő információ mondatta 
Polgármester úrral, amit az előzőekben előadott. A darts jelenleg diákolimpiai 
sport. 
 
Polgármester: Ez valószínű a korából adódik, ő mindig kocsmákban dobált.  
 
Dr. Szinay Attila: Ez egy állapot. Nem egyedi eset, hogy sport egyesületnek 
adnak helyiséget, ez a Komlóstetői Extrém Sport Egyesülettel is megtörtént. A 
diósgyőri focisták ingyenesen használják a stadiont, nem tudja ez helyes dolog, 
vagy sem. 
Javasolja ne tegyenek különbséget az egyesületek között. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
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9. napirendi tárgya:  Javaslat a Miskolci Egyetem területén 
megvalósítandó 50 m-es versenyuszoda 
beruházására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester:  Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. A bizottság elfogadott egy állásfoglalást, amiben javasolják a 
műszaki tartalom módosítását iránymutatás jelleggel.  

 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását.  

 Gazdasági Bizottság 2 tartózkodó szavazat mellett támogatta az 
előterjesztés elfogadását.  

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Idegenforgalmi Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

módosítójával együtt támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Mielőtt megkezdenék a napirend vitáját, kéri, szavazzanak a 
Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság arra 
vonatkozó ügyrendi javaslatáról, hogy az előterjesztést 2 fordulóban tárgyalja a 
Közgyűlés és a 2. fordulóra készüljön egy kiegészítés a létesítmény pontos 
műszaki tartalmára vonatkozóan. Kéri a közgyűlés állásfoglalását. 
 

A Közgyűlés 6 igen, 19 nem és  
1 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 18 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Pozitívan értékeli az uszodával kapcsolatos előrelépést. A Jogi 
Bizottság javaslata nem véletlen. Az előterjesztés végére színvonal alatti 
műszaki specifikáció került, ami minőségi korrekcióra szorul.  
Örül, hogy 1 milliárd Ft-ot ígért a kormányfő, de nem tudja, hogy ez a pénz 
meglesz-e. Utal a jégcsarnokkal kapcsolatos rossz tapasztalatra. Reméli, nem 
kerülnek megint olyan helyzetbe, hogy újra saját költségvetésük terhére kell 
megfinanszírozni a beruházást.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Megadja  a szót Melkovicsné 
Tömösi Katalinnak, reagáljon az elhangzottakra. 
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Melkovicsné Tömösi Katalin: A vonatkozó jogszabályok alapján 
tervpályázatot kötelező kiírni. A döntést a Közgyűlés hozza. Az 1 milliárd Ft 
vissza nem térítendő támogatás már a Sportfólió Kft. költségvetésében 
szerepel. Egy helyrajzi számra kell a jelzálogot bejegyeztetni, a terület jelenleg 
több helyrajzi számon van nyilvántartva, de az egyesítés folyamatban van.  
 
10. sz. napirend tárgya:  Javaslat a diósgyőri labdarúgócsapatot működtető 

Diósgyőr FC Kft. támogatási szerződésének 
módosítására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Diósgyőri futball közügy, a legtöbb érdeklődőt 
ez a sportág és ez a csapat vonzza. Az üzemeltető kft. magántulajdonban van. 
A módosítást a megváltozott körülmények indokolják. A Magyar Labdarúgó Liga 
kérése, hogy a támogatási szerződés a szezon végéig szóljon. Jelenleg is 
tárgyalásokat folytatnak. Az elmúlt 6-8 évben mindig zajos nyarakat idézett elő 
a helyi foci körüli helyzet. Most van valós tulajdonosa a cégnek.  
Furmann Géza emlékeztetőjében leírja azt az egyezséget, hogy a MISI, a 
Diósgyőri FC és a DVTK SE egyesíti erőit az utánpótlás nevelésben.  A Jogi 
Bizottság módosítójában szereplő 15. pont az alábbiak szerint módosuljon: 

 
15.) A Diósgyőr FC Kft. kötelezettséget vállal arra, hogy kiadványaiban, a klub 

hivatalos honlapján, rendezvényein és a helyi – valamint lehetőség szerint 
az országos – sajtóban nyilvánosságra hozza a támogatás tényét. 

 
Polgármester:  Miskolc erején felül, kizárólag a labdarúgást szerető 
miskolciakra tekintettel támogatja a focit, ami jelenleg igen gyenge színvonalú. 
A profitorientált vállalkozás teremtse meg a szükséges anyagi hátteret. Kéri a 
bizottsági álláspontok ismertetését. 
 

--- Az ülést Fedor Vilmos alpolgármester úr vezeti. --- 
 

Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság módosítójával együtt egyhangúlag 

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

módosítójával együtt támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 

Fedor Vilmos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
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Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Hardonyi András: A labdarúgás közügy, a vállalkozás pedig magánügy. 
Többen vannak, akik évtizedek óta drukkolnak a diósgyőri focinak és évek óta 
rendszeresen megszavazzák a támogatásokat, amelyek elég kudarcos véget 
értek rendszeresen.  
A stadion kivirult, megszépült a közelmúltban. Tavaszra azonban, alig voltak 
szurkolók. Egy jó csapatot kiárusítottak, majd a szakvezetés lábára útilaput 
kötöttek. Véleménye szerint jogos az igény, hogy a legnagyobb mecénás is 
beleszólhasson a dolgok alakulásába. Jelenleg nincs edző. Sajnos az az 
érzése, hogy a vesztes a diósgyőri foci lesz. 
A kft munkájába nem akarnak beavatkozni, de azt igenis elvárják, hogy az 
ígéreteket betartsa.  
 
Tokár Balázs: Valóban közügyről van szó, de szerinte van számos más 
befektetésre alkalmas sport. Az utánpótlás támogatásra havi 1 millió Ft-ot 
adnak. Javasolja, ezt az összeget emeljék minden évben. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Megadja a szót 
az előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A minőségi focihoz több pénz kell. Elvárás, a 
legjobbak közé kerülés. Ehhez több lehetőség és több támogató kell, az 
önkormányzat nem tud többet adni. A viszontagságok ellenére pozitívum, hogy 
van még futball Miskolcon. Ma az üzlet az utánpótlásban rejlik. A cél az, hogy 
helyiek játsszanak, ne brazilok és más külföldiek.  
 
Fedor Vilmos alpolgármester: 1 óra ebédszünetet rendel el. 
 

--- ebédszünet után --- 
--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 

 
11. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Városi Sportközpont alapító 

okiratának módosítására és magasabb vezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására 

 
Előterjesztő:  Orosz Lajos alpolgármester  
 
Polgármester: Utal arra, hogy a Közgyűlés elején már módosította a napirend 
címét. Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli kiegészítését. 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A cím mellett az irány és a módszer változott, de 
a cél nem. A sportot kiszolgáló gazdaságos üzemeltetésű központ 
megvalósítását tűzték ki. Szerinte a Népkertet igenis bővíteni kell. A kulturális 
és Sport Bizottság ülésén elhangzottakra reagálva elmondja, az előterjesztés 
valamennyi aláírójával több ízben is egyeztetésre került.  A vagyonelem a város 
fejlődését kell szolgálnia. A Sportközpont olyan objektum lesz, ami hat a város 
életére. Ma még felbecsülhetetlen a kulturális, gazdasági érték. Az épület körüli 
térnek is fejlődnie kell, hogy kiegészítse központ sport funkcióit.  
A mostani Sportközpont nem teljesítette az elvárásokat. 
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A Kulturális és Sport Bizottság ülésén Dobrik úr javasolta, hogy az intézmény 
neve Miskolc Városi Sport- és Szabadidőközpont legyen. Utánajárt, jogi 
akadálya ennek nincs. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság 0 igen, 1 nem és 5 tartózkodó szavazattal 

nem támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság módosítójával együtt  

támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság 2 tartózkodás mellett támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság előterjesztés hiányában nem tárgyalta az anyagot.  
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   

 támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Juga György: Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció álláspontját ismerteti. 
Pozitívan értékeli, hogy a bérbeadásos hasznosítani letett a város. A vezetői 
pályázat kiírása, ahogy a névmódosítási javaslat is utat erre, inkább a kulturális 
szférát hangsúlyozza és nem a sportot. Jobbnak tartaná feltételként a sport 
végzettséget kikötni. A sportot kell első helyre tenni, természetesen ez nem 
zárja ki, hogy kulturális rendezvényeknek is helyt biztosítson a központ. Nem 
támogatja a közművelődési végzettség meglétéhez kötni a pályázatot.  
 
T. Asztalos Ildikó: Az SZDSZ frakció álláspontját ismerteti. Az előterjesztés 
több módosításon is keresztülment. Ehhez képest nem kis zavart okozott az, 
hogy az ülés elején Polgármester úr módosította a címet, amit alpolgármester 
úr tovább korrigált.  
A közalkalmazotti jogállás megfelel-e a dinamikus, aktív sportélet 
követelményeinek? 
Nem ért egyet alpolgármester úrral, hogy a Népkert tovább terheltető.  
Kérdése, ki akadályozott meg kit abban, hogy a Jégcsarnok felavatása előtt 
üzemeltetési program készüljön és kiajánlások történjenek a hasznosulás 
érdekében. Ki a felelős azért, hogy május 15-e óta a Jégcsarnok üresen áll? 
A vezetőnek manager szemléletű embernek kell lennie, nem biztos, hogy 
kulturális szakember a legjobb választás. 
 
Tokár Balázs: Pozitívan értékeli, hogy a bizottsági ülésen felmerültekre 
majdnem teljes körűen választ kapott. Megnyugtató, hogy elsődlegesen sport 
intézményt szeretnének megvalósítani. Nem érti, miért szerepel az 
előterjesztésben, hogy a későbbiekben meg kell vizsgálni az Ifjúsági és 
Szabadidő Ház esetleges integrációjának feltételeit. Ugye nem kulturális 
holdingot akarnak létrehozni? 
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Nem ért egyet azzal, hogy sport végzettségű ember kell az intézmény élére, 
sokkal inkább gazdasági kvalitások szükségesek.  
 
Dr. Szinay Attila: A Kjt. végrehajtására kiadott 89/1994. sz. kormányrendelet 
írja elő azt, hogy azok az állami önkormányzati költségvetési szervek, amelyek 
testnevelési- és sportfeladatot látnak el, szakirányú, felsőfokú végzettséggel 
vezethetőek csak. Véleménye szerint nem volt fair alpolgármester úr, amikor 
azt mondta, hogy nem volt teljesen kihasználva a sportcsarnok, hiszen ezért ő 
maga is hibás. Azzal, hogy ráerőltették a távhőt a Sportcsarnokra, igen 
hátrányos helyzetbe hozták az intézményt.  
Miskolcon felépült egy Jégcsarnok több, mint 1 milliárd Ft-ból, de egy 40 milliós 
beruházás kimaradt belőle. Ezért nem lehet befedni a jégpályát. Jelenleg úgy 
lehet másra hasznosítani, ha a jeget leengedik. 
Örül annak, hogy nem lesz külső hasznosítás és nem szervezik kht-be a 
dolgozókat, maradhatnak közalkalmazottak.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Egy jó ideig azt hallgatták, miért 
nem csatolnak mindenkit a távhőre, most meg pont az ellenkezőjét hallotta. 
Megadja a szót az előterjesztőnek, reagáljon a vitában elhangzottakra.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Dr. Szinay Attila úgy gondolja, ő a hibás. Felelős 
valóban van.  A terület felelőse, ez igaz, de nem hiszi, hogy egy magas lázat, 
például, Szűcs Erikán kell számon kérni.  
Az intézmények ezen részéből a manager szemlélet sajnos hiányzik. Elfogadja 
Dobrik úr javaslatát, de a besorolását nem kívánja módosítani. 
Néhány évvel ezelőtt a Diósgyőri vár működését az Ady Művelődési Házhoz 
rendelték, de szó sincs holdingról. 
Azt a Közgyűlés dönti majd el, ki és hogyan hasznosíthatja a jégcsarnokot. Ha 
szükséges, az intézmény meg fogja venni a lefedő parkettarendszert.  
A városnak hasznot hozó intézmény létesül majd. 
 
Dr. Szinay Attila: Ügyrendi kérdése, jogszerű-e a pályázati kiírás. 
 
Polgármester: Megadja a szót Jegyző úrnak, reagáljon az ügyrendi kérdésre. 
 
Dr. Mészáros Miklós: Vannak kimondottan ágazatai intézmények, de a 
mostani előterjesztés egy komplex struktúrát vázol fel. Az ágazati 
normarendszert ilyenkor együttesen kell alkalmazni a képesítési előírások 
meghatározásánál is.  Álláspontja szerint a kiírás megfelelő.  
 
 
12. napirend tárgya:  Javaslat a szolgáltatástervezési koncepció 

felülvizsgálatára 
 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
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 Bizottsági vélemények: 
 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását. 
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság   

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Lenártek András: Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció álláspontját ismerteti. 
Kifogásolja, hogy az előterjesztés nem foglalkozik a munkanélküliekkel. Ez a 
réteg különleges bánásmódot igényel. A munkanélküliek ellátása az 
önkormányzat kötelező feladatává vált. A feladatbővülés helyiségigényt is 
generált, amit igyekszenek mielőbb megoldani, hiszen a munkanélküli 
embereket valahol fogadni kell. A cél a munkaerőpiacra minél hatékonyabb 
visszakerülés elősegítése. Rövid szünet után, július 1-jétől ismét lehetőség van 
a közhasznú státusz adta lehetőségekkel élni.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Megadja a szót Szilágyi Gizella 
asszonynak, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Szilágyi Gizella: Válaszában előadja, nem megkerülni akarták a témát. Akik 
minden egyéb ellátásból kiestek, azokat a Családsegítő támogatja. Valóban 
komoly feladat hárult ezzel az önkormányzatra. A munkaadó oldalról a 
kamarának is van felelőssége, hogy tájékoztasson arról mire van kereslet és 
ezáltal a szakképzés feladata is, tehát nem csak és kizárólag a szociális 
területé. 
 
13. napirend tárgya:  Javaslat a TÉR KÉP Egyesület részére történő 

kölcsön nyújtására 
 

Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 
Polgármester:   Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság egyhangúlag támogatta 

az előterjesztés elfogadását.  
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Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el.  
 
14. napirend tárgya:   Javaslat a 2006-2007. nevelési oktatási év 

előkészítésére 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Az iskolarendszer átalakítása elkerülhetetlen 
volt, de abban mindenki egyetértett, hogy gyermekbarát struktúrára van 
szükség. A tehetséggondozás, a speciális nevelés egyaránt biztosított kell, 
hogy legyen.  
Részletesen ismerteti az előterjesztést. 
2005-ben a kistérségi társulás megkezdte működését, a megállapodás 
értelmében a pedagógiai szakszolgálati feladatok ellátását a kistérségben a 
Miskolc Megyei Jogú Város fenntartásában működő nevelési tanácsadó végzi 
és ennek keretén belül decentrumokat kell létrehozni.  
Sajnos egyre több gyermeknek van szükséges speciális étrendre. Diabetikus 
közreműködése nélkülözhetetlen.  
Az előterjesztői módosítóban a fogyatékkal élők gyermekek részére új telephely 
kialakítására tett javaslatot.  
 
Polgármester:   Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási Bizottság  egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
15. napirend tárgya:   Javaslat a 2006-2007. tanévben, a nevelési-

oktatási intézményekben indítható csoportok, 
osztályok számának meghatározásáról szóló 
határozat módosítására 

 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek. 
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Fedor Vilmos alpolgármester: Már tárgyalta a témát a Közgyűlés. A felvételit 
követően alakultak ki a végleges létszámigények, ezt tartalmazza az 
előterjesztés. 
 
Polgármester:   Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Oktatási Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását.  
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 

elfogadását.  
 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Kádas Mihály: Az Összefogás-Fidesz-MDF frakció álláspontját ismerteti. Az 
integráció nem volt teljesen átgondolt. A frakció javasolta már akkor is, hogy 
halasszák el. A csoportmegszüntetések ás álláshelyek megszüntetése 
szomorú, de mindig igyekeztek a szakmai alapot hangsúlyozni. A Debreceni 
Ítélőtábla ítélete részben elmarasztalta a testületet. Ez is az elkapkodott döntés 
eredménye. Többször javasolta a bizottsági ülésen is, hogy készüljön áttekintő 
anyag az integráció gazdasági, szakmai, pedagógiai és szakmai sikereiről, 
kudarcairól.  
Jelenleg sem jók a demográfiai mutatók, a népesség tovább csökken. 16 
csoport és álláshely szűnik meg. Kifogásolja az előterjesztés szűkszavúságát.  
A frakció nem támogatja az előterjesztés elfogadását. 
 
T. Asztalos Ildikó: Az SZDSZ frakció álláspontját ismerteti. Kifogásolja, hogy 
szűkszavú az előterjesztés.  Az anyagban szerepel, hogy mely integrált 
iskolacsoportokban, mennyi osztály, pedagógus álláshely szűnik meg, de 
részletezve nincs. A frakció többször kérte, készüljön az integráció hatásairól 
összefoglaló anyag, 
A szülők információhiányosak és nem tudják a trendeket követni.  
Az ítélet azt megállapította, hogy most már nem törvénysértő a helyzet, de azért 
maradtak még tisztázatlan kérdések. Görömbölyön hány osztály marad meg? 
Milyen lesz az iskola kihasználtsága? Ezek csak kiragadott kérdések, 
folytathatná a sort. A szülők szeretnének évekre előrelátni, hiszen ez alapján 
tudják eldönteni, melyik iskolába íratják be gyermekeiket. 
 
Tavaszi Zsolt: Annak idején alpolgármester úr azzal nyugtatgatott mindenkit, 
hogy az integráció nem lesz kihatással a gyermekekre, nem fognak ebből 
megérezni semmit. Ugyanabban az iskolában fognak tanulni, ugyanazoktól a 
pedagógusoktól. Sajnos a rossz érzéseik beigazolódtak. Az élet mást hozott. A 
Szilágyi Dezső Általános Iskola tekintetében személyesen is érintet, hiszen a 
gyermeke oda jár, tehát tisztában van a folyamtokkal. A 16-ból 4 csoportot itt 
szüntetnek meg, ami 4 pedagógus elveszítését jelenti. A korábban igazgatóként 
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is tevékenykedő tanártól kellett elbúcsúzniuk a gyerekeknek, ami váratlanul érte 
őket. A tanulók érdekét a stabilitás állapota szolgálná, de erre jelenleg nem sok 
esélyt lát. 
 
Horváth Ottóné: A mai előterjesztés arról szól, mennyi csoportot, osztályt lehet 
indítani. A két Közgyűléssel ezelőtti döntés korrekciójáról van szó, aminek nincs 
köze az integrációhoz. Valamennyi intézményvezetővel egyeztettek az ügyben. 
Sajnálja, hogy képviselőtársai a bizottsági ülésen nem vettek részt. A 
gyermekek demográfiai hulláma nem áll meg, pillanatnyilag az óvodákban nem 
tapasztalható, de országos problémáról van szó.  
Véleménye szerint Miskolc előrelátó volt ebben a kérdésben.  
 
Kádas Mihály: A bizottsági ülés időpontjában érettségiztetett, ezért nem tudott 
az ülésen részt venni. Azt nem állította, hogy direkt kapcsolat van az integráció 
és a mostani előterjesztés között. Az, hogy kivel egyeztettek, azt bele lehetett 
volna írni az anyagba. 
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Több száz munkahelyet 
mentettek meg az integrációval. Az iskolabezárást soha nem támogatta, ezért 
kerestek más utat. Miskolcon nincs szegregáció. Megadja a szót az 
előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Fedor Vilmos alpolgármester: Ha az integráció szakmailag rossz lett volna, 
akkor a közoktatási szakmai tanács nem javasolta volna elfogadásra. 
Példaértékű volt az, ami Miskolcon megindult. A korábbi intézményrendszert a 
változások miatt, a gyerekszám csökkenése miatt nem lehetett fenntartani. 
Céljuk gyermekbarát intézményrendszer kialakítása. Az előző ciklus be nem 
terjesztett javaslata, iskolabezárásokat javasolt. Az első év volt az átállás. A 
tapasztalatok összegzésében minden képviselőre számít. 
A lényeg, hogy elérjék azt, a szülők az elvárásaiknak megfelelő rendszert 
építsenek. 
 
 
16. napirend tárgya:   Javaslat közoktatási megállapodás megkötésére 

vonatkozó kérelem elbírálására 
 
Előterjesztő:  Fedor Vilmos alpolgármester  
 
Az előterjesztést a Közgyűlés levette napirendjéről. 
 
 
17. napirend tárgya:   Javaslat közterület elnevezésére 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester  
 
Polgármester:   Az 1956-os forradom 50. évfordulójáról való megemlékezést 
előkészítő bizottság javaslatot tett arra, hogy az 50. évforduló alkalmából Nagy 
Imréről utcát nevezzenek el Miskolc Megyei Jogú Város belterületén. 
Az Előkészítő Bizottság több javaslatot is megvitatott, ezek alapján terjesztette 
a Közgyűlés elé a két javaslatot. 
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1. a Hősök tere rendezési munkálatait követően a Nagypostával párhuzamos – 
a téren kialakítandó – sétány legyen Nagy Imre sétány, vagy a 

2. a Kazinczy utcát és a Szentpáli utcát összekötő jelenleg névtelen utca 
(Széchenyi-tömb) viselje Nagy Imre nevét  

Az Előkészítő Bizottság tagjai mindkét variációt elfogadhatónak tartják.  
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Kulturális és Sport Bizottság mindkét változatot támogatta az 

előterjesztés elfogadását. 
 Oktatási Bizottság a B.) változatot támogatta. 
 Gazdasági Bizottság egyhangúlag az A.)  változatot támogatta. 
 Pénzügyi Bizottság a B.) változatot támogatta. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság a 

egyhangúlag a B. ) változatot támogatta. 
 

Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
18. napirend tárgya:   Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlés 

munkabizottságának jelentése a város által 
létrehozott közhasznú szervezetek működési 
tapasztalatairól, javaslat a működés 
racionalizálására II.forduló 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester  
 
Polgármester A Közgyűlés 2005. júniusi Közgyűlésén határozatban döntött 
arról, hogy munkabizottságot hoz létre az előterjesztés szerinti feladat 
elvégzésére. A munkabizottság elnöke Vozár László úr volt, a Pénzügyi 
Bizottság tagja. 
Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Pénzügyi Bizottság az A./ válozat elfogadását támogatta. Állásfoglalást 

fogadott el a bizottság. A bizottság felügyeli a civil szervezetek pénzügyeit. 
Sajnos sok szervezet válaszra sem méltatta az önkormányzatot. Nincs 
pontos információ arról sem, hogy konkrétan mely szervek tartoznak a 
bizottság hatáskörébe és melyek nem. 

 
--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester vezeti. --- 

 
 Gazdasági Bizottság az A./ válozat elfogadását támogatta. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
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 Ifjúsági, Idősügyi és Családpolitikai Bizottság a B./ válozat elfogadását 
támogatta. Felháborítónak tartja, hogy egyes szervezetek az 
önkormányzat megkeresésére fülük botját sem mozdították. 

 
Orosz Lajos alpolgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Véleménye szerint katonásan fogalmaztak az előterjesztésben. 
A Bükk-térség Fenntartható Vízkészlet-gazdálkodásért Közalapítványt szeretné 
megvédeni. A szervezet aktívan végzi tevékenységét jelenleg. Az alapítvány 
vezetője Lénárt László, egyetemi docens. Valószínű csak és kizárólag 
adminisztrációs hiba miatt nem válaszoltak a felhívásra. 
 
Lenártek András: A Pénzügyi Bizottság azért javasolta az A.) változatot, mert 
négy év után nem a keménykedést tartja jó megoldásnak. Az nem derült ki, 
melyik szervezet, miért nem küldte vissza. A Vállalkozásfejlesztési Alapítvány 
visszaküldte a lapot, de nem feldolgozható. A kuratóriumba delegált tagot 
vissza kellene hívni Szilágyi Gizella képviselőasszony logikáját követve. Május 
23-án Szűcs Erika alpolgármester asszony részt vett a szervezet Közgyűlésén, 
akkor őt is vissza kellene hívni? Óvatosabban kellene kezelni a témát.  
 
Szilágyi Gizella: A rend szerinte mindenkire vonatkozik. Egyébként a bizottság 
véleményét ismertette, nem a sajátját.  
 

--- Az ülést Polgármester úr vezeti. --- 
 

Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. 
 
19. napirend tárgya:   Helyi Választási Bizottság valamint a kisebbségi 

önkormányzati választásra szavazatszámláló 
bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 

 
Előterjesztő:  Dr. Mészáros Miklós  
 
Polgármester:  Kéri a bizottsági álláspont ismertetését. 
 
Bizottsági vélemény: 
 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
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20.  napirend tárgya:   Önálló képviselői indítvány: 

Javaslat felterjesztés benyújtására a miskolci 
ivóvízbázis védelme érdekében szükséges 
kormányzati intézkedések megtételére 

 
Előterjesztő:  Dr. Szinay Attila Összefogás – Fidesz – MDF frakció 

képviselője 
 

8. sürgősségi napirend tárgya: Tájékoztató a Vízszennyezés Tényfeltáró 
Bizottság előzetes  

 
Előterjesztő: Káli Sándor polgármester 
 
Polgármester: Megadja a szót az előterjesztőnek, tegye meg szóbeli 
kiegészítését. 
 
Dr. Szinay Attila: Véleménye szerint az önálló képviselő indítvány magáért 
beszél. Az Alkotmányban és az Ötv-ben is deklarált jog az egészséges 
ivóvízhez jutás alanyi joga, amiről mellesleg az önkormányzatnak kell 
gondoskodnia, mint kötelező feladatáról. A karsztvíz-bázis jó minőségű, de 
geológiai adottsága miatt jobban oda kell rá figyelni. A helyi önkormányzatok 
cél- és címzett támogatásainak felhasználásaira a kormány alkotott rendelet 
arról, hogy központi segítséget kaphat a város első helyen ahhoz, hogy 
vízbázis-védelmi programját elkészítse. 2005-ben a rendeletet hatályon kívül 
helyezték, de már 2004-ben leállították a programot. Azelőtt komoly szakmai 
munka folyt Miskolcon ezzel kapcsolatban.  
Kifogásolja, hogy a tárgyalási szünetben kapták kézhez a szakértői anyagot. 
Polgármester úr valószínű már tegnap is ismerte az anyagot. Tegnap is ki 
lehetett volna küldeni. A tájékoztatással kapcsolatos anomáliákról nem szól az 
anyag. A parlament Egészségügyi Bizottságának kormánypárti képviselői 
megállapították, hogy a Polgármester nem felelős. Ezt a sajtóból tudja.  
Véleménye szerint a jövőre kell helyezni a hangsúlyt és mindenek előtt a 
megelőzésre. Javasolja, gyakorolja a testület petíciós jogát.  
 
Polgármester: Mikola István világosan külön választotta a megelőző 
tevékenységet és azt, amit a vészhelyzet elhárítására tett a város. Az 
szemenszedett hazugság, hogy már korábban tudtak a fertőzésről. A jelentés a 
tegnapi napon az Internetre is felkerült, amit be is jelentettek a 
sajtótájékoztatón. Megadja a szót tényfeltáró bizottság elnökének. 
 
Kádár Sándor: Másfél hetes munka eredménye a vízszennyezés feltárásáról 
szóló jelentés. Többek között Lénárt László is részt vett a munkában, hiszen 
számos előzetes méréssel rendelkezett. 1983. óta vannak folyamatosan adatok 
a karsztvízről. Soha nem volt ennyire magas a vízállás. A márciusi hóolvadást 
nagy mennyiségű csapadék követte.  
Az intenzív csapadék a szennyezést is bemosta. Az opálosodás 1913. óta 
meglévő jelenség, ami mechanikai szennyezés és nem okoz fertőzést. 
A klórozást folyamatosan végezték a szennyezés észlelésétől. A hivatalos 
információ egy mintáról 72 óra. A bakteroid oldalon gyorstesztek is vannak, de 
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a kockázati tényezővel számolni kell. A legfontosabbnak hatékony monitoring 
rendszer kialakítása. 
A kormányprogram valóban valós dolog, kár hogy nem valósult meg. 
Az egész nem történt volna meg, ha a karsztvíz-árvizet nem előzi meg a tavaszi 
vízszintemelkedés. 
 
Polgármester: Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság  

2 igen, 0 nem és 5 tartózkodó szavazattal nem támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Környezetvédelmi és Energiaügyi Bizottság a bizottság nem volt 
határozatképes. A Bizottság javasolja, hogy a 3. pont maradjon ki. 

 Városfejlesztési és -üzemeltetési Bizottság egyhangúlag támogatta az 
előterjesztés elfogadását.  

 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pontok vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Magyarországon a víziközmű szakma Európa-szerte ismert és 
elismert. A Regionális Vízművek adott segítséget a Miskolci Csúcs-vízműből, 
de ez nem garancia, hiszen a Hernád árvíznél víz alatt volt. Jó volna, ha a 
város üzemeltetné a céget. A Hernád folyó partján van egy üzemen kívül 
helyezett vízmű.  
A szennyezés fekália jellegű volt. Azt kell elérni, hogy mindenki rákössön a 
szennyvízrendszerre. Most kell levonni a tanulságot, hiszen mindenki láthatja, 
egyetlen pöcegödör milyen galibát okozott. A karsztvizek igen nehezen 
mentesíthetőek.  
 
Polgármester: Szakmai jellegű problémáról van szó. A határozati javaslat 1., 2. 
pontjával egyetért. Erre a rendkívüli helyzetre az eszközeik nem voltak 
elégségesek.  Ma már tudja, van ekkora özönvíz. A kérdés, előfordulhat-e még 
egy ilyen eset. Fertőzés nem, esőzés igen. A MIVÍZ Rt. megrendelte a speciális 
preventív műszereket és a tapasztalatok is okosabbá  tették. Sajnálatos, hogy 
2004-ben megállt a program, de mai napig nem adott volna garanciát akkor 
sem, ha elkezdődik.  
A vizsgálat előzetes eredményt hozott, de több vizsgálat még folyamatban van. 
Ezt követően tud a bizottság végleges választ adni. 
 
Kobold Tamás: Kifogásolja, alig volt idő arra, hogy átnézzék a jelentést.  A 
Közgyűlés igenis felelős, hiszen nem tette meg a megelőzésre alkalmas 
beruházásokat. A város ivóvízrendszere nem zár megfelelően.  Ha van pénz 
jégcsarnokra, uszodára az egészséges ivóvízre is kell, hogy legyen.  
Hiányolja a határidős feladatok kitűzését az anyagból. Miskolcon az egyik 
legjobban kiépített szennyvízrendszer van, a baj az, nem megfelelő arányú a 
rácsatlakozást. A képviselőknek kellene példát mutatni.  
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A kormányzati támogatáson túl az önkormányzatnak is keresnie kell a 
befektethető forrásait. 
 
Üszögh Lajos: A miskolciak nem is érzékelik mekkora kincs birtokában 
vannak. Fontosnak tarja, hogy EU-s forrásokra pályázzanak.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Visszautasítja azt, hogy az 
egyéb beruházások okozták azt, hogy a vízművekre nem jutott pénz. Megadja a 
szót az előterjesztőnek, reagáljon az elhangzottakra. 
 
Dr. Szinay Attila: Nem számított nagy vitára, azt hitte, 170.000 ember ügyéről 
van szó, politikai hovatartozás nélkül. Abban egyetértenek, a vízbázis védelme 
igen fontos. Jó volna, ha a kormány folytatná a programot. A 3. pont a 
kártalanításról, kártérítésről szól. Az első 2 pont a felterjesztés foganatosítására 
vonatkozik.  
A vízmű privatizációját eddig is elutasították.  
 

21. napirend tárgya:   Tájékoztató a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet és 
a Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Egyetemi 
Oktató Kórház gazdálkodásának helyzetéről 

 
 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony  
 
Polgármester  Kéri a bizottsági álláspontok ismertetését. 
 
Bizottsági vélemények: 
 
 Egészségügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 

Dr. Hardonyi András: Az előző ciklusban döntött úgy a Közgyűlés, 
létrehozza az ad hoc bizottságot a stabilitás megteremtése érdekében. Az 
előterjesztés az ad hoc bizottság javaslatára került előterjesztésre. 2002-
2006. között a kórházak új szakmai struktúrát igyekeztek kialakítani és a 
veszteségek csökkentését tűzte ki célul.  

 Gazdasági Bizottság egyhangúlag támogatta az előterjesztés 
elfogadását. 

 Pénzügyi Bizottság támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 

egyhangúlag támogatta az előterjesztés elfogadását. 
 
Polgármester: Megnyitja a napirendi pont vitáját.  
 
Vitában hozzászólók: 
 
Dr. Hártó György: Az ad hoc bizottság havi rendszerességgel ülésezett 2001. 
óta, igen hatékony testület volt. Az egymásrámutogatás megszűnt, a két kórház 
kapcsolatát az együttműködés jellemzi. Jó volna az új struktúrában is 
összedolgozni. A racionalizálási feladatok végrehajtásánál nagy a felelősség a 
lakosság felé történő kommunikációnál. Nem szabad rémhíreket terjeszteni és  
azt állítani, bezárják a kórház valamely egységét.  
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Dr. Varga Zoltán: A bizottság paritásos alapon működött, de nem politikai 
testületként dolgozott, céljuk a konstruktív megoldások megtalálása volt. A 
kontrolling rendszert jó volna a jövőben is megtartani. 
 
Dr. Hardonyi András: Javasolja, hallgassák meg a Semmelweis Kórház 
igazgatóját is. 
 
Dr. Koleszár Lajos: Az elmúlt tíz év sikeres munkáját zárhatták le. A címzett 
támogatásokból számos beruházást valósítottak meg. Pozitív eredmény az 
Oktató Kórház cím. Klinikai szintű ellátás van a kórházban, beleértve az 
eszközparkot is. A regionális együttműködés és a stabilitás egyensúlya igen 
fontos jövőbeli megoldandó feladat.  
 
Polgármester: Lezárja a napirendi pont vitáját. Az átszervezési, átalakítási 
törekvések a stabilitást kibillenthetik. Kéri az országgyűlési képviselőket, az 
átalakításról tájékozódjanak.  
 

--- 
 
A sürgősségi napirendek tárgyalása következik: 
  
1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a görömbölyi városrészt ellátó 

közforgalmú gyógyszertár létesítésének 
véleményezésére 

 
Előterjesztő:  Szűcs Erika alpolgármester asszony 
 

--- Az ülést Orosz Lajos alpolgármester úr vezeti. --- 
 

Orosz Lajos alpolgármester:  A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Zámbó Tiborné: Már többször is kezdeményezte, létesüljön Komlóstetőn is 
gyógyszertár. A Közgyűlés ezt jóváhagyta, de azóta elakadt a dolog. Miért? 
 
Borkúti László: A kamarai szabályok szigorúan meghatározzák a 
gyógyszertárak számát.  
 
Orosz Lajos alpolgármester:  A napirend feletti vitát lezárja. 
 
Zámbó Tiborné: A létesítés feltételeivel tisztában van, de az eredményről nincs 
információja. A vállalkozó lépett vissza, vagy nem engedélyezték Komlóstetőn a 
létesítést.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Képviselő asszony írásban választ kap.  
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2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház 
részére történő önkormányzati bérlakások 
juttatására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A Miskolci Nemzeti Színház igazgatója kérte, 
hogy 4 db, a Miskolci Nemzeti Színház közelében elhelyezkedő magasabb 
komfortfokozatú önkormányzati bérlakást biztosítson számukra az 
Önkormányzat, amely elősegítené az Operafesztiválon ill. a 
társrendezvényeken közreműködő vendégművészek elszállásolását. 
Az előterjesztéshez előterjesztői módosító indítványt nyújtott be Polgármester 
úr, ami a határozati javaslat pontosítására vonatkozik. Kéri, hogy a szavazásnál 
majd ezt vegyék figyelembe. A napirend bizottsági megtárgyalására nem került 
sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzat lakásállományának 
minőségi fejlesztésére, összetételének 
javítására, lakásportfolió biztosításával  

 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Szilágyi Gizella: A kevés lakás sok embernek történő odaadásával a bizottság 
régóta küzd, ezét kérdezi lakott lakásokat értékesítik a benne lakóknak, vagy 
másról van szó?  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Megadja a szót a MIK Rt. igazgatójának. 
 
Dr. Halmai Gyula: Igen, erről van szó. Szeretnének véget vetni a fekete piacos 
bérleti jogcseréknek is. Régi bérlőknek ajánlják fel megvételre az ingatlanokat.  
 
Orosz Lajos alpolgármester:  A napirend feletti vitát lezárja. 
 
 
4.  sürgősségi napirend tárgya:   Javaslat a diósgyőri villamosközlekedés 

megindulásának 100. évfordulójára készített 
emlékoszlop elhelyezésére 

 
 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
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Orosz Lajos alpolgármester: A diósgyőri villamosvasúti közlekedés 1906. 
július 11-én indult meg. Ennek 100. évfordulójára a Miskolci Városi Közlekedési 
Zrt. emlékoszlop elhelyezését tervezi a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és 
Szabadidő Központ előtti térre, ugyanis ezen a területen volt a 100 évvel ezelőtt 
indult diósgyőri villamos végállomása.  
Az emlékoszlop avatására 2006. július 23-án, a tér átadásával egyidejűleg kerül 
sor.  Az emlékoszlop állítását az MVK Zrt finanszírozza. 
A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend feletti vitát 
megnyitja. 
 
Vitában hozzászólók: 
 
Üszögh Lajos: Tudták már régebben is, hogy most lesz a 100. évforduló, ezért 
nem tudja elfogadni a sürgősségi jelleget.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Igaza van képviselő úrnak. A napirend feletti 
vitát lezárja. 
 
5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a termofor kémények felújításának 

2006. évi kétlépcsős állami támogatásos 
pályázatával kapcsolatos döntések 
meghozatalára  

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: Az állam 2006. júniusában hirdette meg a 
Termofor kémények felújításának támogatására a pályázatot, melyhez már az 
előző években is csatlakoztak. Az önerőt a költségvetésben erre a célra 
elkülönítetten biztosítani szükséges. Az önkormányzati támogatás odaítélése a 
pályázatok beérkezési sorrendjének megfelelően történik az előirányzat 
összegéig. A napirend feletti vitát megnyitja. 
 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Balatonmáriafürdői 

Gyermektábor felújítása” című pályázat 
támogatási szerződés megkötéséhez 
szükséges nyilatkozatok jóváhagyására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A pályázatot kiíró Ifjúsági, Családügyi, Szociális 
és Esélyegyenlőségi Minisztérium és a Magyar Turisztikai Hivatal Miskolc 
Megyei Jogú Város Önkormányzatát 7 MFt támogatásban részesítette, melyhez 
a szükséges önerő 3.500.000 Ft.)A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 

 38 



7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Regionális 
hulladékgazdálkodási projekt 
önkormányzati saját forrás kiegészítésére 
pályázat benyújtására 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester: A napirend bizottsági megtárgyalására nem 
került sor. A napirend feletti vitát megnyitja. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
11. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a B-A-Z Megyei Területfejlesztési 

Tanács 2006. évi Vis maior 
támogatásának igénybevételére 
vonatkozó pályázat benyújtására „Helyi 
önkormányzatok előre nem látható 
természeti vagy más károkból adódó 
többletkiadásainak részleges vagy teljes 
támogatására IV” 

 
Előterjesztő:  Káli Sándor polgármester 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  A 2006. évi költségvetés nem biztosít elegendő 
fedezetet a terület teljes kertészeti rendezésére és vízgépészeti 
megvalósításra, további 34 MFt biztosítása szükséges a 2007. évi költségvetés 
terhére. A napirend bizottsági megtárgyalására nem került sor. A napirend 
feletti vitát megnyitja. 

 
A képviselők részéről hozzászólás nem hangzott el. 
 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Kéri, tárgyalják meg a közérdekű 
bejelentéseket, interpellációkat. Hozzászólásra jelentkezett 
képviselőtársainak adja meg a szót.  
 
Lenártek András: A Regionális Judo Szövetség elnökeként tájékoztatja a 
Közgyűlést, június 24-26. között Miskolcon rendezték meg az Ifjúsági Judo 
Európa Bajnokságot. A sikeres három versenynap megtöltötte a sportcsarnokot. 
A leány összesített versenyben 3 aranyérmet szereztek, ami hozzájárult a II. 
helyezéshez. 460 versenyző vett részt a megmérettetésen.   
A rendezvény a város hírnevét erősíti. 
Sajnos egyidőben volt a verseny az Operafesztivállal, így nehezen kaptak a 
külföldiek szállást. A jövőben javasolja a két esemény külön időpontban történő 
megrendezését.  
A Miskolci Egyetemmel komoly gond adódott, hiszen a nemrégiben átadott 
kollégiumot jelölték ki a sportolók részére, de a HÖK ezt nem engedélyezte.  
A közlekedési problémákkal kapcsolatos felvetéseire írásban választ kapott. A 
városban megoszlanak a vélemények a kétirányúsításról. A Corvin sarkon lévő 
digitális óra- és hőmérséklet mérőt javasolja újra üzembe helyezni.  
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Orosz Lajos alpolgármester:  Ha jól emlékszik, már üzembe is helyezték a 
kijelzős készüléket. A judo sport valamennyi rendezvényét támogatja a 
városvezetés. 
 
T. Asztalos Ildikó: Interpellációjára két részből álló választ kapott. A Szilágyi D. 
utca parkolási lehetőségeinek megoldására adott tájékoztatót elfogadja. A 
Sportcsarnok igazgatójának álláspontját viszont elutasítja.  
 
Orosz Lajos alpolgármester: Kéri a Közgyűlést, szavazzon a válasz 
elfogadásáról. 

A Közgyűlés 3 igen, 26 nem és 
4 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 10 fő) a választ 
elutasította. 
 

Cseh László: Tájékoztatja a testületet, a salakhegy elszállítása nagy 
intenzitással folyik.  Sajnos a környéken élők panaszkodnak a keletkező porra. 
Kéri a Városüzemeltetési Osztályt, intézkedjen a portalanításról, az utak 
locsolásáról. 
Kéri a lakosság türelmét, mivel két nagyberuházás is beindul a közeljövőben. A 
Corvin u. útrekonstrukció második üteméről és az ITC Székház melletti tér 
átalakításáról van szó. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Nyírő Pál: Az előző Közgyűlésen két közérdekű bejelentést is tett. A Fábián u. 
1. sz. alatt az egyik lakos önhatalmúlag átkötötte a fűtést, a csöveket. Többszöri 
próbálkozás után sem történt szankcionálás. A Hatósági Osztály leírta, amit a 
jogi keretek engedtek, megtették. Jegyző úr megígérte, a lakásba bejutnak és 
rábírják az illetőt, vessen véget a jogszabálysértő tevékenységének. A többi 
lakó kijelentette, nem fogják fizetni a távhő számlát.  
A perecesi Bimbó kocsma ügye az előző Közgyűlésen elhangzottak óta 
valamelyest konszolidálódott, de még mindig igen gyakori a késő éjszakig tartó 
hangoskodás. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Dr. Varga László: A Tetemvár lakói folyamatosan kifogásolják az utak 
állapotát. A közelmúltbeli nagy esőzések tovább rontották a helyzetet, a 
zúzalékos út jellegéből adódóan gödrössé, járhatatlanná vált több területen is. 
Jó volna, ha a lombtalanítás erre a területre is elérne. 
A bazár tömb, a Pátria mögötti parkolók visszatérő problémája a felhalmozódó 
szemét. A hely kereskedelmi jellegéből is adódik ez a gond. 
A Szentpéteri kapu nyugati részén a Katowice utca felújításra kerül. A 
játszóterek állapota viszont siralmas. Legalább a homokot jó volna cserélni 
időnként. 
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Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. Hétfőn 10 órakor a belvárosi hulladékszállítás problémáiról egyeztetést 
tart.  
 
Üszögh Lajos: A harang szavát Magyarországon a Nándorfehérvári viadalhoz 
kötik. Július 22-én lesz az évfordulója ennek az eseménynek. Miskolcon egy 
haranggal kevesebb szól, a Kossuth utcai templom harangjának műszaki 
állapota annyira megromlott, hogy le kellett állítani a harangjátékot. Az 
Egyházközség úgy döntött, a 200. évfordulóra felújíttatja a templomot. 2008-
ban lesz ez a nagy esemény. Kéri, támogassák ezt a nemes szándékot.  
Kérdése, pályázati forrásból lehet-e támogatni ezt a beruházást. Az egyház 
ősszel tudna pályázni EU-s forrásra. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Bazin Géza: A városban 2003. óta üzemelnek a szelektív hulladékgyűjtő 
szigetek. A gondok abból adódnak, hogy az ürítés ritkasága miatt a konténerek 
megtelnek és a környéken elhelyezett hulladékot szétfújja a szél. Kéri, az AVE 
Kft. mielőbb intézkedjen és sűrítse az ürítéseket.  
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Nyulászy Istvánné: Pozitívan értékeli a csapadékvíz-elvezetés kiépítése néhol 
megtörtént Hejőcsabán, de sajnos több frekventált terület is kimaradt. A Farkas 
A. u., Templom u., Futó u. és Balassi B. u. példáját említi. A Sütő J. utcán a 24-
es és a 24 B-s buszok útvonalának egyirányúsítására mikor kerül sor? 
Megígérték már korábban az ott élőknek.  
A Csabavezér u. 32. sz. előtti aknafedő kilengése iszonyú zajt okoz 
folyamatosan.  
Hejőcsabán a játszóterek elhanyagoltak, idén még a homokot sem cserélték ki.  
A Futó utcán a parlagfű elszaporodott.  
A Hejő patakot négy alkalommal kellene az előírásoknak megfelelően 
kitakarítani, ez eddig még egyszer sem történt meg.  
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő asszony 15 napon belül, írásban 
választ kap. A parlagfű vonal működik, 48 órán belüli határozathozatallal és 
intézkedéssel.  
 
Zámbó Tiborné: Megköszöni a gyors intézkedést a múltkori Közgyűlésen tett 
felvetésére. Sajnos azonban az összes út felújítására nincs lehetőség. Kéri 
alpolgármester urat, ha lehet átcsoportosítással megoldani a közlekedésre 
alkalmatlanná vált utak felújítására.  
Az átereszek több utcán is veszélyessé váltak. A Hengerész u., Puskin u. 
példáját említi. 
Önkormányzati területen is virít a parlagfű. A Batthyány sor és a MÁV sínek 
melletti rész. Hiába jelölték ki Komlóstetőn a kutyafuttatót, négy éve ez csak 
papíron létezik, táblát azóta sem tettek ki és nem ellenőrzi senki, hogy 
betartják-e a rendeletet, vagy sem.  
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A Verseny u. útépítése jó volna, ha minél előbb elkezdődne. 
A kivitelezők munkája erősen kivitelezhető, a minőséget gyakrabban kellene 
ellenőrizni. A komlóstetői járdát említi.  
A Szántó Kovács János utca járdája gyakorlatilag szétporladt. Körülbelül három 
évvel ezelőtt a Városgazda javíttatta a járdát és a lakosok már akkor is jelezték, 
hogy rossz minőségű a kivitelezés. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő asszony 15 napon belül, írásban 
választ kap. 
 
Riba Istvánné: A belterületbe vonási kérelmek tárgyalásakor világossá vált, 
hogy a lyukói igények a szakemberek szerint nem teljesíthetők. Több mint 1400 
ember él életvitelszerűen Lyukóbányán. Nehéz megtalálni az embereket 
helyrajzi szám alapján. Javasolja a vonatkozó rendelet felülvizsgálatát és 
megoldást arra, hogy kisebb területeket, portákat el lehessen látni házszámmal.  
Tájékoztatja a testületet, június 28-án megalakult választókerületében a 
polgárőrség. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő asszony 15 napon belül, írásban 
választ kap. 
 
Hegedűs Andrea: Nyár végén, augusztus 26-án Miskolc Virág-Szirma 
elnevezéssel rendezvénysorozat indul, melyre szeretettel vár mindenkit.  
 
T. Asztalos Ildikó: Tavaly októberben a Benke József , Vécsei és Vasvári 
utcákban telefonkábelt fektettek. A járda egy részét feltörték, majd ideiglenesen 
helyreállították. Tavaszra ígérték a teljes rekonstrukciót, de azt az információt 
kapta, nincs erre pénze a városnak. Kérdése, mi ebből az igazság és mikorra 
lesz kész a járda. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő asszony 15 napon belül, írásban 
választ kap. 
 
Dr. Szinay Attila: Diósgyőrben, a turisztikai szezonban megnő a forgalom. 
Rendszeres a sebességtúllépés. Kéri a vár környékén kihelyezhető lassító 
burkolat kialakításának költségeit kivizsgáltatni. Jó volna, ha jövőre beépítenék 
a költségvetésbe ezt a tételt. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
 
Dr. Hardonyi András: Nyáron több beruházás is beindul a 
választókerületében. A szabadságolásokat is figyelembe véve Jegyző urat kéri, 
gondoskodjon a beruházások folyamatos, a hivatal részéről történő 
ellenőrzéséről.  
A Tópart utcán megállt az építkezés lakossági kifogás miatt. Sürgősen rendet 
kell tenni, hogy végre ezt az utcát is aszfalt borítsa. 
 
Orosz Lajos alpolgármester:  Képviselő úr 15 napon belül, írásban választ 
kap. 
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Orosz Lajos alpolgármester:  5 perces technikai szünetet rendel el. 
 

--- szünet után --- 
 

Orosz Lajos alpolgármester:  Zárt ülést rendel el.  
 

--- zárt ülés után --- 
 
Az előterjesztésekről történő tételes szavazás következik: 

 
  1. napirend tárgya: Tisztségviselői beszámoló 

 
Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 Közgyűlés 29 igen, 0 nem, 8 
tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a  
 

V-138/95.143-5/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Tisztségviselői beszámoló 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a 2006. május 22 – 2006. június 15. 
közötti időszakra vonatkozó tisztségviselői beszámolót elfogadta. 
 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:  Folyamatos 
 
 
2. napirend tárgya:  Javaslat a lakások bérletéről szóló rendelet 

elfogadására 
 

Polgármester: Az előterjesztéshez módosító indítvány az előterjesztőin kívül 
nem érkezett.  
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Az előterjesztés és a rendelettervezet kipostázását követően folytatódtak a 
szakmai egyeztetések. Ennek eredményeként, valamint a jogszabályi háttér – 
különös tekintettel az Alkotmánybíróság határozataira - ismételt áttekintése 
következtében indokolttá vált a javaslat fentiek szerinti megváltoztatása. A 
módosítások többnyire jogtechnikai jellegűek, és a szabályozás pontosítását, az 
értelmezés és az egységes jogalkalmazást célozzák.  
 
I. A rendelettervezet preambuluma az alábbiak szerint módosul: 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a helyi önkormányzatokról szóló 
1990. évi LXV. törvényben foglaltak alapján, és a lakások és helyiségek 
bérletére, valamint az elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 
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módosított 1993. évi LXXVIII. törvény 3. § (1)-(2) bekezdése, 4. § (3) 
bekezdése, 9. § (1) bekezdése, 10. § (2) bekezdése, 12. § (5) bekezdése, 
13. § (1)-(2) bekezdése, 15. §, 17. § (2) bekezdése, 18. § (1) bekezdése, 19. 
§, 20. § (3) bekezdése, 21. § (6) bekezdése, 23. § (3) bekezdése, 27. § (2) 
bekezdése és 31. § (2) bekezdése, 33. § (3) bekezdése, 34. § és 35. § (2) 
bekezdése szerinti felhatalmazás alapján az önkormányzati tulajdonú 
lakások bérbeadására és a bérletére vonatkozó egyes szabályok 
megállapítása céljából az alábbi rendeletet alkotta. 
 

II. A rendelettervezet 2.§ (5) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

(5) Az önkormányzat intézményei a feladataik ellátásához szükséges 
lakások bérbeadása során ezen rendelet szabályaitól eltérhetnek. 

 
III. A rendelettervezet 3. § (3) bekezdés b) pontja az alábbiak szerint módosul: 
 

(3)  A pályázati hirdetménynek tartalmaznia kell: 
 
         b) a havi bérleti díj összegét; 
 

IV. A rendelettervezet 3. § (3) bekezdés j) pontja törlésre kerül. 
 
V. A rendelettervezet 4. § (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

(2)  A pályázaton nagykorú, cselekvőképes személyek vehetnek részt. 
 
VI. A rendelettervezet 4. § (3) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

(3) Nem nyújthat be pályázatot az,  
a) aki önkormányzati bérlakással rendelkezik, vagy házastársa, illetőleg 

élettársa ilyen bérlakás bérlője; 
b) aki lakás egészének vagy részének tulajdonjogával vagy 

haszonélvezeti jogával rendelkezik, ide nem értve a haszonélvezettel 
terhelt, öröklés útján szerzett lakást; 

c) akinek a háztartásában az egy főre eső havi nettó jövedelem az 
öregségi nyugdíj mindenkori legkisebb összegének négyszeresét 
meghaladja; 

d) aki öt éven belül magántulajdonú lakással vagy a lakás használatára 
feljogosító tulajdoni hányaddal vagy haszonélvezeti joggal 
rendelkezett; 

e) aki a korábbi bérleti jogviszonyát öt éven belül megszüntette; 
f) akinek a bérleti jogviszonyát a bérbeadó öt éven belül felmondással 

megszüntette. 
 

 
VII. A rendelettervezet 6. § az alábbiak szerint módosul és egészül ki: 
 

(1) A bérbeadó a költségelven bérbe adandó lakásnak minősülő 
lakásokat elsősorban pályázat útján adja bérbe. 
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(2) A költségelven bérbe adandó lakások pályáztatására a 1. fejezetben 
foglaltakat kell alkalmazni, ezen paragrafusban foglalt eltérésekkel. 

 
(3) A pályázati hirdetménynek a 3.§ (3) bekezdésben foglaltakon 

túlmenően tartalmaznia kell azt a tájékoztatást, hogy a pályázat 
benyújtásának feltétele legalább öt éves miskolci állandó 
helybenlakás megléte. 

 
(4) A pályázaton a pályázat benyújtásakor fennálló legalább öt éves 

folyamatos miskolci állandó lakóhellyel rendelkező nagykorú, 
cselekvőképes személyek vehetnek részt.  

 
(5) Nem nyújthat be pályázatot a 4. § (3) bekezdésben foglaltakon 

túlmenően az, 
 

a) aki öt éven belül önkényes lakásfoglaló vagy jogcímnélküli 
lakáshasználó volt - a Családok Átmeneti Otthonában élők 
kivételével; 

b) akinek a háztartásában az egy főre eső havi nettó jövedelem - 
a 4. § (3) bekezdés c) pontjától eltérően -, az öregségi nyugdíj 
mindenkori legkisebb összegének hatszorosát meghaladja; 

 
(6) A pályázat nyertese a bérleti szerződés megkötésével egyidejűleg 

köteles 12 havi bérleti díjnak megfelelő óvadékot megfizetni a 
bérbeadó részére. 

 
VIII. A rendelettervezet 7. § (1) –(2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

(1) Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának tulajdonában lévő 
önkormányzati bérlakások közül a Városfejlesztési és -üzemeltetési 
Bizottság a bérbeadó előterjesztésére esetenként jelölhet ki olyan 
lakásokat, vagy lakások meghatározott körét, amelyeket a bérbeadó 
piaci alapon, versenyeztetés útján jogosult bérbe adni.  

 
(2) A Bizottság a bérbeadó által előírt 15 napos jogvesztő határidő alatt 

benyújtott írásbeli ajánlatok közül a bérbeadó előterjesztése alapján 
a bérlő személyét megállapítja. 

 
IX. A rendelettervezet 9. § (1) bekezdés g) pontja az alábbiak szerint módosul: 
 

(1) A bérleti szerződésnek tartalmaznia kell: 
  
 g)  a bérbeadó által nyújtott külön szolgáltatások díját valamint a 10.§ (5) 

bekezdés szerinti egyéb szolgáltatási díjat; 
 

X. A rendelettervezet 10. § (5) bekezdése az alábbiak szerint módosul és 
egészül ki: 

 
(5) A bérleti díjon felül a bérbeadó által nyújtott külön szolgáltatások 

díjait a 3. számú melléklet tartalmazza. A bérbeadó az önkormányzat 
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kizárólagos tulajdonában álló épületben lévő lakások 
vonatkozásában jogosult a közös használatra szolgáló épületrészek, 
épület-berendezések, nem lakás céljára szolgáló helyiségek 
fenntartására - a lakás alapterületének arányában - egyéb 
szolgáltatási díjat megállapítani. 

 
XI. A rendelettervezet 20. § az alábbiak szerint egészül ki: 
 

(6)  Lakóingatlan tulajdoni illetősége önkormányzati bérlakással akkor 
cserélhető el, ha az épület az építési hatóság által igazoltan több 
lakást foglal magában, és a tulajdonos tulajdoni illetősége egy önálló 
lakás használatára jogosít. 

 
XII. A rendelettervezet 26. § az alábbiak szerint módosul: 
 

26.§ Az önkormányzatot a bírósági végrehajtásról szóló 1994. évi LIII. 
törvény 136/A.§ alapján megillető elővásárlási jog gyakorlása útján 
megvásárolt ingatlant a bérbeadó költségelven bérbe adandó lakásként 
hasznosítja és – a 2.§ (2) bekezdésben foglaltaktól eltérően – elsődlegesen 
a volt tulajdonos részére adja bérbe.  

 
XIII.  A rendelettervezet 27. § (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul: 
 

(2) Az (1) bekezdés szerinti esetben a bérleti szerződés határozott időre, 
egy év időtartamra szól, mely a 25.§ (2) bekezdésben foglaltak 
szerint meghosszabbítható. 

 
XIV. A rendelettervezet 29. § (2) bekezdés g) pontja az alábbiak szerint 

módosul: 
 

(2) A nyugdíjasok házában történő elhelyezésre az jogosult, aki 
  
 g)  esetében a családban az egy főre eső nettó jövedelem meghaladja a 

mindenkori öregségi nyugdíj legkisebb összegének kétszeresét. 
 
XV.  A rendelettervezet 31. § (3) bekezdése az alábbiak szerint módosul, míg 

a (4),(5) bekezdése törlésre kerül: 
 

(3) A nyugdíjasházi elhelyezés következtében létrejött bérleti szerződés 
bérlő általi felmondása esetén a bérlő jogosult az elhelyezés során 
megfizetett bekerülési költség visszafizetésére, amennyiben – az 
általa korábban leadott lakáshoz hasonló – másik önkormányzati 
bérlakás juttatására nem tart igényt. 

 
XVI. A rendelettervezet 32. § (2) bekezdése az alábbiak szerint módosul, míg a 

(3),(4) bekezdése törlésre kerül: 
 

(2) A nyugdíjasházi elhelyezés következtében létrejött bérleti szerződés 
bérlő általi felmondása esetén a bérlő jogosult az elhelyezés során 
megfizetett bekerülési költség visszafizetésére. 
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XVII. A rendelettervezet 34. § (1) bekezdése az alábbiak szerint módosul és 
egészül ki: 

 
Ez a rendelet a kihirdetése napján lép hatályba, egyidejűleg a 68/1995. 
(XII. 5.) sz. önkormányzati rendelet, valamint az azt módosító 
66/1996.(XII. 23.), 50/1997. (IX. 29.), 3/1998. (I. 31.), 8/1998. (II. 28.), 
9/1998. (II. 28.), 32/1998. (IX. 7.), 36/1998. (IX. 28.), 3/1999. (II. 28.), 
6/1999. (III. 9.), 16/1999. (V. 10.), 49/1999. (XII. 6.), 7/2000. (III. 6.), 
34/2000. (VII. 3.), 9/2001. (III. 5), 26/2001. (VII. 2.), 41/2001. (XI. 12.), 
57/2001. (XII. 12.), 9/2002. (III. 11.), 31/2002. (IX. 9.), 59/2002. (XII. 23.), 
69/2003. (XII. 23.), 26/2004. (VII. 6.), 47/2005. (XI. 24.), 19/2005. (V. 10.), 
61/2005. (XII. 15.) számú önkormányzati rendeletek hatályukat vesztik. 
 

 
Polgármester:  Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 30 igen, 0 nem,  
8 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) megalkotta a 
25/2006. sz. rendeletét a 
lakások bérletéről. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
 
3. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Megyei Jogú Város belterületi 

határvonalának módosítására 
 
Polgármester: Az előterjesztés egy határozati javaslatot tartalmaz. Az 
előterjesztői módosítón kívül módosító javaslat nem érkezett. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Az előterjesztés javaslatait kiértékelve a határozati javaslat 1. és 2. pontja 
kiegészül az alábbiak szerint: 
 
1. A közgyűlés hozzájárul a belterületi határvonal módosítási lehetőségéhez a 

következő, a melléklet szerinti sorszámú kérelmeknél: 2., 5., 15/1. (01189 
hrsz-ra vonatkozóan), valamint a 11. és 14. sorszámú kérelmeknél 
abban az esetben, ha azok gazdasági, kereskedelmi, logisztikai funkció 
céljára hasznosulnak. 

 
2.  A közgyűlés nem járul hozzá a belterületi határvonal módosítási 

lehetőségeihez a következő melléklet szerinti sorszámú kérelmeknél: 1., 3., 
4., 6., 7., 8., 9., 10., 12., 13.., 15/2. (01192 hrsz-ra vonatkozóan), 15/3. 
(01197 hrsz-ra vonatkozóan), 16. és 17. sorszámú kérelmeknél.  

 
Polgármester: Az előterjesztőiben foglaltakra is figyelemmel, kéri, szavazzon a 
testület az egész határozati javaslat elfogadásáról. 
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A Közgyűlés 39 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 

V-139/95.716/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Belterületi határvonal módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalva a „Javaslat a Miskolc 
Megyei Jogú Város belterületi határvonalának módosítására” témájú 
előterjesztést az alábbi határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés hozzájárul a belterületi határvonal módosítási lehetőségéhez 

a következő, melléklet szerinti sorszámú kérelmeknél: 2., 5., 15/1. (01189 
hrsz-re vonatkozóan), valamint a 11. és 14. sorszámú kérelmeknél 
abban az esetben, ha azok gazdasági, kereskedelmi, logisztikai 
funkció céljára hasznosulnak. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  azonnal 
 

2. A Közgyűlés nem járul hozzá a belterületi határvonal módosítási 
lehetőségéhez a következő, melléklet szerinti sorszámú kérelmeknél: 1., 
3., 4., 6., 7., 8., 9., 10., 12., 13., 15/2. (01192 hrsz-re vonatkozóan), 15/3. 
(01197 hrsz-re vonatkozóan), 16. és 17. sorszámú kérelmeknél. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  azonnal 
 

3. A belterületi határvonal elfogadott módosulását a tervezővel átvezetteti a 
térinformatikai rendszerű tervben. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  2006. augusztus 31.  
 

4. A belterületbe vonható területekre elkészítteti a szabályozási előírásokat, 
melyet a következő karbantartáskor a Közgyűlés elé terjeszt. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Főépítészi Csoport 
Határidő:  folyamatos  
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4.  napirend tárgya:  Javaslat a Településszerkezeti Terv 
módosítására és Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzatának a Miskolc Építési 
Szabályzatáról szóló 21/2004. (VII.6.) sz. rendelet 
módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztés egy rendelet-tervezetet és egy határozati 
javaslatot tartalmaz. Módosító javaslatot az előterjesztőin kívül Dr. Tompa 
Sándor és Szebeni Péter képviselő urak nyújtottak be. 
 
Előterjesztői módosító  indítvány: 
 
Az előterjesztés kiegészül az alábbi határozati javaslattal: 
 
A Közgyűlés egyetért és támogatja a jelenleg „különleges hulladék 
elhelyezésére szolgáló zóna” besorolású terület egy részének – 11.509/4 hrsz-ú 
ingatlan – szabályozásának módosítási kezdeményezését, ezért utasítást ad a 
Miskolc Megyei Jogú Város Szabályozási Terv módosításának soron kívüli 
megindítására, melynek célja a tervezett állatmenhely elhelyezhetőségének 
biztosítása. 
 
Felelős:   Káli Sándor polgármester 
Közreműködik:  Polgármesteri Kabinet Főépítészi Csoport 
Határidő:   azonnal 
 
 
Szebeni Péter: Ügyrendi hozzászólásában visszavonja a módosító indítványát. 
Az eljárás, ami az előterjesztőiben megfogalmazásra került 8 hónapig tart. Ez 
azt jelenti, hogy a menhely megépítése egy évet késik. Sajnos olyan helyzetben 
vannak, hogy nincs idő várni. Kéri, aki tud, bármilyen formában segítsen a 
menhely megépítésében. 
 
Szebeni Péter képviselő módosító indítványa: 
 
Az előterjesztésben szereplő melléklet egészüljön ki egy új ponttal (a 19. pont 
helyett az alábbi szövegrész kerül beemelésre, a korábbi 19. pont 
sorszámozása 20-ra változik): 
 

19.§. 
 
A Miskolc hrsz: 11509/4 ingatlanra vonatkozó szabályozási előírások az 
alábbiak szerint módosulnak: 
 
Régi szabályozás: 
Különleges hulladék elhelyezésére szolgáló zóna (Kh) 
A területen a hulladékok elhelyezésére, ártalmatlanítására és hasznosítására 
szolgáló telephelyek, építmények létesíthetők. A különleges hulladékelhelyezési 
zónán belül megkülönböztethető kommunális hulladék vagy törmelék 
elhelyezésére szolgáló terület. 
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Új szabályozás: 
Különleges közhasználatú (Ki) és nagy zöldfelülettel rendelkező különleges 
közhasználatú építményi zónák (Kiz) 
a) A terület különleges célokat szolgáló közhasználatú építmények 

elhelyezésére szolgál. A zónában temető, szabadidőközpont, sportterület, 
strand és fürdőterület, kórház/szanatórium, szabadtéri múzeum és 
régészeti bemutatóhely, felsőoktatási intézmény, egyházi létesítmény, 
kilátó, idegenforgalmi és rekreációs terület, kemping, piac, egyéb közcélú 
és közhasználatú létesítmény helyezhető el. 

b) A területen csak a szabályozási tervlapon megnevezett funkciójú 
építménycsoportok és az azok rendeltetésszerű működéséhez szükséges 
egyéb építmények helyezhetők el. 

c) A szabályozási tervlap az egyes ingatlanokon belüli eltérő kizárólagos 
használatot is rögzíthet az egyes építési helyekre, ill. alövezetekre írt 
rendeltetés meghatározásával. 

 
Halmai István: A szándékot érti és támogatja. Véleménye szerint a 
megfogalmazással van gond. Kerülni kell a törvénytelenségeket. Helyesen így 
szól: 
 
„Miskolc Megyei Jogú Város Szabályozási Terv módosítási eljárásnak soron 
kívüli megindítására” 
 
Polgármester: Előterjesztőiként kezeli és befogadja Halmai István képviselő úr 
javaslatát. 
 
Halmai István: Ügyrendi javaslata a testület szavazzon külön a Népkertre 
vonatkozó tételről. 
 
Polgármester: Megadja a szót főépítész asszonynak, értelmezze a javaslatot. 
 
Sólyom Margit: Az előterjesztés 204 tételt tartalmaz, amiben benne van a 
Népkert is. Ha különválasztják a tételeket, ki lehet venni egy tételt, de többet is. 
Ha egyben szavaznak, egyben fogadják el az összes tételt. 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az ügyrendi javaslatot. 
 

A Közgyűlés 9 igen, 27 nem és  
1 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) az ügyrendi 
javaslatot elutasította. 

 
Polgármester: Kéri, hogy szavazzanak először Dr. Tompa Sándor képviselő úr 
21/2004. sz. rendeletre vonatkozó módosító javaslatairól.  
 
Sólyom Margit: A Szabályozási tervet rendelettel fogadják el, a Szerkezeti 
tervet – ami ezzel szoros egységet alkot – határozattal. Ha a szabályozást 
elfogadják a szerkezeti tervet is el kell hozzá fogadni, mert ez a terület 
felhasználást határozza meg, a szabályozás meg tovább lebontja kódjelekkel, 
mint például a beépítési százalék. Dr.  Tompa Sándor egyik módosítója a 
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rendelet-tervezetet érinti (a repülőtétről van szó) nincs rendben, mert nem járta 
végig a szükséges eljárást. A szöveges részéhez tett módosítást be lehet 
fogadni, mert az előterjesztés lényege, hogy a szöveges részben minden §-hoz 
hozzá lehet tenni kiegészítést.  
 
Polgármester: Technikai szünetet rendel el. 
 

--- szünet után  --- 
 
Dr. Tompa Sándor képviselő 1. módosító indítványa: 
 
Javaslat a Településszerkezeti Terv és a Miskolc Építési Szabályzatáról 
szóló 21/2004.   (VII.6.) sz. rendelet módosítására 
1.módosítási javaslat: 

11.§. 
 
(4) A R 28.§ (5) bekezdés a) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 „a) az építési telken elhelyezendő építmény bármely része, ill. hirdető 
berendezése az épület járdaszintjétől mért 3,0 m magasság felett közterület fölé 
legfeljebb a közterület szabályozási szélességének 1/20 mértékéig nyúlhat be. 
A közterület fölé kinyúló épületrész kinyúlása nem lehet több, mint 2,0 [3,0] m, 
homlokzati hossza pedig nem haladhatja meg az épület utcai homlokzati 
hosszának 1/3-át. A legfeljebb 1,0 m kinyúlású előtető és 1,0 m-nél nem 
mélyebb, áttört korlátú erkély a kinyúlás mértékébe nem számít bele.” 
 
(6) A R 28.§ (5) bekezdés c) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 
 „c) Épületeken reklámok, információs táblák, ha azok közterületről, ill. 
közterületként használt területről láthatók, 1 m2-nél nagyobb felület esetén csak 
építési engedélyezési terv alapján helyezhetők el. A Belvárosban, a városi 
főútvonalak mentén (észak-dél: Szentpéteri kapu-Búza tér-Király utca-
Pesti út; kelet-nyugat: Zsolcai kapu-Búza tér-északi tehermentesítő-1-es 
villamos vonala), Miskolc-Tapolca városrészen, a Diósgyőri vár műemléki 
környezetében, Lillafüred-Hámor területén, és a védett épületeken az 1 m2-nél 
kisebb reklámok elhelyezése is építési engedély köteles. Az engedélyhez a 
városi főépítész, vagy kezdeményezésére az illetékes tervtanács jóváhagyó 
véleményét be kell szerezni. A berendezés csak a közterület szabályozási 
szélességének 1/20 része mértékéig nyúlhat be a közterületbe.”  
 
(16) A R 28.§ (21) bekezdés helyébe a következő rendelkezés lép: 
 „(21) Meglévő épületek homlokzat-felújítása, homlokzatszínezése és 
festése, bármely utcaképi elem megváltoztatása építési engedély köteles a 
Belvárosban, a városi főútvonalak mentén (észak-dél: Szentpéteri kapu-
Búza tér-Király utca-Pesti út; kelet-nyugat: Zsolcai kapu-Búza tér-északi 
tehermentesítő-1-es villamos vonala), Miskolc-Tapolca városrészen, a 
nagyvárosias lakóterületeken belül (ideértve a panelrekonstrukciót is), a 
Diósgyőri vár műemléki környezetében és Lillafüred-Hámor területén, valamint 
a védett épületek esetén.   
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2.módosítási javaslat: 
 

13.§. 
 

(1) A R 37.§ (4) bekezdés hatályban marad [hatályát veszti]. 
 
(2) A R 37.§ (7) bekezdés helyébe a következő rendelkezés lép: 
  „(7) Védett épületen vagy városképileg-építészetileg védett 
területen, műemléki környezetben levő épület homlokzatán megjelenő 
közművezetékek, épületgépészeti tartozékok (konvektor, klíma), 
parabolaantenna és egyéb közmű jellegű berendezések nem létesíthetők 
[létesítéséhez a városi főépítész hozzájárulását be kell szerezni.]” 

 

3.módosítási javaslat: 
 

14.§. 
 

(1) A R 41.§ (1) bekezdés helyébe a következő rendelkezés lép: 
 „(1) Település értékvédelmi, ill. táj- és természetvédelmi zónában egyéb 
szigorúbb előírások hiányában közterületeken és közterületről látszó felületeken 
hirdető berendezés nem létesíthető. 
 A közérdekű információkat (pl. várostérkép, parktérkép, stb.) 
tartalmazó táblákat főépítészi tervtanács előtt kell bemutatni. 
[a) magassága nem haladhatja meg az 5,0 m-t, 
b) felülete nem lehet 3,0 m-nél nagyobb. 
A felület meghatározásánál az egymástól 3,0 m-nél nem távolabb fekvő hirdető 
berendezések együttes felületét kell figyelembe venni.]” 

 
A Közgyűlés 22 igen, 8 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 12 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a 2. sz. módosító indítványt. 
 
Dr. Tompa Sándor képviselő 2. módosító indítványa: 
 
Javaslat a Településszerkezeti Terv és a Miskolc Építési Szabályzatáról 
szóló 21/2004.   (VII.6.) sz. rendelet módosítására 
 
 
Amikor a T. Közgyűlés a 21/2004. (VII.6.) számú rendeletével megalkotta 
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatát és annak mellékleteként 
jóváhagyásra került a szabályozási terv, valamint azt megelőzően a IV.-
68/23.261/2003. számú határozatával jóváhagyta az Építési Szabályzatot 
megalapozó szerkezeti tervet a vitákban többször is elhangzott, hogy ezen 
rendezési tervek és a szabályozás mennyire fogja szolgálni a város fejlődését 
illetve a tervkészítésnél mennyire sikerült figyelembe venni a rövid és hosszú 
távú városfejlesztési lehetőségeket.  
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A rendezési tervek jóváhagyását követően tárgyalta és fogadta el a T. 
Közgyűlés a hosszú távú közlekedésfejlesztési koncepciót, a városfejlesztés 
közép és hosszú távú stratégiai programját, valamint felhatalmazást adott a MIK 
Zrt-nek a 2007-2013 közötti időszak fejlesztési elképzeléseinek kidolgozására, 
amelyet Pólus Programként ismerhetünk meg. 
  
A rendezési tervek és az építési szabályzat jóváhagyást követően az észlelt 
hibák kijavításának szükségessége, valamint a jogos lakossági igények és 
észrevételek miatt a MÉSZ már több ízben módosításra került. Jelen napirend 
is, a lakossági és építtetői jogos igények kielégítésére vonatkozik, és számos 
ingatlan beépítésére illetve beépíthetőségére ad lehetőséget, feloldva a korábbi 
szabályozásokat.   
 
A javasolt módosításokkal a magam részéről egyetértek, és azt a T. Közgyűlés 
felé elfogadásra javaslom. 
 
Módosító indítványom a javaslatban megfogalmazottaktól eltérő hangsúlyú, 
túlnő az egyéni és kisebb közösségek érdekszféráján, a város középtávú 
fejlődésének érdekében fogalmazódott meg, amelyet az előttünk lévő 
módosítás nem tartalmaz.  
 
Az elmúlt év őszén, a szeptemberi közgyűlésen a VII-233/71.521/2005 számú 
határozatban hoztunk döntést arra vonatkozóan, hogy a korábban észak-keleti 
iparterületként nevezett területre vonatkozóan a MIK Rt pályázatot nyújthasson 
be az Ipari Park cím elnyerésére. A nem kis szellemi energiát mozgósító és a 
város ez irányú fejlesztését megalapozó pályázat sikeres volt, és a Gazdasági 
és Közlekedési miniszter a 2005/169. számú Magyar Közlönyben tette közzé az 
Ipari Park cím odaítéléséről szóló közleményét, mely alapján a MIP- Miskolci 
Ipari Park jogosulttá vált a cím viselésére.  
 
A beadott pályázatban az ipari park területeként a szerkezeti és szabályozási 
tervben megjelölt iparterületeken túlmenően tartalmazza a bővítés lehetőségét 
a jelenlegi repülőtér irányában, illetve annak olyan igénybevételét, amely nem 
akadályozza a repülés feltételeit. Ez a terület megközelítőleg 45ha nagyságú. 
 
A terület lehetőséget biztosít arra, hogy zöldmezős beruházások keretén belül, 
olyan fejlesztések valósuljanak meg, melyek jelentős mértékben 
hozzájárulhatnak a meglévő vállalkozások fejlődéséhez, valamint integráló 
funkciót betöltő vállalkozások, befektetések letelepedéséhez. 
 
A Tisztelt Közgyűlés a MIK Zrt. előterjesztése alapján döntést hozott (II-
64/95.352/2006. számú határozat) abban a kérdésben, hogy az ingatlan 
sportcélra nem használt részét  - a repülés biztosításához szükséges terület 
megtartása mellett – igénybe vegye és azt az ipari park területeként oly módon 
hasznosítsa, hogy arra befektetőket keressen, illetve azt befektetők részére 
értékesítse. 
Az elmúlt időszakban a terület beépítése vonatkozásában a befektetői igények 
felerősödtek és szerződéskötés előtti állapot alakult ki. Több nagybefektető való 
tárgyalás eredményeképpen, közel 1000 főt foglalkoztató ipari üzem 
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letelepítése válik lehetségessé.  Ahhoz, hogy a befektetők az általuk kívánt 
beruházásokra a szükséges engedélyeket meg tudják szerezni, 
elengedhetetlen az alapvető jogi háttér megteremtése, a rendezési terv 
módosítása. 
 
A módosítás lényege, hogy a 01428 hrsz-ú ingatlanból 45 ha nagyságú rész 
terület-felhasználása a jelenleg sportcélú repülés felhasználásról /különleges 
terület, légi közlekedési zóna Köl/,  gazdasági területre és ezen belül is 
kereskedelmi és szolgáltató zónára /Gk/ módosuljon. 
 
A szabályozási tervben a terület beépíthetőségét az alábbiakban javaslom 
meghatározni: 
 

Gk- 611977 
 

Ahol a 
- Gk kereskedelmi, szolgáltató, gazdasági zóna 
- 6   építészeti karakter : egyéb övezet 
- 1   építési övezet: nem kialakult kategóriába tartozik 
- 1   építési övezetben előírt beépítési mód: szabadonálló 
- 9  megengedett legkisebb építési telek nagysága:  4000 m2 
- 7  legnagyobb beépítés mértéke:  60 % 
- 7  megengedett építmény magassága:  16 m 
 
A módosítás érinti a IV.-68/23.261/2003. számú határozattal jóváhagyott 
szerkezeti tervet, valamint a 21/2004. (VII.6.) számú rendelettel megalkotott 
Miskolc Megyei Jogú Város Építési Szabályzatát és annak mellékleteként 
jóváhagyott szabályozási tervet. 
 

A Közgyűlés 23 igen, 7 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 12 fő) a módosító 
indítványt elfogadta. 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 
 

A Közgyűlés 24 igen, 7 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 11 fő) nem alkotott 
rendeletet. 

 
5.  napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Önkormányzati Vagyonkezelő 

Zártkörűen működő Holding Részvénytársaság 
létrehozására 

 
--- 
 

Dr. Varga László: Ügyrendiben kéri az előző szavazás megismétlését. 
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Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti rendelet-
tervezetet. A rendeletalkotáshoz 25 igen szavazat szükséges. 
 
 

A Közgyűlés 29 igen, 7 nem,  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) megalkotta a 
26/2006. sz. rendeletét az 
Építési Szabályzat módosí-
tásáról. 
 

(Rendelet a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
Polgármester: Kéri rögzíteni, hogy hibát követett el a szavazásnál és nem 
vette figyelembe képviselő úr ügyrendi javaslatát. 
 

--- 
 

Polgármester: Módosító indítványt az előterjesztőin kívül a Jogi, Igazgatási, 
Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság nyújtott be.  
 
Előterjesztői módosító indítvány: 

 
A módosítás indoka az, hogy a folyó július hó 1. napján hatályba lépett a 
cégnyilvánosságról szóló 2006. évi V. törvény 3. § (3) bekezdése kógens 
jelleggel szabályozza az ún. rövidített cégnév szerkezetét akként, hogy a 
rövidített név a cégnév elején található ún. vezérszóból, és a cég formájának 
megjelöléséből állhat, azaz nem tartalmazhatja a cégnév tevékenységre utaló 
elemét (Vagyonkezelő).  
A javaslat előterjesztését követően lefolytatott jogászi szakértői egyeztetés 
alapján az előterjesztői módosító indítvány szerinti cégnév, illetve rövidített 
cégnév felel meg az új törvényi szabályozásnak. 
 
Az eredeti előterjesztéshez képest előterjesztői módosító indítványra teszek 
javaslatot az alapító okirat I. Cikkelyének (A társaság cégneve) és ezen belül az 
1. pontját illetően: 
 
„A részvénytársaság cégneve: Miskolc Holding Önkormányzati Vagyonkezelő 
Zártkörűen működő Részvénytársaság  

 
A társaság rövidített cégneve: Miskolc Holding Zrt.” 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel a Jogi Bizottság módosítóját.  
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A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
módosító indítványa: 
 
A Bizottság indítványozza, hogy az előterjesztő készítsen hatástanulmányt a 
jelenlegi szervezeti bázisra vonatkozóan. 

A Közgyűlés 19 igen, 16 nem 
és 1 tartózkodó szavazattal 
(nem szavazott: 6 fő) a 
módosító indítványt elfogadta. 
 

Dr. Bistei Attila DR.: Nem módosítóról van szó, a határozat egyfajta 
kiegészítéséről. 
 
Polgármester: Kéri, legközelebb egyeztessenek arról, mit módosítónak és mi 
nem. Kéri, hogy döntsenek az előterjesztés szerinti határozati javaslat 
elfogadásáról. 

A Közgyűlés 29 igen, 7 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:  6 fő) meghozta a  

 
 
V-141/95.718/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Holding Önkormányzati Vagyonkezelő Zártkörűen 

működő Részvénytársaság létrehozása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Miskolc Holding 
Önkormányzati Vagyonkezelő Zártkörűen működő Részvénytársaság” 
(rövidített nevén: Miskolc Holding Zrt.) alapítására, Alapító Okiratának 
elfogadására és halasztott hatályú feltételes tőkeemelése" című előterjesztést, 
s az alábbi határozatot hozta az alapítással összefüggésben: 
 
1./ „Miskolc Holding Zrt.” Alapító Okiratának elfogadása 
 
Az előterjesztéshez csatolt szakértői (IFUA) mellékletek alapján az azokban 
foglalt megállapításokat és javaslatokat elfogadva Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata elfogadja az előterjesztéshez csatolt „Miskolc Holding Zrt.” 
Alapító Okiratát és a jelen határozat meghozatalával – a Részvénytársaság 
cégjegyzékbe történő bejegyzését feltételezve – a Részvénytársaságot 
megalapítja. 
 
2./ „Miskolc Holding Zrt.” igazgatósági-, és felügyelő bizottsági tagjainak, 
illetve a könyvvizsgáló kijelölése, választása 
 
A „Miskolc Holding Zrt.” Igazgatósága tagjainak személyét (vezető 
tisztségviselők), a felügyelő bizottság tagjainak személyét, a választott 
könyvvizsgáló céget, illetve a könyvvizsgálatot személyesen ellátó 
természetes személyt a külön javaslatnak megfelelően (az Igazgatósági tagok 
vonatkozásában határozatlan időre, a felügyelő bizottsági tagok és a 
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könyvvizsgáló vonatkozásában az Alapító Okiratban, illetve a 4. számú 
mellékletben megjelölt határozott időtartamra) Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata kijelöli, illetve megválasztja.  
 
3./ Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata felhatalmazza a 
Polgármestert, hogy a „Miskolc Holding Zrt.” egységes szerkezetbe foglalt 
Alapító Okiratát az Önkormányzat törvényes képviselőjeként eljárva, a jelen 
határozat meghozatalától számított nem több mint 15 napon belül aláírja. A 
Polgármester felhatalmazása kiterjed arra is, hogy az Alapító Okirat aláírását 
követően az elfogadott Alapító Okiratban megszabott időben és módon a Zrt. 
alapításához szükséges 30.000.000,-Ft, azaz Harmincmillió Forint pénzbetétet 
(alaptőkét) az Önkormányzat nevében, a tartalékalap terhére a Zrt. 
rendelkezésére bocsássa (megfizesse). 
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő: az Alapító Okirat aláírására a határozat keltétől számított 15 

nap, illetve a pénzbetét megfizetésére az Alapító Okirat 
aláírásától számított 20 nap. 

 
4./ „Miskolc Holding Zrt.”-be történő feltételes alaptőke-emelés 
 
„Miskolc Holding Zrt.” cégjegyzékbe való bejegyzésétől függően és az alább 
meghatározott hatályosulási napon Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata, mint a Zrt. legfőbb szerve elhatározza, hogy a Zrt. 
cégjegyzékbe bejegyzett 30.000.000,-Ft, azaz Harmincmillió Forint mértékű 
jegyzett tőkéjét a 2006. évi IV. törvény (továbbiakban Gt.) 248. § alapján új 
részvények zártkörű módon történő forgalomba hozatalával felemelni rendeli a 
táblázatban jelölt önkormányzati tulajdonú gazdasági társaságokban 
megtestesülő tulajdonosi részesedésével az ott feltüntetett összesített 
apportértékkel, 16.251.000.000, azaz Tizenhat Milliárd Kettőszázötvenegy 
Millió Forint (jóváhagyott alaptőke). 
Az alaptőke-emeléssel érintett jegyzett tőkenövekmény (jóváhagyott alaptőke) 
terhére kibocsátásra kerül (a meglévő törzsrészvényekkel azonos sorozatba 
tartozó és azonos szavazati joggal rendelkező) 16.251 db, Egymillió Forint 
névértékű, névre szóló, törzsrészvény. 
 
A felemelt (jóváhagyott) alaptőke terhére kibocsátandó részvények átvételére 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata jogosult akként, hogy az 
össznévértékkel megegyező kibocsátási értékű új részvények ellenértékeként 
az Önkormányzat „Miskolc Holding Zrt.” részére az alább felsorolt és az 
Önkormányzat tulajdonát képező gazdasági társasági részesedésekben 
megtestesülő részvényeket és üzletrészeket nem pénzbeli betétként a Zrt. 
tulajdonába adja, azokat átruházza.  
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A nem pénzbeli betét tárgya: 
Gazdasági 
társaság 

Az Önkormányzat 
tulajdonában  
lévő társasági 
részesedések 

jegyezett tőke értéke 
(eFt) 

A társasági 
részesedés 

elfogadott apport 
(szolgáltatási) értéke 

(eFt) 

MIK Zrt.      228.690      510.104
VFV Zrt.   8.989.000   9.236.523
MKV Zrt.   1.682.870   2.013.046
MIVÍZ Kft.      600.000   1.791.443
Szocio-Produkt 
Kft. 

       16.250        31.331

Régió Park 
Miskolc Kft. 

         3.000        89.094

AVE Kft.        74.510      157.295
MIHŐ Kft.   2.200.000   2.315.019
Kommunikációs 
Kht. 

      14.851         14.851

Városgazda Kht.        92.021        92.021
Összesen: 13.901.192 16.250.727 kerekítve

16.251.000
 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata, mint a „Miskolc Holding Zrt.” 
egyszemélyes tulajdonosa a jelen közgyűlési és egyben tulajdonosi 
határozattal a Gt. 252. § (1) bekezdése alapján felhatalmazza a Zrt. 
Igazgatóságát, hogy a tulajdonosi határozatban megszabott feltételekkel az 
alaptőke emelésre vonatkozó közgyűlési határozatot – a jelen határozat 
hatályosulási napját követő 3 hónapon belül - hajtsa végre, és ennek 
keretében a Gt. 252. § (2) bekezdése alapján az alaptőke-emeléssel 
összefüggésben az egyébként legfőbb szerv hatáskörébe tartozó döntéseket 
hozza meg, illetve az alaptőke-emelési eljáráshoz szükséges eljárásokat 
(Alapító Okirat módosítása az alaptőke-emeléssel összefüggésben, 
cégközlöny közzétételi kötelezettség, részvények átvételére kijelölt személy 
kötelezettségvállalási nyilatkozatának a beszerzése, a nem pénzbeli betétre 
vonatkozó könyvvizsgálói jelentés beszerzése, illetve általában a Gt. 254. § - 
258. §-ban foglalt feladatok) foganatosítsa.  
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata – az Önkormányzat vagyonának 
meghatározásról, a vagyon feletti rendelkezésről és a tulajdonosi jogok 
gyakorlásának szabályairól, a vagyongazdálkodás rendjéről, valamint a 
vagyonkimutatási rendszer kimutatásáról szóló 1/2005. (II.10.) sz. rendelet 
szerint – a készült vagyonértékelés alapján a nem pénzbeli betétként 
szolgáltatandó önkormányzati tulajdonú társasági részesedések átruházásra 
apportszolgáltatás keretében kötelezettséget vállal a „Miskolc Holding Zrt-
nél” elhatározott alaptőke-emeléssel összefüggésben.  
A jelen közgyűlési és egyben tulajdonosi határozat a „Miskolc Holding Zrt.” 
cégjegyzékbe történő bejegyzését követő 15. napon hatályosul. 
Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata felhatalmazza a Polgármestert, 
hogy a jelen határozatban foglaltak szerinti apportszolgáltatási 
kötelezettségnek eleget tegyen, és a „Miskolc Holding Zrt.” Alapító 
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Okiratának mellékletét (mely az elismert vállaltcsoport adatait tartalmazza) az 
Önkormányzat nevében aláírja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  a „Miskolc Holding Zrt.” Igazgatósága 
Határidő:   a hatályosulás napjától folyamatos 
 

(FB tagok, alapító okirat a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 
6. napirend tárgya:  Javaslat Miskolc Város közterületi 

reklámvagyonának hasznosítására II. forduló 
 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel 
szavazásra.  

A Közgyűlés 29 igen, 2 nem és    
5 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a  

 
V-142/95.719/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 

 
Tárgy: Közterületi reklámvagyon hasznosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat Miskolc Város 
közterületi reklámvagyonának hasznosítására 2. forduló” című előterjesztést és 
a következő határozatot hozza: 
 
1. Egyetért azzal, hogy az Önkormányzat a közterületi reklámvagyon 

hasznosításának jogát ellenérték fejében, – a reklámkoncepció elfogadását 
követően - átadja a megalakuló „Holding”-nak azzal, hogy a vagyonértékű 
jog ellenértéke a működés első évében 10 millió Ft + ÁFA.  
A további évekre – a működési tapasztalatok birtokában – a „Holding” üzleti 
tervének elfogadása keretében történik meg az ellenérték megállapítása. 
 

2. Felkéri a megalakuló „Holding” vezetését, hogy dolgozza ki a Miskolc város 
közterületeinek reklám célú hasznosításáról szóló reklám koncepció 
tervezetét, ennek jogi szabályozását biztosító rendelettervezetet, illetőleg a 
közterület-használat engedélyezésével kapcsolatos eljárásról és a 
használati díjakról szóló 35/1997. (VII. 1.) számú önkormányzati rendelet, 
valamint az eljárási rend változásának bevezetéséhez szükséges egyéb 
rendeletek módosításának tervezetét, valamint az elidegenítésről szóló 
szerződéstervezetet készítse el és terjessze a Közgyűlés elé elfogadásra. 

 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MIK Rt. 
                               Közigazgatási és Jogi Főosztály 
    Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési 
Főosztály                                

Határidő:  a közgyűlést követő 6 hónapon belül 
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8. napirend tárgya: Javaslat bérlemények bérbeadására és új 
szervezetek elhelyezésére 

 
Polgármester: Az előterjesztés szerinti határozati javaslathoz az előterjesztés 
tárgyalásakor tett javaslatán túl (a határozati javaslat 9. pontja kerüljön 
kivételre) módosító indítvány nem érkezett. 
Az előterjesztés szerinti határozati javaslatot teszi fel szavazásra.  

 
A Közgyűlés 33 igen, 0 nem és    
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 8 fő) meghozta a 

V-143/95.721/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Bérlemények bérbeadása, új szervezetek elhelyezése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta „Javaslat A Miskolc Győri 
kapu 12/A szám alatti bérlemény bérbeadására a Logos-Hungary Alapítvány 
részére, a Miskolc, Bajcsy Zs. E. u. 32. sz. alatti 71 m2 alapterületű és a 
Miskolc, Munkás u. 1. sz. alatti 173 m2 alapterületű helyiségeknek az ÁMEN 
Gyülekezet részére történő bérbeadására, valamint új szervezetek 
elhelyezésére tett előterjesztést, és a következő határozatot hozza: 
 
1.) A Logos-Hungary Alapítvány részére iroda céljára használatba adja a 
Miskolc, Győri kapu 12/A. szám alatti összesen 216 m2 alapterületű helyiséget 
2010. december 31. napjáig 90 %-os bérleti díjkedvezmény biztosításával. A 
bérlő kötelezettsége a helyiséghez kötődő üzemeltetési-karbantartási és egyéb 
költségek megfizetése a mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa 
megfizetésével egyidejűleg. 
 
2.) A Miskolc, Bajcsy Zs. u. 32. és a Miskolc, Munkás u. 1. szám alatti 71 és 
173 m2 alapterületű helyiségeket használatba adja az ÁMEN Gyülekezet 
részére 2010. december 31. napjáig szólóan, 80 %-os bérleti díjkedvezmény 
biztosításával. A bérlő kötelezettsége a helyiséghez kötődő üzemeltetési-
karbantartási és egyéb költségek megfizetése a mindenkori teljes bérleti díjra 
vonatkozó Áfa megfizetésével egyidejűleg. 
  
3.) A Miskolc, Testvérvárosok u. 6. szám alatt lévő ingatlant a MIK Zrt. 
kezeléséből elvonja és az „Iránytű”Avasi Szociális Szolgálat részére átadja 
nyugdíjas klub működtetése céljából. A telephelyet az intézmény alapító 
okiratába fel kell vezetni. 
 
4.) A CineFest Egyesület részére iroda céljára használatba adja a Miskolc, 
Városház tér 20. sz. alatti összesen 68 m2 alapterületű helyiséget határozatlan 
időre szólóan 100 %-os bérleti díjkedvezmény biztosításával. A CineFest 
Egyesület a helyiségbe befogadja Az Észak-Magyarországi Fiatalokért 
Egyesületet. 
 
5.) A bérlő kötelezettsége a helyiséghez kötődő üzemeltetési-karbantartási és 
egyéb költségek megfizetése a mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa 
megfizetésével egyidejűleg. 
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6.) A Magyar Kulturális, Közösségi és Turisztikai Egyesület részére iroda 
céljára használatba adja Miskolc, Széchenyi u. 38. szám alatti összesen 13 m2 
alapterületű helyiséget határozatlan időre szólóan 100 %-os bérleti 
díjkedvezmény biztosításával. A bérlő kötelezettsége a helyiséghez kötődő 
üzemeltetési-karbantartási és egyéb költségek megfizetése (különösen a közös 
költség) a mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa megfizetésével 
egyidejűleg. 
 
7.) Az „Iránytű” Avasi Szociális Szolgálat részére a Tűcsere program 
keretében iroda céljára használatba adja a Miskolc, Középszer u 17. szám alatti 
fordított garázs összesen 25 m2 alapterületű helyiséget határozatlan időre 100 
%-os bérleti díjkedvezmény biztosításával. A mindenkori teljes bérleti díjra 
vonatkozó Áfa megfizetése a bérlő kötelezettsége, a helyiséghez kötődő 
üzemeltetési-karbantartási és egyéb költségekkel együtt (különösen a közös 
költség) a mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa megfizetésével 
egyidejűleg. 
 
8.) A Miskolci Kommunikációs Kht. részére iroda céljára használatba adja a 
Miskolc, Széchenyi u. 19. szám alatti I. emeleti összesen 114 m2 alapterületű 
helyiséget határozatlan időre szólóan 90 %-os bérleti díjkedvezmény 
biztosításával. A mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa megfizetése a 
bérlő kötelezettsége, a helyiséghez kötődő üzemeltetési-karbantartási és egyéb 
költségekkel együtt (különösen a közös költség) a mindenkori teljes bérleti díjra 
vonatkozó Áfa megfizetésével egyidejűleg. 
 
9.) A Miskolci Öko-Kör részére iroda céljára használatba adja a Miskolc, 
Árpád u. 2. sz. alatti összesen 43 m2 alapterületű helyiségcsoportot 
határozatlan időre szólóan 80%-os bérleti díjkedvezmény biztosításával. A bérlő 
kötelezettsége a helyiséghez kötődő üzemeltetési-karbantartási és egyéb 
költségek megfizetése a mindenkori teljes bérleti díjra vonatkozó Áfa 
megfizetésével egyidejűleg. A helyiségcsoport kialakítására költségtérítés 
kizárásával az Öko-Kör kötelezettsége. 
 
Utasítja a Közgyűlés a MIK Zrt-t, hogy a szerződést a bérlőkkel fenti feltételek 
mellett kösse meg. 
 
Felelős:                   polgármester 
Közreműködik:      MIK Zrt. 
Határidő:                azonnal 
 
 
9. napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Egyetem területén megvalósítandó 

50 m-es versenyuszoda beruházására 
 
Polgármester: Módosító javaslat nem került benyújtásra. Utal arra, hogy a Jogi 
Bizottság 2 fordulós tárgyalásra tett javaslatát a testület a napirend 
tárgyalásakor elutasította. Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot. 
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A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és   
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 6 fő) meghozta a 

 
V-144/95.722/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Egyetem területén megvalósítandó 50 m-es 

versenyuszoda beruházása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a Miskolci Egyetem területén 
megvalósítandó 50 m-es versenyuszoda beruházással kapcsolatos 
előterjesztést megtárgyalva az alábbiak szerint döntött. 
 
1. A Közgyűlés egyetért azzal, hogy az előzetesen tervezett PPP konstrukciótól 
eltérően hagyományos beruházás keretében valósuljon meg a Miskolci 
Egyetem területén építendő 50 m-es versenyuszoda.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Polgármesteri Kabinet 
Határidő:   azonnal 
 
 
2. A Közgyűlés egyetért  a Miskolci Egyetem területén építendő 50 m-es 
versenyuszoda követelményrendszerével és műszaki tartalmával, a létesítmény 
megvalósítása érdekében a közbeszerzési pályázat kiírandó. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Miskolci Beruházó és Szolgáltató Kft 

Polgármesteri Kabinet 
Határidő:   azonnal 
 
3. A Közgyűlés a beruházás megvalósításához szükséges Önkormányzati 
forrást a következők szerint biztosítja: 
 
A 2006. évi költségvetés terhére  50 millió Ft. 
A 2007. évi költségvetés terhére előzetesen 200 millió Ft fedezet biztosítására 
vállal kötelezettséget. 
A 2008. évi költségvetés terhére előzetesen 250 millió Ft fedezet biztosítására 
vállal kötelezettséget. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
   Polgármesteri Kabinet  
Határidő:  folyamatos  
 
4. A Közgyűlés a X-290/60.762/2004 számú határozatának 3. pontját hatályon 
kívül helyezi.     

 
(A melléklet a jegyzőkönyvhöz csatolva.) 
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10. napirend tárgya:  Javaslat a diósgyőri labdarúgócsapatot működtető 
Diósgyőr FC Kft. támogatási szerződésének 
módosítására 

  
Polgármester: Az előterjesztői módosítón kívül a Kulturális és Sport Bizottság 
valamint a Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
nyújtott be. 
A Kulturális és Sport Bizottság módosító javaslata megegyezik az előterjesztői 
módosítóval, így arról nem kell szavazni. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Javaslom, hogy az előterjesztés 1. számú mellékletét képező támogatási 
szerződés alábbi pontjai a következőképpen módosuljanak: 
 

1.) A támogatási szerződés 4.) pontjában a 2004. augusztus 1-jei időpont 
2006. július 1-jére módosuljon, azaz: 

 

„Az Önkormányzat kijelenti, hogy a jelen szerződésben rögzített 
támogatás nem szolgálhatja a Diósgyőr FC Kft. – illetve a korábban Siófok 
FC Kft. néven bejegyzett gazdasági társaság – 2006. július hó 1. napját 
megelőzően keletkezett adósságainak rendezését, és a támogatási 
összegek felhasználása célhoz kötött abban az értelemben, hogy azok 
kizárólag a 2006. július hó 1. napjától 2007. június hó 30. napjáig terjedő 
olyan működési költségek fedezetéül szolgálhatnak, amelyeket a jelen 
szerződés kifejezetten megjelöl.” 

 

2.) A támogatási szerződés 5.) pont első mondatában és 8.1.) pont első 
mondatában a támogatási összegek „bruttó” megjelölés nélkül kerüljenek 
rögzítésre, azaz: 

 

„A támogatás összege 2005. július hónapjától 2007. június hónapjáig havi 
5.000.000 Ft, azaz ötmillió forint.” 
 

„A Diósgyőr FC Kft. kötelezettséget vállal arra, hogy a részére átutalt havi 
támogatás összegéből legalább havi 1.000.000 Ft-ot, azaz legalább 
havi egymillió forintot közvetlenül és haladéktalanul továbbutal az 
utánpótlás csapatokat működtető DVTK SE részére, mely összeg az 
utánpótláskorú csapatok működtetési költségeit hivatott fedezni.” 

 

3.) A támogatási szerződés aláírójaként a támogatott részéről Sallói István 
ügyvezető, Diósgyőr FC Kft. szerepeljen. 
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A Kulturális és Sport Bizottság módosító indítványa: 
 

A Kulturális és Sport Bizottság a diósgyőri labdarúgócsapatot működtető 
Diósgyőr FC Kft. támogatási szerződésében az alábbi módosításokat kéri 
eszközölni: 
 
1. A támogatási szerződés 4.) pontját az alábbiak szerint: 
Az Önkormányzat kijelenti, hogy a jelen szerződésben rögzített támogatás nem 

szolgálhatja a Diósgyőr FC Kft. – illetve a korábban Siófok FC Kft. néven 
bejegyzett gazdasági társaság – 2006. július hó 1. napját megelőzően 
keletkezett adósságainak rendezését, és a támogatási összegek 
felhasználása célhoz kötött abban az értelemben, hogy azok kizárólag a 
2006. július hó 1. napjától 2007. június hó 30. napjáig terjedő olyan 
működési költségek fedezetéül szolgálhatnak, amelyeket a jelen 
szerződés kifejezetten megjelöl. 

 
2. A támogatási szerződés 5.) és a 8.1.) pontjában a bruttó szót kéri törölni. 
 
3. A szerződés aláíróinál a Siófok SC Kft. helyett Diósgyőr FC Kft. 

szerepeljen. 
 
 
 
Polgármester: A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi 
Bizottság módosító indítványa okafogyottá vált, így erről szavazni nem kell.  
 
 
A Jogi, Igazgatási, Közbiztonsági és Összeférhetetlenségi Bizottság 
módosító indítványa: 
 
A Bizottság indítványozza, hogy a szerződés 15. pontja kerüljön törlésre. 
 
 
 
 
Polgármester:  Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 35 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 7 fő) meghozta a 
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V-145/95.723/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: A diósgyőri labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft. 

támogatási szerződésének módosítása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a diósgyőri 
labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft. támogatási szerződésének 
módosítására” című előterjesztést, és az alábbi határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés jóváhagyja az Önkormányzat és a diósgyőri 
labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft. között kötendő 1. számú 
melléklet szerinti támogatási szerződést, és felhatalmazza a Polgármestert 
annak aláírására. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 

Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
                            Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 
2.) A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a diósgyőri 
labdarúgócsapatot működtető Diósgyőr FC Kft. részére biztosított pénzügyi 
támogatás 2007. évre eső fedezetét az Önkormányzat következő évi 
költségvetésében biztosítja. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
                            Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:  folyamatos 
  

(A támogatási szerződés a jegyzőkönyvhöz csatolva)  
 

11. napirend tárgya:  Javaslat A Miskolc Városi Sportközpont Alapító 
Okiratának módosítására és magasabb vezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására 

 
Polgármester: Módosító javaslatot a Városfejlesztési és –üzemeltetési 
Bizottság nyújtott be, mely előterjesztőiként be lett fogadva. 

 
A Városfejlesztési és –üzemeltetési Bizottság módosító indítványa: 

 
A pályázati felhívás második bekezdésébe az alábbi szöveg kerüljön be: 
 
A pályázati elbírálásnál előnyt jelent: a különböző sportintézményekben 
végzett eredményes tevékenység. 

 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel a módosítóban foglaltakra is. 
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A Közgyűlés 28 igen, 0 nem és  
7 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 5 fő) meghozta a 

V-146/95.792/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolc Városi Sportközpont Alapító Okiratának módosítása és 

magasabb vezetői álláshelyére pályázat kiírása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Miskolc 
Városi Sportközpont alapító okiratának módosítására és magasabb vezetői 
álláshelyére történő pályázat kiírására” című előterjesztést, és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
1.) A Közgyűlés egyetért a Miskolc Városi Sportközpont tevékenységi 
köreinek bővítésével, és elnevezésének – a megváltozott tevékenységi körnek 
megfelelő – Miskolc Városi Szabadidőközpontra történő módosításával. 
 
 Felelős:  Polgármester 
 Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 

Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 Határidő:  azonnal 
 
2.) A Közgyűlés a Miskolc Városi Sportközpont (Miskolc Városi 
Szabadidőközpont) alapító okiratát az 1. számú melléklet szerinti tartalommal 
módosítja, és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására. 
 
 Felelős:  Polgármester 
 Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 

Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 Határidő:  azonnal 
 
3.) A Közgyűlés utasítja Polgármestert és a Jegyzőt a Miskolc Városi 
Sportközpont (Miskolc Városi Szabadidőközpont) szakmai felügyeletének 
erősítését célzó intézkedések megtételére. 
 
 Felelős:  Polgármester 
 Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 

Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 Határidő:  azonnal, illetve folyamatos 
 
4.) A Közgyűlés úgy dönt, hogy a Miskolc Városi Sportközpont (Miskolc 
Városi Szabadidőközpont) intézményi tevékenysége a 2007. évben önállóan 
kerüljön értékelésre. 
 
 Felelős:  Polgármester 
 Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 Határidő:  a 2006. évi zárszámadás keretében 
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5.) A Közgyűlés a 2. számú melléklet szerinti tartalommal nyilvános 
pályázatot hirdet a Miskolc Városi Sportközpont (Miskolc Városi 
Szabadidőközpont) magasabb vezetői álláshelyének betöltésére. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  azonnal 
 

(A felhívás és az  alapító okirat a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 
 

12. napirend tárgya:  Javaslat a szolgáltatástervezési koncepció 
felülvizsgálatára 

 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Az előterjesztés mellékletét képező  5/a és 5/b táblázat elnevezése lemaradt,  
illetve a   Miskolci Családsegítő Központ   és az  „Iránytű”  Avasi Szociális 
Szolgálat adataiban változás történt, melyek korrekciója megtörtént. 
 

(A táblázatok a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztőiben foglaltakra is. 
 

A Közgyűlés 29 igen, 0 nem és  
7 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 

 
V-147/95.724/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálata 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat  a 
szolgáltatástervezési koncepció felülvizsgálatára” című előterjesztést  és a 
következő határozatot hozza: 
 
1./  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése jóváhagyja a 
határozati javaslat  mellékletét képező szolgáltatástervezési koncepció 
felülvizsgálatát.  
 A Közgyűlés felkéri a Polgármestert, hogy a Polgármesteri Hivatal érintett 
szakosztályainak, valamint az érintett intézmények, egyházak és civil 
szervezetek  közreműködésével koordinálja, foganatosítsa a  koncepció 
végrehajtása érdekében szükséges intézkedéseket. 
 
Felelős:         polgármester 
Határidő:       azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatásp.  Főo. 

Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Főoszt. 
MIK Zrt. 
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érintett intézményvezetők, egyházi és civil szervezetek 
vezetői 

  
2./  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése hozzájárul az 
Ezüsthíd Otthon (Miskolc, Bársony J. u. 29/a.) beázásának megszüntetéséhez, 
a villámvédelmi rendszer kiépítéséhez, melyhez a  szükséges 2 millió Ft 
fedezetet az I. félévi korrekció keretében biztosítja.  
 
Felelős:       polgármester 
Határidő:        azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatásp. Főo. 
       Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
                                 Őszi Napsugár Otthon Igazgatója 

 
(A táblázatok a jegyzőkönyvhöz mellékelve) 

 
 

13. napirend tárgya:  Javaslat a TÉR KÉP Egyesület részére történő 
kölcsön nyújtására 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 

 
V-148/95.725/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: TÉR KÉP Egyesület részére kölcsön nyújtása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a TÉR KÉP 
Egyesület részére történő kölcsön nyújtására” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
 
 
A Közgyűlés a TÉR KÉP Egyesület részére az általános tartalék terhére a 
HEFOP-2.3.2-2.-2004-08-0036/2.0 azonosító számú  „Utcagyerek” projekt című 
pályázat befejezéséhez szükséges – a központi támogatás megelőlegezésére – 
4,5 millió Ft kamatmentes önkormányzati kölcsönt biztosít azzal a feltétellel, 
hogy a szervezet a pályázati összeg számlára érkezése napjától számított 3 
napon belül a kölcsönt visszautalja. 
 
A kölcsönről szóló megállapodás aláírására felhatalmazza a polgármestert. 
 
 
Felelős:  Polgármester 
 
Közreműködik: Közoktatási, Sport és Civil Kapcsolatok Osztálya 
  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
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Határidő:  azonnal 
 
 
14. napirend tárgya:  Javaslat a 2006-2007. nevelési oktatási év 

előkészítésére 
 
Polgármester: Az előterjesztői módosító indítványon kívül módosító indítvány 
nem érkezett. 
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
1.) A Martin János Szakképző Iskola igazgatója azzal a kéréssel fordult a 

Tisztelt Közgyűléshez, hogy a 2006. szeptember 1-től üresen álló Tapolcai 
út 17. szám alatti óvodát az intézmény számára használatba átadni 
szíveskedjen (oktatási és nevelési feladatok ellátása céljából) az iskola 
részére. Az iskola jelenlegi keretei (tantermek száma, létszámkeret) a 
törvényi szabályozásnak megfelelő tanulási ellátást nem teszi lehetővé. 
Ezért javasoljuk az előterjesztés 2. pontját módosítani és kiegészíteni  2.a.) 
és 2.b.) pontjával, az alábbiak szerint. 

 
2.a.) A Közgyűlés a megüresedett Miskolc, Tapolcai út 17. alatti ingatlant a 

Martin János Szakképző Iskola részére használatba átadja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31. 

 
2.b.) A Közgyűlés a Martin János Szakképző Iskola alapító okiratát telephely 

tekintetében módosítja. 
 

Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. július 6. 

 
Polgármester:  Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, figyelemmel az előterjesztői módosítóban foglaltakra is. 
 

 
 
 
A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 
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V-149/95.726/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy:   2006-2007-es oktatási év előkészítése 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2006/2007. 
nevelési-oktatási év előkészítésére” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
 
1.) A Közgyűlés elrendeli a Miskolc, Tapolcai u. 17. sz. alatt lévő tagóvodából 
a gyermekek átköltöztetését a Miskolc, Várhegy u. 2. szám alatt lévő (3519 
Miskolc, Várhegy u. 2.) tagintézménybe. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 1. 
   A Várhegy utcai épület átadását követő 30 nap  
 
 
2.) a.) A Közgyűlés a megüresedett Miskolc, Tapolcai út 17. alatti ingatlant a 
Martin János Szakképző Iskola részére használatba átadja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31. 
 
 
b.) A Közgyűlés a Martin János Szakképző Iskola alapító okiratát telephely 
tekintetében módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. július 6. 
 
 
3.) A Közgyűlés elrendeli a Szolártsik téri Napközi Otthonos Óvoda alapító 
okiratának telephely, a Fazola H. Napközi Otthonos Óvoda alapító okiratának a 
maximálisan felvehető gyermeklétszám, a Belvárosi Napközi Otthonos Óvoda 
alapító okiratának a tagintézmény névváltoztatása, és az Árpád úti Napközi 
Otthonos Óvoda alapító okiratának alaptevékenység tekintetében történő 
módosítását. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. július 6. 
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4.)  A Közgyűlés engedélyezi a Miskolci Nevelési, Logopédiai és 
Pályaválasztási Tanácsadó Intézetben a kistérségi feladatok ellátását.  
Az intézmény alapító okiratát feladat-ellátási körzet tekintetében a 5. sz. 
melléklet szerint módosítja.   
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. július 6. 
 
 
5.) A Közgyűlés engedélyezi a Miskolci Nevelési, Logopédiai és 
Pályaválasztási Tanácsadó Intézetben – addig, amíg a kistérségi feladatokat 
ellátja – 1 fő pszichológus és 1 fő gyógypedagógus alkalmazását szakszolgálati 
feladatok ellátására, melynek fedezetét a létszám után igényelhető állami 
támogatás, illetve a kistérségi társulástól átvett pénz biztosítja.  
A Közgyűlés az intézmény létszámát az alábbiak szerint engedélyezi:   
 

Megállapított 
létszámkeret a 
2005/2006-os 

tanévben 

Változás A 2006. augusztus 16-tól 
engedélyezett létszám 

Intézmény 

Ped. Egyéb Össz. Ped Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. 
Miskolci Nevelési, 
Logopédiai és 
Pályaválasztási 
Tanácsadó Intézet 

22 4 26 +2 - +2 24 4 28 

 
Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 

Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 16. 
 
 
6.) A Közgyűlés engedélyezi a Miskolci Nevelési, Logopédiai és 
Pályaválasztási Tanácsadó Intézet részére decentrumok létesítését a 
Selyemréti Általános és Magyar- Angol Két Tanítási Nyelvű Iskola és a 
Fazekas-Istvánffy Általános és Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 4. Sz. 
Istvánffy Gy. Tagiskolájában.  
Az intézmények a helyiségek használatára vonatkozóan, a költségek 
finanszírozására kötelesek egymás között megállapodást kötni.  
Az intézmény alapító okiratát telephely tekintetében az 5. sz. melléklet szerint 
módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31. 
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7.) A Közgyűlés a 30.436. hrsz. számú, 1570 m2 alapterületű, Kiss tábornok 
út 84. sz. alatti ingatlant a MIK Zrt. kezeléséből elvonja és a Miskolci Nevelési, 
Logopédiai és Pályaválasztási Tanácsadó Intézet használatába adja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  MIK Zrt. 
                                 Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31. 
 
 
8.) A Közgyűlés a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola alapító okiratát az 
intézmény telephelye tekintetében a 6. sz. melléklet szerint módosítja. 
Az iskola a Lórántffy utcai telephelyet az óvodának, a Könyves Kálmán utcai 
telephelyet az Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálatnak visszaadja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
   Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat  
Határidő:   2006. augusztus 31. 
 
 
9.) A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy a 2007. évi költségvetés 
terhére a Tüskevár Óvoda és Általános Iskola Gagarin úti épülete felújításához 
szükséges 10 millió Ft előirányzatot biztosítja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Városüzemeltetési és Beruházási Osztály  
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály  
Határidő:   2006. július 15. 
 
 
10.) A Közgyűlés engedélyezi a Bársony János Általános Iskolában a speciális 
egészségügyi célú testnevelési foglalkoztatás, gyógytestnevelés szakszolgálati 
körzeti feladat ellátását. 
Az intézmény alapító okiratát feladatellátás tekintetében a 7. sz. melléklet 
szerint módosítja. 
 
 Felelős:   Polgármester 
 Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
 Határidő:   2006. augusztus 31. 
 
 
11.) A Közgyűlés a Fazekas-Istvánffy Általános Iskola és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény alapító okiratát – a művészeti áganként felvehető 
maximális tanuló létszám tekintetében – a 8. sz. melléklet szerint módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   azonnal 
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12.) A Közgyűlés – amennyiben a szakhatósági engedélyek rendelkezésre 
állnak – engedélyezi  a Fazekas-Istvánffy Általános és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézményben, a Könyves Kálmán Általános és Alapfokú 
Művészetoktatási Intézményben, a Komlóstetői Általános Iskolában, a 10. Sz., 
Petőfi S. Általános és Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Iskolában,  és a 
Kazinczy F. Általános és Magyar-Angol Két Tanítási Nyelvű Iskolában a diétás 
étkeztetés ellátását. Az intézmények alapító okiratait feladatellátás tekintetében 
a 8-12. sz. melléklet szerint módosítja.  
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31. 
  
 
13.) A Közgyűlés felkéri a Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztályt a 
diétás étkeztetés ellátásához szükséges normatíva kidolgozására.   
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2006. augusztus 31.   
 
 
14.) A Közgyűlés a Martin János Szakképző Iskola Alapító Okiratát – a 
mellékletben szereplő új szakmák és a felvehető maximális tanuló létszám 
tekintetében – a 13. sz. melléklet szerint módosítja. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
 Határidő:   azonnal 
 
 
15.) A Közgyűlés a Gábor Áron „Művészeti Iskola” Szakközépiskola Alapító 
Okiratát – a sajátos  nevelési igényű tanulók külön osztályban való 
dyslexiás képzése és a felvehető maximális  tanuló létszám tekintetében  - a 
14. sz. melléklet szerint módosítja.   
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 
 

 
15. napirend tárgya:  Javaslat a 2006-2007. tanévben, a nevelési-oktatási 

intézményekben indítható csoportok, osztályok 
számának meghatározásáról szóló határozat 
módosítására 

 
Polgármester: Az előterjesztői módosító indítványon kívül módosító indítvány 
nem érkezett. 
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Előterjesztői módosító indítvány: 
 
1.) A NAT és a Kerettantervek felmenő rendszerű bevezetése miatt, mely a 
tanulók kötelező óraszámának csökkentését írja elő, a Herman Ottó Általános 
Iskola és Munkácsy Mihály Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
felhasználható összóratömegében olyan mértékű változás következett be, 
amelynek során az óratömeg nem fedezi az intézményben dolgozó 98 fő 
pedagógus kötelező óraszámát. 
     Ezért javasoljuk a Herman Ottó Általános Iskola és Munkácsy Mihály 
Alapfokú Művészetoktatási Intézmény pedagógus létszámának 1 fővel történő 
csökkentését. 
 

 
Intézmény 

A Közgyűlés II-
46/95.339/2006.sz.hatá
rozata alapján a 
2006/2007-ben 
engedélyezett 
alkalmazotti létszám 

 
Csökkentés 
     
 

A 2006/2007. tanévben 
engedélyezett alkalmazotti 

létszám 

Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz
. 

Ped. Egyéb Össz.Herman Ottó 
Általános és 
Munkácsy M. 

Alapfokú 
Művészet-

oktatási 
Intézmény 

 98   42 140 - 1 - - 1   97   42 139 

 
            Felelős:         Polgármester 
            Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
            Határidő:   2006. július 6. 
 
2.) A közgyűlési anyag határozataiban szereplő július 1-jei határidő – a 

közgyűlés időpontja miatt – 2006. július 6-ra változik. 
 
 
 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 

 
A Közgyűlés 28 igen, 8  nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 

 
V-150/95.727/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy:  2006/2007. tanévben, a nevelési-oktatási intézményekben 

indítható csoportok, osztályok számának meghatározásáról 
szóló határozat módosítása 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a 2006/2007. 
tanévben, a nevelési-oktatási intézményekben indítható csoportok, 
osztályok számának meghatározásáról szóló II-46/95. 339/2006. sz. 
határozat módosítására” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:  
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A Közgyűlés: 
 
1. a) Az óvodák esetében a 2006/2007. nevelési évben indítható csoportok 
számát az alábbiak szerint módosítja:  
Intézmény Beírt 

gyermekek 
száma 

2006/2007-ben 
engedélyezett

Csoportok 
száma 

Korrekció/ 
csökkenés 

 

2006/2007-
ben 

indítható 
csoportok 

száma 
Kabar u. 1. * 96 6 -1 5 
- Könyves K. u. 
34. 

132 5 - 5 

- Szeder u. 2/a 125 4 +1 5 
- Fő u. 103. 22  1 - 1 
Összesen: 375 16 - 16 
Áfonyáskert N. 
O. Ó. 

160+11 6+1 - 6+1 

- Gesztenyés u. 
tagóv 

154 6 +1 +7 

Összesen: 314+11 12+1 +1 13+1 
*Vasgyári Óvodában (Kabar u. 1.) 20 fő gyermek nevelési tanácsadó 
szakvéleménye alapján marad az intézményben  
 
1. b) Az óvodák esetében a 2006/2007. nevelési évben engedélyezett 
alkalmazotti létszámot az alábbiak szerint módosítja: 
 

Megállapított 
létszámkeret 

Változás A 2006/2007-es 
nevelési évben 
engedélyezett 

alkalmazotti létszám 

Intézmény 

Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. 
Kabar u. 1. 
- Fő u. 103. 
- Könyves K. 
u. 34. 
- Szeder u. 
2/a. 

34 28 62 -1* - -1 33 28 61 

 Áfonyáskert 
Áfonyás u16 

30 25 22 +2 +1 +3 32 26 55 

-Gesztenyés 
u18 

         

* 1 fő létszámfelettivé vált, elhelyezése az ágazatban – amennyiben a munkavállaló 
egyetért – megoldható.  
 
 
2. a) Az általános iskolák esetében a 2006/2007. tanévben az indítható 
osztályok számát az alábbiak szerint módosítja: 

 
Intézmény 

a Közgyűlés II-
46/95. 339/2006. 

sz határozata 
alapján a 

2006/2007-ben 

Csökkenés/ 
emelkedés 

2006/2007-
ben indítható
oszt. száma 

 75 



engedélyezett 
osztályok száma 

Bársony János Általános Iskola 
- 13. Sz. Hunyadi Mátyás 
Tagiskola 

 
35 

 
-1 
 

34 
 

Selyemréti Ált. és Magyar-
Angol 
Két Tanítási Nyelvű Iskola 
- József Attila Tagiskola 

 
31 

 
-2 

 
29 

 

10. Sz., Petőfi Sándor Ált. és 
Magyar-Angol Két Tan. Nyelvű 
Iskola 
- Rónai Ferenc Tagiskola 

 
28+3 kórházi 

 

 
-3 
 

 
25+3 kórházi 

 

Bem József Általános Iskola 
- Arany János Tagiskola 

 
28 

 
-3 

 
25 

21. Sz. Általános Iskola 
- Móra Ferenc Tagiskola 
- 36. Sz. Tagiskola 

 
48 

 
-1 

 
47 

Szilágyi Dezső Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola 
- Görömbölyi Tagiskola 
- Gárdonyi Géza Tagiskola 

 
 

38 

 
 

-4 

 
 

34 

Bulgárföldi Általános és 
Magyar-Angol Két Tanítási 
Nyelvű Iskola 
- Erenyői Tagiskola 
- Kuti István Tagiskola 

 
 

31 

 
 

-1 

 
 

30 

Avastetői Általános, Magyar-
Angol Két Tanítási Nyelvű 
Iskola  
 - Széchenyi István Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény  

 
 

42 

 
 

-1 

 
 

41 

Összesen: 281+3 -16 265+3 

 
 
2. b) Az általános iskolák esetében a 2006/2007. tanévben az indítható 
iskolaotthonos, napközi otthonos és tanulószobai csoportok számát az alábbiak 
szerint módosítja: 
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a Közgyűlés II-

46/95. 339/2006. sz 
határozata alapján 
a 2006/2007-ben 
engedélyezett 

csoportok száma 

Változás 2006/2007-ben indítható 
csoportok száma  

 Intézmény 

Isk. 
otth. 

Napk.
Otth. 

Tan. 
szoba 

Isk. 
otth.

Napk. 
Otth. 

Tan. 
szoba  

Isk. 
otth. 

Napk. 
Otth 

Tan. 
szoba

Fazekas u. Általános 
Iskola  

2 10 - +2 -3 +1 4 7 1 

- 4. Sz. Istvánffy Gy. 
Tagiskola  

11 2 1 -1 - - 10 2 1 

Komlóstetői Ált. Isk.  7 1 - - - +1 7 1 1 
- Fazola H. Tagiskola  8 4 1 - - - 8 4 1 
Szilágyi Dezső Ált. Isk. 
- Görömbölyi Tagiskola 
- Gárdonyi Géza 
Tagiskola 

- 
3 
2 

5 
2 
3 

- 
- 
- 

- 
- 
- 

+1 
- 

-1 

- 
- 
- 

- 
3 
2 

6 
2 
2 

- 
- 
- 

Éltes M. Ált. Iskola - 13 - - -1 - - 12 - 
Összesen: 33 40 2 +1 -4 +2 34 36 4 

 
2. c) Az általános iskolák esetében a 2006/2007. tanévben az alkalmazotti 
létszámot az alábbiak szerint módosítja: 
 

a Közgyűlés II-46/95. 
339/2006. sz határozata 
alapján a 2006/2007-ben 

engedélyezett 
alkalmazotti létszám 

Változás/ 
csökkenés 

A 2006/2007. tanévben 
engedélyezett alkalmazotti 

létszám 

Intézmény 

Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. Ped. Egyéb Össz. 
Bársony J. Ált. Iskola  
- Hunyadi M. Tagiskola 

82 39 121 -1 - -1 81 39 120 

Fazekas-Istvánffy Ált.  
Iskola 
-Istvánffy Tagiskola 

121 40 161 -1 - -1 120 40 160 

Selyemréti Ált. Iskola 
- József A. Tagiskola  

74 28 102 -2 - -2 72 28 100 

10. Sz. Petőfi S. Ált. Isk. 
- Rónai F. Tagiskola  

70 28 98 -2 - -2 68 28 96 

Bem J. Ált. Iskola  
- Arany J. Tagiskola  

61 30 91 -3 - -3 58 30 88 

21. Sz. Ált. Iskola  
- Móra F. Tagiskola 
- Sas u. Tagiskola 

101 42 143 -1 - -1 100 42 142 

Szilágyi D. Ált. Iskola  
- Görömbölyi Tagiskola 
- Gárdonyi G. Tagiskola  

80 35 115 -4 - -4 76 35 111 

Avastetői Általános, 
Magyar-Angol Két 
Tanítási Nyelvű Iskola - - 
Széchenyi István  
   Tagiskola 

105 42 147 -1 - -1 104 42 146 

Éltes M. Ált. Iskola  46 31 77 -1 - -1 45 31 76 
Herman Ottó Általános és 
Munkácsy M. Alapfokú 
Művészet-oktatási 
Intézmény 

98 42 140 - 1 - - 1 97 42 139 

Összesen 838 357 1195 -17 - -17 821 357 1178 
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Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
Határidő:   2006. július 6. 
 
 
3.) A Közgyűlés engedélyezi az érintett intézmények 2006. évi költségvetési 
előirányzatának átcsoportosítását. 
 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2006. évi költségvetés II. féléves korrekciója 
 

 
 

17. napirend tárgya:  Javaslat közterület elnevezésére 
 
Polgármester:  Az előterjesztés határozati javaslata a közterület elnevezésére 
vonatkozóan két változatot tartalmaz. 
Kéri, szavazzanak először az a./ változat szerinti javaslatról: a Hősök tere (hrsz. 
2590/2) rendezési munkálatait követően a Nagypostával párhuzamos – a téren 
kialakítandó – sétány legyen Nagy Imre sétány 
 

A Közgyűlés az a.) változat 
szerinti javaslatra 1 igen, 20 
nem 15 tartózkodó szavazatot 
adott. 

 
A b.) változatról kéri, hogy szavazzanak: a Kazinczy utcát és a Szentpáli utcát 
összekötő jelenleg névtelen utca (Széchenyi-tömb) viselje Nagy Imre nevét 
(hrsz. 3607).  
 

 
A Közgyűlés az b.) változat 
szerinti javaslatra 36 igen0 nem 
0 tartózkodó szavazatot adott. 
 

A szavazási eredmény alapján a Közgyűlés a B../ változatot fogadta el. 
 
Ezt figyelembe véve szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

 
A Közgyűlés 34 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:5  fő) meghozta a 
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V-151/95.729/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Nagy Imréről közterület elnevezése  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat közterület 
elnevezésére” című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza:  
 
1. A 3607 hrsz-ú közterület a Nagy Imre utca elnevezést kapja.  
 
2. Az elnevezésről névtáblákat kell készíteni, és azokat a közterületre ki kell 

helyezni. 
 
3.   Az új közterület elnevezését a médiában közzé kell tenni. 
 
4.  A változást a rendezési terveken és az informatikai adatbázisban át kell 

vezetni. 
 
Felelős:   Polgármester 
 
Közreműködik: Építési, Környezetvédelmi és Településfejlesztési Főosztály 
  Polgármesteri Kabinet 
  Közigazgatási és Jogi Főosztály 
 
Határidő:  azonnal 
 
 
18. napirend tárgya:  Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlés 

munkabizottságának jelentése a város által 
létrehozott közhasznú szervezetek működési 
tapasztalatairól, javaslat a működés 
racionalizálására II.forduló 

 
 
Polgármester:  A határozati javaslat 2./ pontja a/ és b./ változatot tartalmaz. 
Ezekről az alternatívákról kéri, hogy szavazzanak. 
Először a 2./ pont a.) változatát teszi fel szavazásra. 
Azon közalapítványok, Kht-k esetében, akik nem válaszoltak, vagy 
tevékenységük nem értékelhető, utasítja a Polgármestert, hogy az alapító okirat 
módosítását a szervezetet vezető szerv tagjainak visszahívását s egyben új 
tagok megbízását tartalmazó előterjesztést terjessze a Közgyűlés elé 
elfogadásra.  

 
 
A Közgyűlés az a.) változat 
szerinti javaslatra 35 igen 0nem 
1 tartózkodó szavazatot adott. 
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A 2./ pont b./ változatáról kéri, hogy szavazzanak: 
Utasítja a Polgármestert, hogy a nem, vagy nem megfelelően működő 
alapítványok és Kht-k megszűntetéséhez szükséges döntés meghozatalának 
előfeltételét képező dokumentációt előterjesztés formájában terjessze a 
Közgyűlés elé. 
 

A Közgyűlés a b) változat 
szerinti javaslatra 6 igen 26 
nem 3 tartózkodó szavazatot 
adott. 

 
A szavazási eredmény alapján a Közgyűlés az a) változatot fogadta el. 
 
Ezt figyelembe véve szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. 
 

A Közgyűlés 28 igen, 0  nem és  
7 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 4 fő) meghozta a 

 
 
V-152/95.730/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: A város által létrehozott közhasznú szervezetek működési 

tapasztalatairól szóló jelentés, javaslat a működés 
racionalizálására  

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Miskolc Megyei Jogú 
Város Közgyűlés munkabizottságának jelentése a város által létrehozott 
közhasznú szervezetek működési tapasztalatairól, javaslat a működés 
racionalizálására 2. forduló” című előterjesztést és a következő határozatot 
hozza: 
 
1. A Miskolc Város Elesett Hőseinek Emlékműveiért Alapítvány elvégezte 
munkáját, az alapító okiratban meghatározott cél megvalósult és mivel erre a 
határozott időtartamra lett létrehozva, ezért utasítja a Polgármestert, hogy 
kezdeményezze a bíróságnál az alapítvány megszüntetését és a 
nyilvántartásból való törlését. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály  
                               Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály  
Határidő:  közgyűlési döntést követően azonnal 
 
2. Azon közalapítványok, Kht-k esetében, akik nem válaszoltak, vagy 
tevékenységük nem értékelhető, utasítja a Polgármestert, hogy az alapító okirat 
módosítását a szervezetet vezető szerv tagjainak visszahívását s egyben új 
tagok megbízását tartalmazó előterjesztést terjessze a Közgyűlés elé 
elfogadásra.  

 80 



-  „Bükk-térség Fenntartható Vízkészletgazdálkodásért” Közalapítvány                           
-     Miskolc és Térsége Vállalkozásfejlesztési Alapítvány 
-      Észak-Magyarországi Regionális Média Centrum Közalapítvány 
 -     Miskolc-Kassa /Kosice/ RÉGIÓÉRT Kht.                                     
- ÉMIG Északmagyarországi Idegenforgalmi és Gazdaságfejlesztési Kht. 
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Közigazgatási és Jogi Főosztály 
    Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály                                  
Határidő:  soron következő Közgyűlésre 
   
3. A Közgyűlés úgy dönt, utasítja a Polgármestert, hogy a közhasznú 
szervezetek esetében az Ellenőrzési Iroda bevonásával ellenőrizze a 
beszámolási és pénzügyi elszámolási kötelezettségek teljesítését, és mulasztás 
esetén kezdeményezze a pénzügyi támogatás visszatartását. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Ellenőrzési Iroda 
   Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály 

Közigazgatási és Jogi Főosztály 
Határidő:  közgyűlési döntést követően évente 
 
4. A Közgyűlés úgy dönt, hogy az önkormányzat által létrehozott szervezetek 
és a civil szervezetek támogatására külön költségvetési keretet, azaz „civil 
alapot” hoz létre és annak a pénzügyi kereteit a 2007. évi költségvetésben a 
lehetőségekhez képest figyelembe kell venni.         
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik:   Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály                                
Határidő:  a 2007. évi költségvetés előkészítéséig 
 
5. A Közgyűlés úgy dönt, hogy az önkormányzat által alapítóként v. 
társalapítóként létrehozott közhasznú szervezetek hatékonyabb munkájának 
elősegítése érdekében a Polgármesteri Hivatal mindenkori civil referense 
legyen felelős az alábbiakért: 
- a naprakész adatbázis kezelése, 
-      rendszeres kapcsolattartás a közhasznú szervezetek vezetőivel, 
- vegyen részt a szervezetek vezetőségi ülésein, 
- a szervezetek pályázati készségének támogatása, 
- közhasznúsági jelentések, pénzügyi elszámolások figyelemmel kísérése, 
- évenkénti beszámolási kötelezettség a közgyűlés felé, (ezen napirendek 

tárgyalására kapjanak meghívást a szervezetek vezetői is). 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Oktatási, Kulturális és Civil Kapcsolatok Főosztály          
                               Közigazgatási és Jogi Főosztály 
    Ellenőrzési Iroda 
                                  Pénzügyi és Gazdálkodási Osztály                            
Határidő:  közgyűlési döntést követően azonnal 
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19. napirend tárgya:  Helyi Választási Bizottság valamint a kisebbségi 
önkormányzati választásra szavazatszámláló 
bizottság tagjainak és póttagjainak megválasztása 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot. Módosító indítvány nem érkezett. 
 

A Közgyűlés 36 igen, 0nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a 

 
 
V-153/95.761/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Helyi Választási Bizottság, valamint szavazatszámláló bizottság 

tagjainak és póttagjainak megválasztása  
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése „A Helyi Választási Bizottság, valamint 
a kisebbségi választásra szavazatszámláló bizottság tagjainak és póttagjainak 
megválasztása” című előterjesztést megtárgyalta és az alábbi határozatot 
hozza: 
 
1. A Közgyűlés a Helyi Választási Bizottság tagjainak  
 
 1. Dr. Görömbey István Miskolc, Aulich u. 26. 
 2. Szűcs Ferencné  Miskolc, Jósika u. 12. ¾. 
 3. Kovács Györgyi  Miskolc, Mednyánszky u. 28. 4/3. 
 
Póttagjainak: 
 1. Kőrössy Sándor  Miskolc, Bihari u. 5. X/3. 
 2. Nagy Gábor  Miskolc, Medgyesi F. u. 2. 
 
lakosokat választja meg. 
 
A tagok és póttagok megbízatása a következő önkormányzati képviselők és 
polgármesterek általános választására létrehozott helyi választási bizottság 
alakuló üléséig tart. 
 
 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a települési kisebbségi 
önkormányzati képviselők választására kijelölt szavazatszámláló bizottság 
tagjainak 
 
  Orbán Gyula   Miskolc, Vörösmarty u. 72. 3530 
  Szobonya Sándorné Miskolc, Csabai kapu 59. 3529 
  Olasz János   Miskolc, Szeles u. 7. 2/1. 
  Fehér László   Miskolc, Lórántffy u. 11. 
  Menyhárt Csabáné  Miskolc, Bors vezér u. 63. 1/3. 
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Póttagjainak 
  Molnár Ákos   Miskolc, Aba u. 7. 9/3. 
  Petrovics Zoltán  Miskolc, Kinizsi u. 14. 
  Kiss Attila   Miskolc, Vörösmarty u. 44. 4/1. 
  Juhász Márton  Miskolc, Klapka Gy.u. 22. 3524 
  Himer Lászlóné  Miskolc, Telepy Gy. u. 16. 3534 
  Körmöczi Józsefné  Miskolc, Illyés Gy. u. 2. 
 
lakosokat megválasztja. 
 
A tagok és póttagok megbízatása a következő kisebbségi önkormányzati 
képviselők választására létrehozott szavazatszámláló bizottság alakuló üléséig 
tart. 
 
Felelős: jegyző (a határozat kiadásáért) 
  polgármester (eskü kivételéért) 
Határidő: azonnal 

 
 
 
 
 
20. napirend tárgya:  Önálló képviselői indítvány: 

Javaslat felterjesztés benyújtására a miskolci 
ivóvízbázis védelme érdekében szükséges 
kormányzati intézkedések megtételére 
 

Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati 
javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy az előterjesztő a 3. pontot visszavonta. 
 

 
 
 
 
A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) meghozta a 
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V-154/95.731/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Felterjesztés benyújtása a miskolci ivóvízbázis védelme 

érdekében szükséges kormányzati intézkedések megtételére 
 
A Közgyűlés megtárgyalta az Összefogás-Fidesz-MDF Frakció képviselőjének 
indítványát: Javaslat felterjesztés benyújtására a Magyar Köztársaság 
Miniszterelnökéhez a miskolci ivóvízbázis védelme érdekében szükséges 
kormányzati intézkedések megtételére és egyéb intézkedések meghozatalára, 
és az alábbi döntést hozza: 
 
1./  Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése az 1990. évi 
LXV. törvény 101.§-a szerinti felterjesztéssel a miniszterelnökhöz fordul és 
javasolja, hogy a kormány haladéktalanul indítsa el a miskolci vízbázis 
védelmének megerősítésére irányuló munkálatokat. 
 
2./ A közgyűlés utasítja a polgármestert a felterjesztés azonnali benyújtására, 
illetve arra, hogy a felterjesztésre adott választ a képviselőkkel ismertesse. 
 
Felelős:    Káli Sándor polgármester 
Közreműködik:   Polgármesteri Kabinet 
Határidő:    azonnal  
 
8. sürgősségi napirend tárgya:  Tájékoztató a Vízszennyezés Tényfeltáró 

Bizottság előzetes jelentéséről 
 
 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 36 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 3 fő) a 
tájékoztatóban foglaltakat 
tudomásul vette. 
 
 

21. napirend tárgya:  Tájékoztató a Diósgyőri Kórház-Rendelőintézet és a 
Semmelweis Kórház-Rendelőintézet Egyetemi Oktató 
Kórház gazdálkodásának helyzetéről  
 

Polgármester:  Kéri a Közgyűlést, szavazzon a tájékoztató tudomásul 
vételéről. 
 

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) a 
tájékoztatóban foglaltakat 
tudomásul vette. 
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Polgármester:  Szavazásra teszi fel az előterjesztői módosító szerinti 
határozati javaslatot.  
 
Előterjesztői módosító indítvány: 
 
Javaslom, hogy az előterjesztés címe az alábbiak szerint módosuljon: 
 
„Tájékoztató a Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet és a Semmelweis Kórház- 
Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház gazdálkodásának helyzetéről, valamint 
javaslat az Egészségügyi Ad-hoc Bizottság megszüntetésére” 
 
Az előterjesztés az alábbiakkal egészül ki: 
  
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a X-180/3.622-2/2001. számú 
határozat 2.3. pontjában foglaltak szerint Ad-hoc bizottságot hozott létre a 
városi kórházak folyamatos gazdálkodásában és a tárgyi eszközrendszerében 
tapasztalt nehézségek miatt. Az I-18/23.073/2003. számú határozattal 
módosította a Közgyűlés az Egészségügyi Ad-hoc Bizottság összetételét és 
feladatkörét. A határozat 1. pontjában foglaltak szerint a bizottság feladatát 
képezte a Semmelweis és a Diósgyőri Kórházak gazdálkodásának felügyelete, 
a működéssel kapcsolatos tevékenységre vonatkozó elképzelések, javaslatok 
véleményezése, koordinálása, a kórházigazgatók munkájának segítése. 
 
Az Egészségügyi Ad-hoc Bizottság egy meghatározott feladat – a kórházak 
adósságkonszolidációjával kapcsolatos feladatok – elvégzésére jött létre. Az 
elmúlt években a bizottság folyamatosan felügyelte a kórházak gazdálkodását, 
illetve a gazdálkodási helyzet javítása érdekében végzett intézkedéseket. A 
bizottság aktív közreműködése mellett, az intézményfenntartói jogkörből 
fakadóan a Közgyűlés is több döntést hozott az adósságrendezési eljárás 
során. Az átfogó, összehangolt intézkedések és adósságkonszolidáció 
eredményeként javult, rendeződött városi kórházak gazdálkodásának helyzete, 
stabilizálódott az intézmények működése így az ad-hoc jelleggel létrehozott 
bizottság működése, célja okafogyottá vált. 
 
Szükséges azonban a hasonló helyzetek kialakulásának elkerülése, 
megelőzése érdekében továbbra is figyelemmel kísérni az egészségügyi 
ellátórendszer működését. Ennek érdekében indokolt egy un. 
Egészségfejlesztési Munkacsoport létrehozása, amelynek feladatkörébe 
tartozna: 
 
1. A város egészségpolitikai elgondolásának, stratégiai és operatív terve 

végrehajtásának segítése 
2. A kórházak változó működési és finanszírozási feltételekhez való 

alkalmazkodásának, reagálásának elősegítése 
3. Az önkormányzati fenntartású egészségügyi intézmények szakmai 

mutatóinak és gazdálkodásának ellenőrzése, értékelése 
4. Az egészségüggyel kapcsolatos fejlesztések koordinálása, a kórházi 

kapacitás módosítási indítványok véleményezése az ágyszám, szakorvosi 
óraszám tekintetében  

 85 



5. A háziorvosokkal, házi-gyermekorvosokkal, fogorvosokkal megkötendő 
feladat-ellátási szerződések előzetes véleményezése 

6. Kapcsolattartás az alapellátás szereplőivel 
7. Szükség esetén egyeztetések kezdeményezése a Polgármesterrel, 

intézményekkel, az egészségügyi ellátórendszer közreműködőivel, a 
közgyűlés illetékes bizottságaival, a Polgármesteri Hivatal főosztályaival. 

8. Felhatalmazás alapján megbeszélések folytatása a városban működő 
egyéb egészségüggyel, kapcsolatos szereplőkkel a város 
ellátásszervezése érdekében 

 
HATÁROZATI  JAVASLAT 

 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Diósgyőri Kórház- 
Rendelőintézet és a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet Egyetemi Oktató 
Kórház gazdálkodásának helyzetéről” című előterjesztést és a következő 
határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés X-180/3.622-2/2001. számú határozatával létrehozott 

Egészségügyi Ad-Hoc Bizottságot megszünteti.    
 
2. A Közgyűlés az egészségügyi ellátórendszer működésének figyelemmel 

kísérésére és koordinálására Egészségfejlesztési Munkacsoportot hoz 
létre. 

 
3. A Közgyűlés felkéri az 
 

- Egészségügyi Bizottság elnökét 
- Gazdasági Bizottság elnökét 
- Semmelweis Kórház - Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 

igazgatóját 
- Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet igazgatóját 
- Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat igazgatóját 
- Miskolc Város ügyvezető Főorvosát 
- Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály kijelölt munkatársát 
- Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

kijelölt munkatársát 
 
az Egészségfejlesztési Munkacsoport tagjának. 
 
4. A Közgyűlés az Egészségfejlesztési Munkacsoport vezetésével az 

Egészségügyi Bizottság elnökét bízza meg. 
 
5. Az Egészségfejlesztési Munkacsoport feladatköre különösen:  

- A város egészségpolitikai elgondolásának, stratégiai és operatív terve 
végrehajtásának segítése 

- A kórházak változó működési és finanszírozási feltételekhez való 
alkalmazkodásának, reagálásának elősegítése 

- Az önkormányzati fenntartású egészségügyi intézmények szakmai 
mutatóinak és gazdálkodásának ellenőrzése, értékelése 
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- Az egészségüggyel kapcsolatos fejlesztések koordinálása, a kórházi 
kapacitás módosítási indítványok véleményezése az ágyszám, 
szakorvosi óraszám tekintetében  

- A háziorvosokkal, házi-gyermekorvosokkal, fogorvosokkal megkötendő 
feladat-ellátási szerződések előzetes véleményezése 

- Kapcsolattartás az alapellátás szereplőivel 
- egyeztetések kezdeményezése a Polgármesterrel, intézményekkel, az 

egészségügyi ellátórendszer közreműködőivel, a közgyűlés illetékes 
bizottságaival, a Polgármesteri Hivatal főosztályaival. 

- Felhatalmazás alapján megbeszélések folytatása a városban működő 
egyéb egészségüggyel, kapcsolatos szereplőkkel a város 
ellátásszervezése érdekében 

 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik:  Jegyző 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
 Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

            Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 
6. A Közgyűlés utasítja a Jegyzőt a munkacsoport megalakításával és 

működésével kapcsolatos szervezési feladatok ellátására. 
 

Felelős:   Jegyző 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

 Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
            

A Közgyűlés 37 igen, 0 nem és  
0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 

 
V-155/95.732/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy:  Egészségügyi Ad-hoc Bizottság megszüntetése,  

Egészségfejlesztési Munkacsoport létrehozása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Tájékoztató a 
Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet és a Semmelweis Kórház- Rendelőintézet 
Egyetemi Oktató Kórház gazdálkodásának helyzetéről, valamint javaslat az 
Egészségügyi Ad-hoc Bizottság megszüntetésére” című előterjesztést és a 
következő határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés X-180/3.622-2/2001. számú határozatával létrehozott 

Egészségügyi Ad-Hoc Bizottságot megszünteti.    
 
2. A Közgyűlés az egészségügyi ellátórendszer működésének figyelemmel 

kísérésére és koordinálására Egészségfejlesztési Munkacsoportot hoz 
létre. 
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3. A Közgyűlés felkéri az 
- Egészségügyi Bizottság elnökét 
- Gazdasági Bizottság elnökét 
- Semmelweis Kórház - Rendelőintézet Egyetemi Oktató Kórház 
    igazgatóját 
- Diósgyőri Kórház- Rendelőintézet igazgatóját 
- Egyesített Bölcsőde és Egészségügyi Szolgálat igazgatóját 
- Miskolc Város ügyvezető Főorvosát 
- Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály kijelölt munkatársát 
- Egészségügyi, Családvédelmi és Foglalkoztatáspolitikai Főosztály  

kijelölt munkatársát 
az Egészségfejlesztési Munkacsoport tagjának. 

 
4.  A Közgyűlés az Egészségfejlesztési Munkacsoport vezetésével az 

Egészségügyi Bizottság elnökét bízza meg. 
 
5.  Az Egészségfejlesztési Munkacsoport feladatköre különösen:  

- A város egészségpolitikai elgondolásának, stratégiai és operatív 
terve végrehajtásának segítése 

- A kórházak változó működési és finanszírozási feltételekhez való 
alkalmazkodásának, reagálásának elősegítése 

- Az önkormányzati fenntartású egészségügyi intézmények szakmai 
mutatóinak és gazdálkodásának ellenőrzése, értékelése 

- Az egészségüggyel kapcsolatos fejlesztések koordinálása, a kórházi 
kapacitás módosítási indítványok véleményezése az ágyszám, 
szakorvosi óraszám tekintetében  

- A háziorvosokkal, házi-gyermekorvosokkal, fogorvosokkal 
megkötendő feladat-ellátási szerződések előzetes véleményezése 

- Kapcsolattartás az alapellátás szereplőivel 
- egyeztetések kezdeményezése a Polgármesterrel, intézményekkel, 

az egészségügyi ellátórendszer közreműködőivel, a közgyűlés 
illetékes bizottságaival, a Polgármesteri Hivatal főosztályaival. 

- Felhatalmazás alapján megbeszélések folytatása a városban 
működő egyéb egészségüggyel, kapcsolatos szereplőkkel a város 
ellátásszervezése érdekében 

 
Felelős:   Polgármester 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik:  Jegyző 

Egészségügyi, Családvédelmi és 
Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

            Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
 
6.  A Közgyűlés utasítja a Jegyzőt a munkacsoport megalakításával és 

működésével kapcsolatos szervezési feladatok ellátására. 
 
Felelős:   Jegyző 
Határidő:   azonnal 
Közreműködik: Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 

 88 



1. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a görömbölyi városrészt ellátó 
közforgalmú gyógyszertár létesítésének 
véleményezésére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Az előterjesztés szerinti 
határozati javaslatot teszi fel szavazásra.  

 
A Közgyűlés 37 igen, 0 nem,  
 0 tartózkodó szavazatot (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 

V-156/95.776/2006. sz. H A T Á R O Z A T: 
 
 
Tárgy: Görömbölyi városrészt ellátó közforgalmú gyógyszertár 

létesítésének véleményezése 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat a Görömböly-i 
városrészt ellátó közforgalmú gyógyszertár létesítésének véleményezésére” 
című előterjesztést és az alábbi határozatot hozza: 
 
1. A Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy Dr. Váradi Miklós Miskolc-Görömböly 

városrészben a Lavotta utca 30. szám alatt található ingatlanban új 
közforgalmú gyógyszertárat létesítsen. 

 
2. Felkéri a Közgyűlés a Polgármestert, hogy gondoskodjon a Közgyűlés 

véleményének az érintett részére történő kiadásáról valamint a Magyar 
Gyógyszerész Kamara, az  ÁNTSZ megyei intézete, illetve az Állami 
Népegészségügyi és Tisztiorvosi Szolgálat Országos Tisztifőorvosi Hivatal 
részére történő megküldéséről. 

 
 

Felelős:   Polgármester  
Közreműködik:  Egészségügyi, Családvédelmi és 

Foglalkoztatáspolitikai Főosztály 
Határidő:   azonnal 
 

 
 
2. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Nemzeti Színház részére 

történő önkormányzati bérlakások 
juttatására 

 
Polgármester: Szavazásra teszi fel az előterjesztői módosító (lásd elfogadott 
határozat) szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 25 igen, 5 nem,  
 7 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a  
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V-157/95.777/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Nemzeti Színház részére bérlakások juttatása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a Miskolci Nemzeti 

Színház részére történő önkormányzati bérlakás juttatása című 
előterjesztést, és a következő határozatot hozza:  

 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata a Miskolci Nemzeti Színház 

részére, 4 db összkomfortos illetőleg komfortos, költségelven bérbe adandó 
önkormányzati bérlakás bérlőkijelölési jogát biztosítja határozott 
időtartamra, legfeljebb 10 évre. Az önkormányzati bérlakásokban a Miskolci 
Nemzeti Színház művészei kerülnek elhelyezésre. A Miskolci Nemzeti 
Színházat lakásonként háromszori bérlőkijelölési jog illeti meg, melynek 
gyakorlását követően, legkésőbb azonban a 10. év lejártakor a 
bérlőkijelölési jog jogosultja köteles a lakásokat a bérbeadó részére 
visszaadni. 

 
2. Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése felhatalmazza a MIK Miskolci 

Ingatlangazdálkodó Zrt-t, hogy a bérlőkijelölésre vonatkozó részletes 
megállapodást a lakások és helyiségek bérletére, valamint az 
elidegenítésükre vonatkozó egyes szabályokról szóló 1993. évi LXXVIII. 
törvény alapján a Miskolci Nemzeti Színházzal megkösse. 

 
Felelős:                Polgármester  
Közreműködik:   MIK Miskolci Ingatlangazdálkodó Zrt. 
Határidő:             azonnal  

  
 
 
 
3. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolc Megyei Jogú Város 

Önkormányzat lakásállományának minőségi 
fejlesztésére, összetételének javítására, 
lakásportfolió biztosításával 

 
 
Polgármester: Módosító indítvány az előterjesztőin kívül nem érkezett. 
Szavazásra teszi fel az előterjesztés szerinti határozati javaslatot, figyelemmel 
az előterjesztőiben foglaltakra is. 
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Előterjesztői módosító indítvány: 
 
A MIK Zrt. Igazgatóságának javaslata illetve a határozati javaslat pontosítása 
érdekében a kiküldött határozati javaslat alábbi módosítását indítványozom: 
 

Határozati javaslat 
 

Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az MMJV 
Önkormányzat lakásállományának minőségi fejlesztésére, összetételének 
javítására, lakásportfolió biztosításával” című előterjesztést, s az alábbi 
határozatot hozza a II–42/95.329/2006. számú határozat végrehajtása 
érdekében:  
   
1. A MIK Zrt. bocsásson ki 10 M CHF értékű kötvényt az ebben az anyagban 
foglalt célok megvalósítása érdekében. Az önkormányzat a lakásrendelet 
keretei között, a társaság rendelkezésére bocsátja fedezetként a MIK Zrt. 
kezelésében lévő lakásportfolióját. 
2. Hozzájárul a kötvények visszafizetésének fedezetét biztosító, évenkénti 
mintegy 100 db lakás értékesítéséhez 2007-2012. között. Az évenként eladásra 
kerülő lakáscsomag jóváhagyására felhatalmazza a Gazdasági Bizottságot.   
3. Kötelezi a MIK Zrt-t, hogy a 2. pontban jóváhagyott lakásértékesítések 
elveire az előterjesztésben foglaltak alapul vételével a mindenkori 
ingatlangazdálkodási tervében tegyen javaslatot. 2006. évben értékesítésre a C 
és D övezetben lévő határozatlan idejű bérleti jogú, míg a B övezetben az 5 % 
alatti önkormányzati tulajdoni hányadú társasházakban lévő határozatlan idejű 
bérleti jogú lakások köréből kerülhet sor. 
4. Kötelezi a MIK Zrt-t, hogy a kötvénykibocsátást követően évenként, 
legkésőbb december 15-ig számoljon be a lakásállomány fejlesztésének 
állásáról. 
5. Felhatalmazza a Polgármestert a végrehajtáshoz szükséges szerződések, 
szerződésmódosítások megkötésére, a szükséges nyilatkozatok megtételére.  
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MIK Zrt. 
   Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal, ill. folyamatos 
 

 
 
A Közgyűlés 30  igen, 0 nem,  
 7 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 
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V-158/95.780/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Az önkormányzat lakásállományának minőségi fejlesztése, 

összetételének javítása lakásportfolió biztosításával 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Javaslat az MMJV 
Önkormányzat lakásállományának minőségi fejlesztésére, összetételének 
javítására, lakásportfolió biztosításával” című előterjesztést, s az alábbi 
határozatot hozza a II–42/95.329/2006. számú határozat végrehajtása 
érdekében:  
   
1. A MIK Zrt. bocsásson ki 10 M CHF értékű kötvényt az ebben az anyagban 

foglalt célok megvalósítása érdekében. Az önkormányzat a lakásrendelet 
keretei között, a társaság rendelkezésére bocsátja fedezetként a MIK Zrt. 
kezelésében lévő lakásportfolióját. 

2. Hozzájárul a kötvények visszafizetésének fedezetét biztosító, évenkénti 
mintegy 100 db lakás értékesítéséhez 2007-2012. között. Az évenként 
eladásra kerülő lakáscsomag jóváhagyására felhatalmazza a Gazdasági 
Bizottságot.   

3. Kötelezi a MIK Zrt-t, hogy a 2. pontban jóváhagyott lakásértékesítések 
elveire az előterjesztésben foglaltak alapul vételével a mindenkori 
ingatlangazdálkodási tervében tegyen javaslatot. 2006. évben értékesítésre 
a C és D övezetben lévő határozatlan idejű bérleti jogú, míg a B övezetben 
az 5 % alatti önkormányzati tulajdoni hányadú társasházakban lévő 
határozatlan idejű bérleti jogú lakások köréből kerülhet sor. 

4. Kötelezi a MIK Zrt-t, hogy a kötvénykibocsátást követően évenként, 
legkésőbb december 15-ig számoljon be a lakásállomány fejlesztésének 
állásáról. 

5. Felhatalmazza a Polgármestert a végrehajtáshoz szükséges szerződések, 
szerződésmódosítások megkötésére, a szükséges nyilatkozatok 
megtételére.  

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: MIK Zrt. 
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  azonnal, ill. folyamatos 
 
 

 
4. sürgősségi napirend tárgya: Javaslat a diósgyőri villamosközlekedés 

megindulásának 100. évfordulójára készített 
emlékoszlop elhelyezésére 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
A Közgyűlés 36 igen, 1 nem,  
0  tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2fő) meghozta a  
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V-159/95.778/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Diósgyőri villamosközlekedés megindulásának 100. 

évfordulójára  emlékoszlop elhelyezése 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése a „Javaslat a diósgyőri 
villamosközlekedés megindulásának 100. évfordulójára készített emlékoszlop 
elhelyezésére” című sürgősségi előterjesztését megtárgyalta és az alábbi 
határozatot hozza: 
 
A Közgyűlés egyetért azzal, hogy a Miskolci Városi Közlekedési Zrt. által a 
diósgyőri villamosközlekedés megindulásának 100. évfordulójára készíttetett 
öntöttvas emlékoszlopa Diósgyőrben, a Diósgyőri Ady Endre Kulturális és 
Szabadidő Központ előtt, a 30529. hrsz.-ú területen kerüljön elhelyezésre. 
 
Felelős:         Káli Sándor polgármester 
 
Közreműködik:  Kulturális és Vendégforgalmi Osztály  
                            Építési, Környezetvédelmi- és Településfejlesztési Főosztály 
                            Miskolci Városi Közlekedési Zrt.  
 
Határidő:         2006. július 23.  
 
 

 
 

5. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a „Balatonmáriafürdői 
Gyermektábor felújítása” című pályázat 
támogatási szerződés megkötéséhez 
szükséges nyilatkozatok jóváhagyására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 
 

 
 
A Közgyűlés 37 igen, 0nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 
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V-160/95.774/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
 
Tárgy: „Balatonmáriafürdői Gyermektábor felújítása” című pályázat 

támogatási szerződés megkötéséhez szükséges nyilatkozatok 
megtétele 

 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a javaslat „A 
Balatonmáriafürdői Gyermektábor felújítása” című pályázat támogatási 
szerződésének megkötéséhez szükséges nyilatkozatok jóváhagyására tárgyú 
sürgősségi indítványt, és az alábbi határozatot hozta: 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése biztosítja a pályázati program 
megvalósításához szükséges 3.500.000 Ft összegű önrészt és azt a program 
megvalósítására fordítja. 
 
 
Felelős:   Polgármester 
 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
   Ellátási Csoport 
   Fejlesztési és Pályázati Csoport 
 
Határidő:  azonnal 
 
 
6. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a termofor kémények felújításának 

2006. évi kétlépcsős állami támogatásos 
pályázatával kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
 
 
A Közgyűlés 37 igen, 0nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2fő) meghozta a 
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V-161/95.781/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Termofor kémények felújításának 2006. évi két lépcsős állami 

támogatásos pályázattal kapcsolatos döntések 
 
 
A Közgyűlés a 2006 évi állami támogatású LKFT-2006-LA-7 kódszámú 
programhoz kötődő,  a pályázat meghirdetéséről és a pályázati döntések 
hatáskörének átruházásról készített előterjesztést megtárgyalta és az alábbi 
határozatot hozta. 
 
1. Miskolc Megyei Jogú Város Önkormányzata csatlakozik a Kormány 
Lakásprogramja keretében, a Regionális Fejlesztésért és Felzárkóztatásáért 
felelős Tárca nélküli Miniszter által közzétett LKFT – 2006-LA-7 kódszámú 
programhoz.  Kinyilvánítja, hogy a pályázati feltételrendszer elemeit elfogadja, a 
pályázatokhoz szükséges Önkormányzati önerő összegét költségvetésében 
erre a célra elkülöníti. 
  
2. Sikeres pályázatok benyújtása érdekében kötelezi a MIK Zrt-t, a 
kétlépcsős pályázati rendszerben, a társasházak és lakásszövetkezetek 
önkormányzati támogatására vonatkozó nyilvános pályázatok meghirdetésére 
és közzétételére, a mindenkori állami benyújtási határidőt megelőző 45 napos 
határidőre. 
 
3. Korábbi döntésének megfelelően megbízza a MIK Zrt-t az Önkormányzati 
pályázati rendszer teljes körű lebonyolításával. 
 
4. A Közgyűlés utólagos tájékoztatási kötelezettség elrendelése mellett, 
2006. december 31-ig teljes jogkörrel felhatalmazza a Polgármestert, a 
Regionális Fejlesztésért és Felzárkóztatásáért felelős Tárca nélküli Miniszter 
által közzétett, LKFT-2006-LA-7 kódszámú állami támogatásos programmal 
kapcsolatos pályázati döntések meghozatalára, a 2007 évi költségvetésben 
erre a célra elkülönített források erejéig. Az önkormányzati támogatás 
odaítélése a pályázatok beérkezési sorrendjének megfelelően történik az 
előirányzat összegéig. 
 
5. Felhatalmazza a Polgármestert, vagy akadályoztatása esetén a 
helyettesítését ellátó Alpolgármestert, a pályázatok benyújtásához szükséges 
nyilatkozatok megtételére, okiratok aláírására. 
 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: MIK Zrt, Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:  2. pont  2006. július 08. 

3.- 4. pont 2006. december 31. 
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7. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a Miskolci Regionális 
hulladékgazdálkodási projekt 
önkormányzati saját forrás kiegészítésére 
pályázat benyújtására 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

A Közgyűlés  37 igen, 0nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott: 2 fő) meghozta a 

V-162/95.779/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Miskolci Regionális Hulladékgazdálkodási projekt 

önkormányzati saját forrás kiegészítésére pályázat benyújtása 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a „Miskolci Regionális 
Hulladékgazdálkodási projekt önkormányzati saját forrás kiegészítésére 
pályázat benyújtása” című előterjesztést és a következő határozatot hozza:  
 
1.) A Közgyűlés egyetért azzal, hogy Miskolc Megyei Jogú Város 
Önkormányzata – további 36 település megbízott gesztoraként és 
beruházójaként – a 2000/HU//P/PE/004 számú Miskolci Regionális 
Hulladékgazdálkodási projekt megvalósításához szükséges saját forrás 
kiegészítésére a 15/2006.(III.14.) BM rendelet alapján pályázatot nyújtson be.  
 

2.) A Közgyűlés kötelezettséget vállal arra, hogy 2000/HU/P/PE/004 számú 
Miskolci Regionális Hulladékgazdálkodási projekt megvalósításához szükséges 
– az EU Önerő Alap által nem finanszírozandó – saját forrás rész, 314.176.650 
Ft biztosítását vállalja. A saját forrás biztosítását kölcsön felvételével oldja meg.  
 

A projekt összköltsége :      5 599 164 584 Ft 
Ebből: ISPA támogatás:       2 392 950 000 Ft 
 hazai központi költségvetési támogatás    2 416 038 742 Ft 
 önkormányzati saját forrás        628 353 300 Ft 
 ebből: BM Önerő Alapból igényelhető          314 176 650 Ft 
             saját forrás                                314 176 650 Ft 
 egyéb          161 822 542 Ft 
 
A projekt tervezett és várható befejezése 2006. december 31.  
A még esedékes kifizetések és források ütemezése ezért 2006. év. 
 
3.)  A Közgyűlés tudomásul veszi, hogy a határozatban a projekt 
okmányaiban szereplő pénznem az euro – a tervezéskor alkalmazott – 265 Ft/ 
euro árfolyammal került átszámításra. A kifizetések és a támogatások tényleges 
összegei az aktuális árfolyamok következtében ezért eltérőek lesznek. 
 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik:  Szilvási Zsuzsa polgármesteri biztos 
    Papp Tamás polgármesteri biztos  
    Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   azonnal  
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10. sürgősségi napirend tárgya:  Javaslat a B-A-Z Megyei 
Területfejlesztési Tanács 2006. évi Vis 
maior támogatásának igénybevételére 
vonatkozó pályázat benyújtására „Helyi 
önkormányzatok előre nem látható 
természeti vagy más károkból adódó 
többletkiadásainak részleges vagy 
teljes támogatására IV” 

 
Polgármester: Módosító indítvány nem érkezett. Szavazásra teszi fel az 
előterjesztés szerinti határozati javaslatot. 

 
 
A Közgyűlés 37  igen, 0nem,  
 0 tartózkodó szavazattal (nem 
szavazott:2 fő) meghozta a 

 
 
 
V-140/95.793/2006. sz. H A T Á R O Z A T-ot: 
 
Tárgy: Vis maior támogatás igénybevételére pályázat benyújtása 
 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése megtárgyalta a javaslat a Borsod-
Abaúj-Zemplén Megyei Területfejlesztési Tanács 2006. évi Vis maior 
támogatásának igénybevételére vonatkozó pályázat benyújtására „Helyi 
önkormányzatok előre nem látható természeti vagy más károkból adódó 
többletkiadásainak részleges vagy teljes támogatására IV.” című sürgősségi 
indítványt, és az alábbi határozatot hozta: 
 
Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése támogatja a Borsod-Abaúj-Zemplén 
Megyei Területfejlesztési Tanács által kiírt 2006. évi Vis maior támogatás 
jogcímére beadandó pályázat benyújtását. 
 
 
Feladat 
megnevezése 

Igényelt támogatás 
Ft 

Saját erő 
Ft 

Összesen 
Ft 

Védekezés 33.806.343 - 33.806.343 

 
Felelős:   Polgármester 
Közreműködik: Fejlesztési és Pályázati Csoport 
Határidő:  2006. július 14. 
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Miskolc Megyei Jogú Város Közgyűlése nyilatkozza, hogy saját erejéből nem 
tudja vis maior helyzetét megoldani. Az önkormányzat előre nem látható 
természeti károkból adódó többletkiadásainak fedezetét 100 %-ban a Borsod-
Abaúj-Zemplén Megyei Területfejlesztési Tanács 2006. évi Vis maior keretéből 
kívánja biztosítani. 
 
Felelős:  Polgármester 
Közreműködik: Pénzügyi és Vagyongazdálkodási Főosztály 
Határidő:   2006. július 14. 
 
 
 
Polgármester: Ezzel a napirendek szavazásának a végére értek. A következő 
Közgyűlés időpontja: 2006. szeptember 7. Az ülést 19.32 -kor berekeszti. 
 

k.m.f. 
 

 
        Dr. Mészáros Miklós                                               Káli  Sándor 

 jegyző                                                               polgármester 
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